

မျက်မှောက်လောက ကြီးပွားကြောင်းတရား လေးပါး

- * ဥဋ္ဌာနသမ္ပဒါ - ထကြွလုံ့လဝီရိယနှင့် ပြည့်စုံမှု၊
- * အာရက္ခသမ္ပဒါ - စောင့်ရှောက်ခြင်းနှင့် ပြည့်စုံမှု၊
- * ကလျာဏမိတ္တတာ - မိတ်ဆွေကောင်းရှိမှု၊
- * သမဇိတိတာ - မျှတစွာ အသက်မွေးမှု။

မှတ်သားပွယ်ရာ မိုးရေချိန်ပျား

မြဝတီ	၁	ဒသမ	၅၀ လက်မ
မိုးမိတ်	သုည	ဒသမ	၉၈ လက်မ
ပုသိမ်	သုည	ဒသမ	၆၇ လက်မ
ဟင်္သာတ	သုည	ဒသမ	၄၃ လက်မ
ကလေးဝ	သုည	ဒသမ	၃၁ လက်မ
ကျိုင်းတုံ	သုည	ဒသမ	၁၅ လက်မ
နမ့်စန်	သုည	ဒသမ	၁၅ လက်မ
ကလေး	သုည	ဒသမ	၁၅ လက်မ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် စင်ကာပူနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာ လီကွမ်ယူ၏ စျာပနအခမ်းအနား တက်ရောက်

နေပြည်တော် မတ် ၂၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် စင်ကာပူနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာ လီကွမ်ယူ၏ စျာပနအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရန် နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြန်မာလေကြောင်း အထူးလေယာဉ်ဖြင့် နေပြည်တော်လေဆိပ်မှထွက်ခွာရာ စင်ကာပူနိုင်ငံ ချန်ဂီအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် ရောက်ရှိသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့အား စင်ကာပူနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီးဦးဌေးအောင်၊ စစ်သံမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ်ကိုကိုနိုင်နှင့် တာဝန် ရှိသူများက လေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးနှင့်အတူ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာ လီကွမ်ယူ၏ စျာပနအခမ်းအနားကျင်းပမည့် စင်ကာပူအမျိုးသားတက္ကသိုလ် ယဉ်ကျေးမှု စင်တာသို့ သွားရောက်ပြီး စျာပနအခမ်းအနား တက်ရောက်သည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာ လီကွမ်ယူကွယ်လွန်ခြင်း အတွက် ယဉ်ကျေးမှုစင်တာဧည့်ခန်းမ၌ ဖွင့်လှစ်ထားသည့် မှတ်တမ်းစာအုပ်တွင် ဝမ်းနည်းကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း၏ စျာပနအခမ်းအနားသို့ ဘရူနိုင်းနိုင်ငံဘုရင် ဟာဆင်နယ် ဘိုလ်ကီးယား၊ မလေးရှားနိုင်ငံဘုရင် အဗ္ဗဒူလ်ဟာဟင်၊ ဘူတန်နိုင်ငံဘုရင် နန်ဂျေဝန်ချောက်၊ တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံသမ္မတ ပတ်ဂွမ်ဟေး၊ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ သမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒို၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒြာမိုဒီ၊ ဂျပန်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒိုအာဘေး၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် တိုနီအက်ဘော့၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ဆမ်ဒက်ဟွန်ဆင်၊ လာအိုနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် သွန်ဆင်သမ်မာဗောင်၊ ထိုင်းနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ပရာရွတ်ချန်အိုချာ၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ငုယင်တန်ဇွန်၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ ယီယန်ချောင်၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု သမ္မတဟောင်း ဘီလ်ကလင်တန်၊

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ☆



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် စင်ကာပူနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာ လီကွမ်ယူကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် မှတ်တမ်းစာအုပ်တွင် ဝမ်းနည်းကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နယ်သာလန်နိုင်ငံ ဘုရင့်မိဖုရား မက်ဆီမာ။

နယ်သာလန်မိဖုရား မက်ဆီမာ၏ ကိုယ်ရေးအကျဉ်း

နယ်သာလန်နိုင်ငံ ဘုရင့်မိဖုရား မက်ဆီမာသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေး များချုပ်၏ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ အထူး အကြံပေးအဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံသို့ မတ် ၃၀ ရက်မှစတင်၍ ဧပြီ ၁ ရက်ထိ အလည်အပတ်လာရောက်မည်ဖြစ်သည်။

မိဖုရား မက်ဆီမာအား ၁၉၇၁ ခုနှစ် မေလ ၁၇ ရက် နေ့တွင် အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံ ဗျူနိုအေးရစ်မြို့တွင် မက်ဆီမာ ဇိရီဂိုတာအဖြစ် မွေးဖွားခဲ့သည်။ ၎င်းသည် အထက်တန်းပညာစာမေးပွဲကို ၁၉၈၈ ခုနှစ်တွင် နေ့သလမ်း ကျောင်းမှ အောင်မြင်ခဲ့သည်။ ၁၉၉၅ ခုနှစ်တွင် အာဂျင်တီးနားရှိ ကက်သလစ်တက္ကသိုလ်မှ စီးပွားရေးဘွဲ့ရရှိ ခဲ့သည်။ ၂၀၀၂ ခုနှစ်တွင် မိဖုရားမက်ဆီမာသည် ဘုရင် ဝီလီယံအလက်ဇန္ဒားနှင့် လက်ထပ်ခဲ့သည်။ တော်ဝင် ဇနီးမောင်နှံတို့မှ သမီးသုံးဦး မွေးဖွားခဲ့သည်။ မင်းသမီး ကက်သရင်းနားအမေးလီးယား(အိမ်ရှေ့မင်းသမီး)၊ မင်းသမီး အလက်ဇီယာနှင့် မင်းသမီးအရီရာနီးတို့ဖြစ်သည်။

ဘုရင်ဝီလီယံအလက်ဇန္ဒားနှင့် မိဖုရားမက်ဆီမာ တို့သည် ၂၀၀၂ ခုနှစ်တွင် ၎င်းတို့၏ မင်္ဂလာအခမ်းအနား၌ ဒတ်ချ်လူမျိုးတို့မှ လက်ဖွဲ့အဖြစ်ပေးထားငွေမှ ထူထောင်ထားသော အိမ်ရှေ့မင်းသားရန်ပုံငွေအဖွဲ့၏ နာယကများဖြစ်သည်။ မိဖုရားမက်ဆီမာသည် လူနည်းစု အမျိုးသမီးများ ပါဝင်လာရေးကော်မတီ၏ အဖွဲ့ဝင် အဖြစ် ၂၀၀၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၅ ခုနှစ်အထိ ဆောင်ရွက် ခဲ့သည်။ ၂၀၀၄ ခုနှစ်မှစ၍ မိဖုရားမက်ဆီမာသည် နိုင်ငံတော်ကောင်စီအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်လာသည်။ ၂၀၀၃ ခုနှစ် မှ စတင်၍ Prince Claus Chain ရန်ပုံငွေအဖွဲ့တွင် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဦးဆောင်ခဲ့သည်။ ၂၀၀၀ ခုနှစ်မှစ၍ မိဖုရား သည် Money Wise Platform ၏ ဂုဏ်ထူးဆောင် ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်လာသည်။ မိဖုရား မက်ဆီမာသည် ၂၀၀၁ ခုနှစ်တွင် အသေးစားငွေချေးလုပ်ငန်းကို ဆက်ခံသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီ၏ အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်လာသည်။ မိဖုရားမက်ဆီမာ သည် ဘဏ္ဍာရေး စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၅ သို့ ၀

ယနေ့ မာတိကာ

ဒီရေတောပြုစုထိန်းသိမ်း အသုံးချရေးလုပ်ငန်းများ၌ ဒေသခံပြည်သူများ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ ပူးပေါင်းပါဝင်လာစေရေး လိုအပ်

စာမျက်နှာ-၂

မြန်မာ့တပ်မတော်(ရေ)စစ်ရေယာဉ် မဟာသီဟသူရ မလေးရှားနိုင်ငံမှ မြန်မာအလုပ်သမားများ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ရောက်ရှိ

စာမျက်နှာ-၇

SMART စမတ် ဂျိလာ ခြင်္ဂါ

- ✓ မြင်ကောက်မလိုအပ်ချိန်တွင် ခေတ္တထိသို့ လိပ်သိမ်းထားနိုင်သည်။
- ✓ သံချေးတက်ခြင်း၊ မွေးမြေ့ခြင်း မရှိသော ဝိုင်ဘာဂလတ်(စ်) မြင်ကောက်သား
- ✓ အပိတ်အဖွင့်လုပ်ရုံဖြင့် သန့်ရှင်းပြီးမြင်ကောက်ကြောင့် အမြဲတမ်းလေဝင်လေထွက်ကောင်းမွန်စေသည်။

အလူမီနီယမ်နှင့် U-PVC တပ်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းရှင်များ လက်ကားထုတ်ပြန်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ခြင် မပျက်အောင် ကာကွယ်ပို့

ရန်ကင်း - 01 450 962, 09 431 44178
09 79222 8860

ပန္နလေး - 09 2506 38611

မြတင်း/တံခါး ခေါင်း ချို့စုံ ကို အိမ်အရောက်တပ်ဆင်ပေးသည်။

မှတ်ပုံတင်ပြီး SMART တံဆိပ်တံဆိပ်တည်းဖြင့်သာ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ချိရောင်းချပါသည်။ ဆင်တူယိုးမှား ပုံမှားရိုက်ခြင်းများ သတိပြုပါ။

ကားမှန် မှန်စပေါ့ နှင့် အက်ကြောင်းရှည် များကို အပိုင်၊ အပိ ဆေးထိုးပေးတဲ့ **မှန် ခေါက်တာ**

မှန်စပေါ့ကို ဆေးထိုးရာတွင် ၁ ကြိမ်ထဲ ဆေးအပြည့်ရောက်အောင် အပိုင်ထိုးမှ ရလဒ်ကောင်းပါသည်။ ရလဒ်မကောင်းသော ဆေးထိုး ပြီးသား ဒဏ်ရာကို ဆေးဟောင်းများ ပိတ်ဆို့နေသဖြင့် မြန်ထိုး၍မရပါ။ အတွေ့အကြုံ ကျွမ်းကျင်မှု နှင့် စက်+ဆေးကောင်းမှ ရလဒ်ကောင်းပါမည်။

ရန်ကင်း - 09 4211 51119, 09 4500 54449
ပန္နလေး - 09 2506 38611, 09 7987 97917

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၃၀-၃-၂၀၁၅ တနင်္လာနေ့

ပွဲပြုလေ့လာသောမိဒီယာလောက

နိုင်ငံတကာစာနယ်ဇင်းအဖွဲ့အစည်း၏ (၆၅)ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့ ညီလာခံကို ရန်ကုန်မြို့၊ ချက်ထရီယမ်ဟိုတယ်၌ သုံးရက်တိုင်တိုင်ကျင်းပခဲ့ သည်။ ထိုအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတကာမိဒီယာအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ ရှေ့ဆောင်မိဒီယာများ၊ အမှုဆောင်အယ်ဒီတာနှင့် သတင်းအယ်ဒီတာများ၊ ထုတ်ဝေသူများ၊ သတင်းစာဆရာများ၊ မြန်မာနိုင်ငံရှိ နယ်ပယ်အသီးသီးမှ သတင်းမိဒီယာလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ကြသူများ စုံစုံလင်လင်တက်ရောက်ခဲ့ကြရာ မိဒီယာလောက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို မြင်တွေ့ခဲ့ရပါသည်။

များရရှိလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းမှု သက်တမ်းနုနယ်သေးသည့်ကာလတွင် မိဒီယာလောက၌ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုနေသည့် ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အတတ်ပညာနှင့် ကျင့်ဝတ်ပိုင်းဆိုင်ရာအားနည်းမှု၊ မူလကတည်းက ရှိထား သည့်အစွဲရှိမှုတို့သည် ယနေ့မိဒီယာလောကတွင် အားနည်းချက်နှင့် စိန်ခေါ် မှုများဖြစ်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ဝန်ခံရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယခုကျင်းပခဲ့သော မိဒီယာ ညီလာခံမှ ရရှိလာသော အသိအမြင်များဖြင့် ပိုမိုကောင်းမွန်သော မိဒီယာကဏ္ဍ သစ်ကို ဖန်တီးဖော်ဆောင်နိုင်လိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

ခြင်းမှလည်း ကင်းစေ၊ လူတိုင်းကိုလည်း အခွင့်အလမ်းပေးစေ၊ တရားဥပဒေအရ သော်လည်းကောင်း၊ တော်သင့်သော လုပ်ခအရသော်လည်းကောင်း၊ လူကို လူချင်း ညီရင်းအစ်ကိုကဲ့သို့ ဆက်ဆံပေါင်းသင်းသည့်အချက်ကို အသိအမှတ် ပြု၍ သော်လည်းကောင်း ညီမျှသောအခွင့်အလမ်းပေးနိုင်စေ၊ ကမ္ဘာသူ ကမ္ဘာသားချင်း ရင်းနှီးမှုကိုမြှင့်စေ၍ နိုင်ငံအချင်းချင်း ချစ်ကြည်မှုကို စေတနာရင်းနှင့် ဆောင်ကြဉ်းစေလျက် မိမိနိုင်ငံကိုလည်း ချစ်မြတ်နိုးသော စိတ်ရှိစေ၊ ယနေ့တည်နေသော ကမ္ဘာနှင့် ကမ္ဘာ့လောက တစ်ဝန်းလုံး၏ သတင်းစာလည်းဖြစ်စေ ဤဂုဏ်အင်္ဂါအရပ်ရပ်နှင့် ပြည့်စုံသောသတင်းစာ သည် ကောင်းစွာအောင်မြင်ရမည်ဟုကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ပါသည်။

ဒီရေတောပြုစုထိန်းသိမ်းအသုံးချရေးလုပ်ငန်းများ၌ ဒေသခံပြည်သူများ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျပူးပေါင်းပါဝင်လာစေရေး လိုအပ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၉ - ဒီရေတောများသည် ကုန်းတွင်းပိုင်း နှင့် အတ္ထဝေါဂေဟစနစ်များ ဆက်စပ်၍ အပင်၊ တိရစ္ဆာန်နှင့် ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲများ ရှင်သန်ရပ်တည်ပေါက်ပွားရာနေရာ ဒေသဖြစ်ပြီး သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကို တံတိုင်းသဖွယ်ကြုံကြုံခံကာကွယ် ပေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာ နိုင်ငံ၌ ဒီရေတောများကို ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် တနင်္သာရီ

တိုက်ခတ်စဉ်အခါက ကမ်းရိုးတန်းနေ ဒေသခံပြည်သူများ၏ ဘဝရှင်သန် ရပ်တည်ရေးအတွက် အရေးပါ ကြောင်း ပြသခဲ့သည်။ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနသည် ဒေသခံပြည်သူ များက မိမိတို့ဒေသ၊ မိမိတို့ဝန်းကျင်ရှိ ဒီရေတော ရေရှည်တည်တံ့စေရေး ပြုစုထိန်းသိမ်းခြင်းနှင့် စနစ်တကျ အသုံးချခြင်းတို့ကို ဟန်ချက်ညီစွာ ဖော်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်မောင် လပွတ္တာမြို့နယ် အရာတော်လေးကျေးရွာအနီး ပြင်အလန်းကြီးပိုင်းအတွက် အမှတ်(၅၉)အတွင်းရှိ ၁/၂၀၀၄ ဒီရေတောစိုက်ခင်း ဧက ၅၅၀ အား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်မောင်သည် ဒီရေတောများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် နှင့် ဒီရေတောပြုစုထိန်းသိမ်းသုံးစွဲခြင်း လုပ်ငန်းများ၌ ဒေသခံပြည်သူများ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ ပူးပေါင်းပါဝင်လာ စေရေးအတွက် မတ် ၂၄ ရက်မှ ၂၆ ရက်ထိ လပွတ္တာမြို့နယ်နှင့် ဘိုကလေး မြို့နယ်တို့အတွင်းရှိ ကမ်းရိုးတန်း ကျေးရွာများနှင့် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် လက်ခုပ်ကုန်းဒေသရှိ ကျေးရွာများသို့ သွားရောက်၍ ဒေသခံပြည်သူအစု အဖွဲ့ပိုင်စိုက်ခင်းများ၊ ဌာနစိုက်ခင်း များနှင့် ပုဂ္ဂလိကပိုင်စိုက်ခင်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ ဒေသခံပြည်သူ

များနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံပြီး ဒီရေတောပြုစုထိန်းသိမ်းခြင်းနှင့် စနစ်တကျအသုံးချနိုင်ရန် မကြာမီ ရောက်ရှိတော့မည့် မိုးရာသီကာလ၌ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်မည့် သဘာဝဘေး အန္တရာယ်အား ကြိုတင်မြေခွဲတွေး၍ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင် ကာကွယ်ရေးနည်းလမ်းနှင့် အစီအမံ များအား ကြိုတင်ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့် ထားရန် ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။

ဦးအောင်ဟိန်းကျော်
ဧည့်သည်အဖြစ် အတည်ပြုရန် စာအုပ်(လုံးဝ)မတိုင်ဘဲသင်တန်းဆရာ အင်္ဂလိပ်စာရေးနည်း (၁၉၉၁/၉၂၊ ၁၉၉၃/၉၄)
အကျမ်းအဝန် နှစ်ခြင်းစာအုပ် လက်တွေ့လေ့ကျင့်သည့် ဥပဒေရေးရာတိုက်ရိုက်
အင်္ဂလိပ်စကားပြော သင်တန်း
နိုင်ငံခြားသားများနှင့်လေ့ကျင့်သည်
အကျမ်းအဝန်(၁)စာအုပ်(၁)လက်တွေ့လေ့ကျင့်ရန်
အင်္ဂလိပ်စကားပြော(Vol:1,2,3,4) ဧည့်သည်(Pre., Vol:1,2,3)အကျမ်းအဝန်
သရဖူအင်္ဂလိပ်စာ(Certificate/Diploma)နှင့်
၁၆၅(ခုထပ်)ဆိပ်ကမ်းသင်္ချာပုံနှိပ်ဆိပ်ကမ်းသားလမ်း(လယ်)ရန်ကုန်

၂၀၁၅ ခုနှစ် (၉)နှစ်မြောက် နှစ်သစ်ကူး မဟာသင်္ကြန် ခရီးစဉ်
ထားဝယ် ဝှင်တိုးရင် နှင့် ထီးခီး (တန်ချာရွာ/ဖြူဘုရား)
၁၁-၄-၂၀၁၅ မှ ၂၀-၄-၂၀၁၅ ထိ
သုသာန်စာပေ ၀၁ ၂၅၃၀၈၉ / ၀၉ ၅၁ ၅၅၆၄၄ / ၀၉ ၃၀၁၀၄၃၃၇

ရွှေထိပ်တန်း ချောင်းသာ (နေပြည်)
+ ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖိုး ကျိုက်ထီးရိုး
+ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ထမိန်၊ လှိုင်၊ ကို
+ အလောင်းတော်ကသပ၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ မြင်ဦးလွင်
သင်္ကြန်တွင်း၊ ဝါးတိုက်၊ မုတ်တိုင်၊ ကြို့တောင်၊ လက်မုတ်တောင်၊ မြို့
01-701015, 01-710436, 09-5403844, 09-5044830

မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးနှင့် မင်္ဂလာညှော်ပွဲကျွေးငှားတင်လွှာ
ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်နေ
(ဦးခင်မောင်လတ်)-ဒေါ်စန်းလှိုင် တို့၏သားလတ်
မောင်အောင်ဆန်းနိုင် (အင်တာနက်ဆိုင်)
နှင့်
ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်နေ
(ဦးတင်ဝင်း-မန်နေဂျာ-မြို့နယ် သစ်လုပ်ငန်း)-ဒေါ်တင်တင်မြတ်တို့၏သမီး
မလဲ့လဲ့ဝင်း (စာရေးစစ်မှန်)
ကလေးမြို့နယ်စာရေးစစ်မှန်
တို့၏၁၆-၁၀-၂၀၀၄ရက် သိမ်တောင်တိုက်သစ်ကျောင်းတိုက်၌ ပြုလုပ်သော မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးနှင့်
၂၉-၃-၂၀၁၅ရက်၊ Panda hotel (Ruby hall)၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာညှော်ပွဲအခမ်းအနားသို့
ကြွရောက်ချီးမြှင့်သောလွှာကြီးမင်းများ၊ နှစ်ဖက်သောဆွမ်းမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းနှင့် ကျေးဇူး
တင်ထိုက်သူများအားလုံးကို လှိုက်လှဲစွာကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်
မောင်အောင်ဆန်းနိုင်-မလဲ့လဲ့ဝင်း

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် စင်ကာပူနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ၏ဈာပနအခမ်းအနား တက်ရောက်ရန် ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် မတ် ၂၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်သည် စင်ကာပူနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ၏ ဈာပနအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက် ၇ နာရီတွင် နေပြည်တော်မှ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာမြန်မာလေကြောင်း အထူးလေယာဉ်ဖြင့် စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာသွားသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များအား ဒုတိယသမ္မတဦးညွှန်ထွန်း၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စင်ကာပူနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက နေပြည်တော်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ (ယာပုံ)

(သတင်းစဉ်)



★ နိုင်ငံတော်မှ

အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်း ဟင်နရီ ကစ်ဆင်ကျာ၊ ဗြိတိန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဝီလီယံဟိတ်တို့အပါအဝင် နိုင်ငံတကာမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ ခေါင်းဆောင်ဟောင်းများ၊ ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ စင်ကာပူအစိုးရအဖွဲ့နှင့် ပြည်သူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဈာပနအခမ်းအနားတွင် မစ္စတာလီကွမ်ယူ၏ သားအကြီးဆုံးဖြစ်သူ စင်ကာပူနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီရှန်လွန်း၊ စင်ကာပူနိုင်ငံသမ္မတ ဒေါက်တာ တိုနီတန်ကင်ယမ်၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဝါရင့်ဝန်ကြီး မစ္စတာဂိုချောက်တောင်၊ လီကွမ်ယူ၏ ဒုတိယမြောက်သား လီချန်ရန်တို့အပါအဝင် စင်ကာပူနိုင်ငံသား အထင်ကရပုဂ္ဂိုလ် ၁၀ ဦးက ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း လီကွမ်ယူနှင့်ပတ်သက်၍ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုစကားများပြောကြားခဲ့ကြသည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီကွမ်ယူသည် မတ် ၂၃ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၃ နာရီ ၁၈ မိနစ်တွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံ၌ အဆုတ်ရောင်ရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ကွယ်လွန်ချိန်တွင် အသက် (၉၁) နှစ်ရှိပြီဖြစ်သည်။ မစ္စတာလီကွမ်ယူကွယ်လွန်မှုသည် စင်ကာပူနိုင်ငံအတွက်သာမက အာဆီယံနှင့်ကမ္ဘာ့အတွက်အားထားရသည့် ဝါရင့်ခေါင်းဆောင်ကြီးတစ်ဦး ဆုံးရှုံးခြင်းဖြစ်သည်ဟု နိုင်ငံတကာ၏ အသိအမှတ်ပြုခြင်းခံခဲ့ရပြီး ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံးက ဝမ်းနည်းကြေကွဲကြောင်း ပြသခဲ့ကြသည်။ စင်ကာပူပြည်သူထောင်ပေါင်းများစွာတို့သည် မစ္စတာလီကွမ်ယူ၏ ဈာပနကို ဝါရပ်ရပ်အချိန်ကြာမြင့်စွာ တန်းစီစောင့်ဆိုင်းခဲ့ကြပြီး ၎င်းတို့၏ခေါင်းဆောင်အပေါ် တန်ဖိုးထားလေးစားမှုကို ပြသခဲ့ကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ စင်ကာပူနိုင်ငံမှ ညနေပိုင်းတွင် လေကြောင်းခရီးဖြင့် ပြန်လည်ထွက်ခွာလာရာ နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ည ၈ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် စင်ကာပူနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ၏ ဈာပနအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတကာမှခေါင်းဆောင်များ၊ ခေါင်းဆောင်ဟောင်းများနှင့်အတူ တက်ရောက်စဉ်။

(ဖီအင်န်အေ)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း စင်ကာပူနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် ဝမ်းနည်းကြောင်းလက်မှတ်ရေးထိုး

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် အမှတ် (၂၃၆)ရှိ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စင်ကာပူနိုင်ငံသံရုံး၌ စင်ကာပူနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် ဝမ်းနည်းခြင်းအထိမ်းအမှတ် မှတ်တမ်းစာအုပ်၌ ဝမ်းနည်းကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း စင်ကာပူနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း မစ္စတာလီကွမ်ယူ ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် မှတ်တမ်းစာအုပ်၌ လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။



နိုင်ငံတကာ

စင်ကာပူတွင် လီကွမ်ယူ၏ နောက်ဆုံးဈာပနအခမ်းအနားကျင်းပ၊ ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာ ခေါင်းဆောင်များတက်ရောက်



စင်ကာပူ မတ် ၂၉

စင်ကာပူနိုင်ငံကိုတည်ထောင်ခဲ့သူ ပထမဆုံးဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း လီကွမ်ယူသည် မတ် ၂၉ ရက်က ကွယ်လွန်သွားခဲ့သည့်အတွက် ဝမ်းနည်းပူဆွေးမှုရက်သတ္တအဖြစ် တစ်ပတ်ကြာသတ်မှတ်ပြီး နောက်ဆုံးဈာပနအခမ်းအနားကို မတ် ၂၉ ရက်တွင်ကျင်းပခဲ့ရာ ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာ ခေါင်းဆောင်များ၊ စင်ကာပူပြည်သူထောင်ပေါင်းများစွာ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

လွှတ်တော်အဆောက်အအုံတွင်ထားရှိသည့် မစ္စတာလီ၏ ရုပ်အလောင်းကို တန်းစီစောင့်ဆိုင်း၍ လာရောက် ဂါရဝပြုသည့်အစီအစဉ်ကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သော်လည်း နိုင်ငံတစ်ဝန်းဖွင့်လှစ်ထားသည့် လီကွမ်ယူအတွက် အမှတ်တရ ဂါရဝပြုသောနေရာ ၁၈ နေရာကို နိုင်ငံတော်ဈာပနပြီးဆုံးချိန်ထိ ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။

မစ္စတာလီ၏ ရုပ်အလောင်းကို လွှတ်တော်အဆောက်အအုံမှ စင်ကာပူအမျိုးသားတက္ကသိုလ်သို့ သယ်ဆောင် သွားခဲ့ရာ လမ်းဘေးဝဲယာတစ်လျှောက်တွင် စင်ကာပူပြည်သူများက မိုးရွာနေသည့်ကြားမှ စောင့်ဆိုင်းကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

နိုင်ငံတော် ဈာပနအခမ်းအနားကို စင်ကာပူအမျိုးသားတက္ကသိုလ် ယဉ်ကျေးမှုဗဟိုဌာန၌ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်တွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ ဈာပနအခမ်းအနားတွင် လီကွမ်ယူ၏သား လက်ရှိစင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ် လီရှန်လွန်းက အမှာစကား ပြောကြားခဲ့သည်။

ဈာပနအခမ်းအနားတွင် ဝမ်းနည်းခြင်းအထိမ်းအမှတ်အနေဖြင့် တက်ရောက်လာသူအားလုံးက မတ်တတ်ရပ်ကာ တစ်မိနစ်ငြိမ်သက်ခဲ့ကြသည်။

ချန်နယ်နယူးအေးရူ

ပြည်ပရောက် ခြစားသောအရာရှိများကို ဖမ်းဆီးရန် တရုတ်စတင်ဆောင်ရွက်

ဟေကျင်း မတ် ၂၉

တရုတ်နိုင်ငံမှ ပြည်ပသို့ ထွက်ပြေးသွားကြသော အကျင့်ပျက်ခြစားသည့် အရာရှိများကို တရားခွင်သို့ ပို့ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် အထောက်အပံ့ဖြစ်စေမည့် အစီအစဉ်တစ်ရပ်ကို တရုတ်အစိုးရက မကြာသေးမီက ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

စကိုင်းနက်ဟု အမည်ပေးထားသည့် ယင်းအစီအစဉ် သည် သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်၏ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေး အားထုတ်ကြိုးပမ်းမှု တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်ပြီးနောက် ခြောက်လအကြာတွင် စတင်အကောင်အထည်ဖော်မည် ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံခြားသို့ တရားမဝင်ငွေကြေးလွှဲပြောင်းပေးပို့ သော လုပ်ငန်းများ၊ နိုင်ငံခြား၌ ဖွင့်ထားသော ကုမ္ပဏီများ ကို စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်းများနှင့် စကိုင်းနက်က ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

တရုတ်နိုင်ငံက သံသယရှိသူများကို ရှာဖွေတွေ့ရှိရန်

နှင့် အဂတိလိုက်စားမှုကို တိုက်ဖျက်ရာတွင် နိုင်ငံတကာနှင့် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ရေးကို နည်းလမ်းရှာဖွေရာ၌ အရှိန် မြှင့်တင်လျက်ရှိသည်။

စီးပွားရေးနှင့်ဆိုင်သော ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်ကြသည် ဟု သံသယရှိသူ ၆၈၀ ကို ယမန်နှစ် ဒုတိယနှစ်ဝက်အတွင်း တရုတ်နိုင်ငံသို့ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကြသည်ဟု ဆင်ယူသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

စီးပွားရေးနှင့် ပတ်သက်သော မသမာမှုများ ကျူးလွန်၍ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သူ ၁၅၀ ခန့်သည် တရား စီရင်ခံရခြင်းမှ လွတ်မြောက်ရန် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု တွင် ခိုလှုံနေကြသည်ဟု တရုတ်အာဏာပိုင်များက ယုံကြည်ကြသည်။

စကိုင်းနက်သည် ဥပဒေမှ ရှောင်ပုန်းရန် မည်သည့် နေရာမျှမရှိဟု အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောသည်။

ဘီဘီစီ



ပူးတွဲတပ်ဖွဲ့ထူထောင်ရေး အာရပ်အဖွဲ့ချုပ်ဝင် နိုင်ငံများသဘောတူညီ

ကိုင်းရို မတ် ၂၉

အာရပ်အဖွဲ့ချုပ်ဝင်နိုင်ငံများမှ တပ်ဖွဲ့များပါဝင်သည့် ပူးတွဲတပ်ဖွဲ့ တစ်ရပ်ထူထောင်ရေးအတွက် ၎င်း အဖွဲ့ဝင်အာရပ်နိုင်ငံများ၏ ခေါင်း ဆောင်များ အစည်းအဝေးတွင် သဘောတူညီခဲ့ကြကြောင်း ယနေ့ ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ယီမင်၊ အီရတ်၊ ဆီးရီးယားနှင့် လစ်ဗျားနိုင်ငံများတွင် ကျီဟတ်ဝါဒီ များ၏ ခြိမ်းခြောက်မှုများကြောင့် အကျပ်အတည်းများ ဖြစ်ပေါ်နေစဉ်

အတွင်း အာရပ်အဖွဲ့ချုပ်ဝင် နိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်များ၏ အစည်းအဝေးကို အီဂျစ်နိုင်ငံ ရန်အယ်လ်ရိုက်မြို့၌ ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။

သို့သော်လည်း ၎င်းပူးတွဲတပ်ဖွဲ့ ထူထောင်ရေးအတွက် ဖွဲ့စည်းမှုနှင့် လုပ်ပိုင်ခွင့်များ ရရေးအတွက် လအတန်ကြာ အချိန်ယူလုပ်ဆောင်ရ မည်ဖြစ်ကြောင်း ခွဲခြားစိတ်ဖြာ လေ့လာသူများက ပြောကြားသည်။

ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ဦးဆောင် သော ၁၀ နိုင်ငံပါ ညွှန်ပေါင်းတပ်ဖွဲ့

ဝင်များက ယီမင်နိုင်ငံမှ ဟူသီ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အား လေကြောင်း စီးနင်းတိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်လျက် ရှိသည်။

ဟူသီ လက်နက်ကိုင်များနှင့် တိုက်ခိုက်ရာ၌ စစ်ရေးအရအရေးနိမ့် နေသည့် ယီမင်သမ္မတ အဗဒူရာက မန်ဆောဟာဒီအား အထောက်အကူ ပေးသည့် အနေဖြင့် ယင်းသို့ လေကြောင်းမှ စီးနင်းတိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်နေခြင်း ဖြစ်သည်။

ဘီဘီစီ

ပါကစ္စတန်တွင် နှစ်နှစ်ကြာပြန်ပေးဆွဲခံရသည့် ချက်နိုင်ငံသူနှစ်ဦး ပြန်လည်လွတ်မြောက်

အစ္စလာမာဘတ် မတ် ၂၉

ချက်နိုင်ငံသူ ခရီးသွားနှစ်ဦးသည် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၌ နှစ်နှစ်ကြာပြန်ပေးဆွဲခံရမှုမှ ပြန်လည်လွတ်မြောက်ကာ ၎င်းတို့၏ ဇာတိနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသည်ဟု ချက်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ဘော့ဆလက်တိုဘော့လာက ပြောကြား ကြောင်း ယနေ့ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

အသက်(၂၆)နှစ်အရွယ်ရှိကြသည့် ဟာပါလီဗာနှင့် အန်တိုနီဗာရာတက်စကောအမည်ရှိ ချက်နိုင်ငံသူ ခရီးသွား နှစ်ဦးသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် မတ်လအတွင်း ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ အနောက်တောင်ပိုင်း ဘလူချီစတန်ပြည်နယ်၌ ဘတ်စ်ကားဖြင့် ခရီးသွားနေစဉ် အတင်းအကျပ်ခေါ်ယူခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

၎င်းတို့နှစ်ဦးပြန်လည်လွတ်မြောက်ရေးအတွက် တူရကီအစ္စလာမစ်လူသားချင်းစာနာရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု က ကူညီညှိနှိုင်းပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ဘီဘီစီ

အကြမ်းဖက်မှုဆန့်ကျင်ရေး တူနစ်မြို့တွင် လူထောင်ပေါင်းများစွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်

တူနစ် မတ် ၂၉

တူနစ်မြို့တွင် လူထောင်ပေါင်းများစွာက အကြမ်းဖက်မှုဆန့်ကျင်ရေး အတွက် ဆန္ဒထုတ်ဖော်ပြီး ဘာဒိုပြတိုက်သို့ ချီတက်သွားခဲ့ကြကြောင်း ယနေ့ ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြထားသည်။

မကြာသေးမီက ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ဘာဒိုပြတိုက်အကြမ်းဖက်မှုတွင် နိုင်ငံခြား သား ၂၁ ဦးနှင့် တူနီးရှားနိုင်ငံသားတစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ရသည်။

တူနီးရှားအာဏာပိုင်များက ဘာဒိုပြတိုက်အကြမ်းဖက်မှုနှင့် ပတ်သက် ပြီး ဖမ်းဆီးထားသော သံသယရှိသူများအနက် တစ်ဦးကို သတ်ဖြတ်လိုက်ပြီဖြစ် ကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပြီးနောက် ဆန္ဒထုတ်ဖော်မှုများ စတင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

‘တူနစ်မှာ အကြမ်းဖက်သမားတွေအတွက် နေရာမရှိ’ဟု ဆန္ဒထုတ်ဖော်သူ များက သံပြိုင်ဟစ်ကြွေးခဲ့ကြသည်။ ယခုသတ်ဖြတ်လိုက်သော အကြမ်းဖက် ခေါင်းဆောင်သည် တူနီးရှားနိုင်ငံအတွက် အန္တရာယ်ရှိသည့် စစ်သွေးကြွ တစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း အစိုးရအဖွဲ့ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူကဆိုသည်။

မတ် ၁၈ ရက်တွင် အကြမ်းဖက်သေနတ်သမားများက ဘာဒိုပြတိုက်ကို အလစ်ခံရောက်တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ ဗြိတိန်၊ ဂျပန်၊ ပြင်သစ်၊ အီတလီနှင့်ကိုလံဘီယာ နိုင်ငံသားများလည်း သေဆုံးခဲ့ရသည်။

ဘီဘီစီ



ဒုတိယကမ္ဘာစစ် ကျူးကျော်မှုအတွက် ဂျပန်တောင်းပန်သင့်

တိုကျို မတ် ၂၉

ဂျပန်နိုင်ငံတွင် နောက်ဆုံး ကောက်ယူခဲ့သော လေ့လာမှုစစ်တမ်း တစ်ခုအရ တုံ့ပြန်သူ ၅၄ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်းက ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ်ရှင်ဒို အာဘေးအနေဖြင့် ဩဂုတ်လတွင် ကျင်းပမည့် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ပြီးဆုံးမှု နှစ် ၇၀ ပြည့်အခမ်းအနားတွင် ၎င်း၏ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်၌ စစ်အတွင်း က ဂျပန်နိုင်ငံ၏ ကျူးကျော်တိုက်ခိုက် မှုများအတွက် ပြန်လည်တောင်း ပန်သင့်ဟု တုံ့ပြန်ဖြေကြားထား ကြောင်း ဒေသခံသတင်းမီဒီယာများက ရေးသားဖော်ပြကြသည်။ ဆင်ယူ။

ခရီးသွားကဏ္ဍ၏ အမှတ်တရပုံရိပ်တစ်ခု

မျိုးမြင့်သန်း (မန်းစက်မြေ)

ကောလာဟလမျိုးမှတစ်ပါး အမှတ်တရပုံရိပ်တစ်ခုနှင့်ပတ်သက်၍ ကောင်းသတင်း၊ မကောင်းသတင်းပျံ့နှံ့မှုအပေါ်တွင် မြန်မာစာပေလောက၌ ရေးသားသုံးနှုန်းလေ့ရှိသောစကားပုံတစ်ခုမှာ “ဟုတ်လို့ကျော် ပုပ်လို့ပေါ်” ဟူ၍ မှတ်သားခဲ့ဖူးပါသည်။ ယခုလည်း အဟုတ်မှန်၍ တကယ်ကျော်ခဲ့သည့် မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွားကဏ္ဍ၏ အမှတ်တရ ပုံရိပ်တစ်ခုနှင့်ပတ်သက်၍ တင်ပြလိုပါသည်။

၂၀၁၁ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရသစ် တာဝန်ယူပြီးနောက် သိသာ ထင်ရှားသော ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကြောင့် နိုင်ငံတကာ အသိုက်အဝန်း၏ နှေးထွေးရင်းနှီးမှုများ တိုးတက်များပြားလာခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကြွယ်ဝသောယဉ်ကျေးမှုနှင့် သဘာဝအမွေအနှစ်များ ပေါင်းစပ်မှုရလဒ်အဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံခြားခရီးသွား ဧည့်သည် ၂ ဒသမ ၀၄ သန်းရောက်ရှိခဲ့ပြီး ယခင်နှစ်ထက် ၉၃ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် မျှော်မှန်းဆောင်ရွက်ခဲ့သော ခရီးသည် သုံးသန်းကို ကျော်လွန်ခဲ့ပြီး ၃ ဒသမ ၀၈၁ သန်းရောက်ရှိကာ ယခင်နှစ်ထက် ၅၁ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ် ASEAN SEA Games ပြိုင်ပွဲကြီး၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ASEAN အလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌတာဝန်များကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်နိုင်သကဲ့သို့ G 20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးသို့ပင် တက်ရောက်ရန်ဖိတ်ကြားခံခဲ့ရသော ကမ္ဘာ့နိုင်ငံကြီးများဖြစ်သည့် အမေရိကန်၊ ရုရှား၊ တရုတ်၊ အိန္ဒိယအပါအဝင် နိုင်ငံကြီးများနှင့်လည်း ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။

သိသာထင်ရှားသောပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများနှင့် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုများ၏ အကျိုးရလဒ်တစ်ခုအဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွားကဏ္ဍအတွင်း ပေါ်ထွန်းလာ ခဲ့ပြန်ပါပြီ။ ၎င်းမှာ Lonely Planet Traveller မဂ္ဂဇင်းမှ "Lonely Planet Traveller Destination Awards 2014" တတိယအကြိမ်မြောက် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ တွင် မြန်မာနိုင်ငံအား အကောင်းဆုံး AEC နိုင်ငံခရီးသွားဆု (Best in Travel-AEC Country) ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည်။

အဆိုပါဆုသည် ခရီးသွားလုပ်ငန်းမြှင့်တင်ရန်နှင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွား များအား အကောင်းဆုံးနိုင်ငံများသို့ လည်ပတ်နိုင်ရေး အားပေးတိုက်တွန်းရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပြီး အွန်လိုင်းမှ စာဖတ်သူများ၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင်လမှ စက်တင်ဘာလအတွင်း လေ့လာဆန်းစစ်ချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ ဆုရွေးချယ်ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

Lonely Planet Traveller မဂ္ဂဇင်းကြီး၏ သမိုင်းကြောင်းနှင့် ကမ္ဘာ လှည့် ခရီးသွားဧည့်သည်များအပေါ်တွင် ထိုမဂ္ဂဇင်းကြီး၏ ဩဇာတိက္ကမ ကြီးမားလှမ်းမိုးမှုကို အနည်းငယ်တင်ပြလိုပါသည်။ Lonely Planet သည် ပုဂ္ဂလိကပိုင် Media လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး ဩစတြေးလျနိုင်ငံ မဲလ်ဘုန်းမြို့ တွင် အခြေစိုက်သော ကမ္ဘာ့အကြီးဆုံး ခရီးသွားလမ်းညွှန်စာအုပ်များ ပုံနှိပ် ထုတ်ဝေရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၇၂ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွား လာခြင်းကို ဝါသနာကြီးလှသော Tony Wheeler နှင့် Maureen Wheeler ဇနီးမောင်နှံမှ ၎င်းတို့၏မင်္ဂလာဦးပွားရည်ဆမ်းခရီးမှ စတင် အခြေပြုတည်ထောင်ခဲ့ပြီး ၁၉၇၅ ခုနှစ်တွင် ပထမဆုံးစာအုပ်ကို Across Asia on the Cheap အမည်ဖြင့် ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခဲ့ပြီး တစ်စတစ်စ အောင်မြင် မှုရရှိလာခဲ့ပါသည်။ ၂၀၀၇ ခုနှစ်တွင် Wheeler ဇနီးမောင်နှံနှင့် ရယ်ယာဂျင် John Sin gleton တို့မှ BBC Worldwide သို့ ကုမ္ပဏီ၏ရှယ်ယာ ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းကို ရောင်းချခဲ့ပါသည်။

ထို့အပြင် Lonely Planet's Online Community. "Thorn Tree" ကို ၁၉၉၆ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖန်တီးခဲ့ပြီး ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် သန်းပေါင်းများစွာ ထံမှ ခရီးသွားအတွေ့အကြုံများဖလှယ်ခြင်းနှင့် အကြံဉာဏ်များရယူခြင်း အတွက် အသုံးပြုခဲ့ပါသည်။ ၂၀၀၃ ခုနှစ်တွင် BBC မှ Lonely Planet ၏ ပိုင်ဆိုင်မှုအချို့ကို အမေရိကန် ဘီလျံနာ Brad Kellely ၏ NC2 Media သို့ရောင်းချခဲ့ပါသည်။ လက်ရှိတွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၊ အင်္ဂလန်၊ တရုတ်၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံများတွင် နှီးခွဲများဖွင့်လှစ်ကာ ဝန်ထမ်းပေါင်း ၄၀၀ကျော်၊ စာရေးဆရာပေါင်း ၂၀၀ ကျော်တို့ဖြင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်ကာ ၂၀၁၁ ခုနှစ် တွင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံးသို့ Travel Guide Book စာအုပ် ၁၂၀ သန်းအထိ စံချိန်တင်ရောင်းချနိုင်အောင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍတွင် အရေးပါမှုကြီးမား သော Media တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဘက်ပေါင်းစုံမှ ကောင်းသတင်းများ အဟုတ်မှန်၍ တကယ် ကျော်ခဲ့သည့် ခရီးသွားကဏ္ဍ၏ အမှတ်တရ ပုံရိပ်တစ်ခုအဖြစ် မျိုးချစ်စိတ်အပြည့်နှင့် ပြည်သူများက လက်ခံယုံကြည်ကြမည် ဖြစ်။

မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်လည်ပတ်သည့် ခရီးသွားဧည့်သည် အားလုံး နီးပါးလောက် Lonely Planet Guide Book စာအုပ်များကိုဆောင်၍ ဝင်ရောက်လာသည်ကို မြင်တွေ့ဖူးပါသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက် ကာလမတိုင်မီအထိ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအပေါ်တွင် အားပေးမှုနည်းပါးခြင်း၊ ချို့ယွင်းအားနည်းချက်များပြားမှုတို့အပေါ် အခြေခံ၍ ယင်းမဂ္ဂဇင်း၏တင်ပြ ချက်များမှာ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အထောက်အကူမပြုသည်သာမက အဟန့်အတားပင်ဖြစ်စေခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ် နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်တာဝန်ယူပြီးနောက်ပိုင်း ပွင့်လင်းမြင်သာသော ပြောင်းလဲမှုအရပ်ရပ်အပေါ် အခြေခံ၍ ကောင်းမွန်သော ရေးသားမှုများ သာမက ယခုကဲ့သို့ ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းတင်သည်အထိ အောင်မြင်မှုရရှိသည်မှာ လည်း နိုင်ငံချစ်သောပြည်သူအားလုံး၏ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းမှုကြောင့်ပင် ဖြစ်ပါ သည်။

ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကတာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်နေရသည့် ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနအနေ ဖြင့် အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် လမ်းညွှန်ချက်တာဝန်(၄)ရပ် ချမှတ်ကာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်-

- (က) ခရီးသည်များ ဝင်/ထွက်မှုစနစ်တကျ လွယ်ကူအဆင်ပြေစေရေး
 - (ခ) ခရီးသည်များသွားလာရာတွင် အလွယ်တကူအဆင်ပြေစေရေး အတွက် ခရီးသွားဆိုင်ရာယာဉ်များ စနစ်တကျဖြစ်စေရေး
 - (ဂ) ဟိုတယ်နှင့်စားသောက်ဆိုင်များ အဆင့်အတန်းမြှင့်မားစေရေး
 - (ဃ) ခရီးစဉ်ဒေသများ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲ အောင် ထိန်းသိမ်းရေးဟူ၍ ဖြစ်ပါသည်။
- လမ်းညွှန်ချက်တာဝန်(၄)ရပ် အောင်မြင်စေရန်အတွက် ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်မှု၊ အမျိုးသားခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဗဟိုကော်မတီ၏ အနီးကပ်ကြီးကြပ်မှုတို့ဖြင့် ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် လည်းကောင်း၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍအသင်းအဖွဲ့များနှင့် လည်းကောင်း ပေါင်းစပ် ညှိနှိုင်း၍ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ခရီးသွားလုပ်ငန်းပင်မ စီမံကိန်း၏ မဟာဗျူဟာ(၆)ရပ်အောက်တွင် လမ်းညွှန်ချက်တာဝန်များ ကျေပွန်နိုင်စေရေးအတွက် စီမံကိန်း ၃၈ ခု ထည့်သွင်းရေးဆွဲဆောင်ရွက်ခဲ့ပါ သည်။

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန၏ အဓိကပံ့ပိုး ကူညီမှုဖြင့် Visa On Arrival ကို နိုင်ငံပေါင်း ၅၁ နိုင်ငံသို့ ထုတ်ပေးနိုင်ရေးနှင့် e-Visa စနစ်ကို ၁-၉-၂၀၁၄ မှစ၍ နိုင်ငံပေါင်း ၆၇ နိုင်ငံအတွက် ထုတ်ပေး နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သဖြင့် ခရီးသွားဧည့်သည်များ ဝင်/ထွက်မှု စနစ်တကျ ဖြင့် လွယ်ကူအဆင်ပြေစွာ တိုးတက်ဝင်ရောက်မှုရှိခဲ့ပါသည်။

ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများမှလည်း ၎င်းတို့၏ ပင်မလုပ်ငန်းတာဝန်များ ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်ရင်း ခရီးသွားကဏ္ဍ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် အထောက် အကူပြုခဲ့ကြပါသည်။ ယခုအခါ ပြည်တွင်းလေကြောင်းလိုင်း ရှစ်ခုအပြင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ပြည်ပလေကြောင်းလိုင်း ၂၅ ခု၊ မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ လေကြောင်းလိုင်း ခုနစ်ခု၊ နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ လေကြောင်းလိုင်းနှစ်ခု ချဲ့သွင်းပြေးဆွဲနေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာ့လေကြောင်းမှ စင်းလုံးငှားလေယာဉ်ငယ်များဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးနေပြီး ဧည့်သည်များ လေ့လာလိုသည့် နေရာဒေသများတွင် ဝေဟင်မှမီးပုံးပျံစီးပြီး ကြည့်ရှုခံစားနိုင်ရန် မီးပုံးပျံဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် ကုမ္ပဏီများလည်း ပေါ်ထွန်းလာခဲ့ပြီဖြစ်ပါသည်။ ရေကြောင်းဖြင့် ခရီးသွားလာ ရင်း အပန်းဖြေလေ့လာလိုသူများအတွက် အိပ်ခန်းပါသင်္ဘောကြီးများနှင့် ကမ်းခြေဒေသများတွင် ရွက်တပ်စက်လှေများလည်း အရန်သင့်ရှိပါသည်။ မြန်မာ့မီးရထားမှလည်း နိုင်ငံခြားသားခရီးသည်များအတွက် အထူးသီးသန့် တွဲများချိတ်ဆွဲ၍ ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိပါသည်။ ပြည်တွင်းမော်တော်ယာဉ် လိုင်းအသီးသီးတွင် အဆင့်မြင့်ခေတ်မီမော်တော်ယာဉ်ကြီးများဖြင့် ဆောင်ရွက် နေကြသကဲ့သို့ စီးလုံးငှား Taxi ကုမ္ပဏီများလည်း ပေါ်ထွန်းလာခဲ့ပြီဖြစ်ပါသည်။

ဟိုတယ်နှင့် စားသောက်ဆိုင်ကြီးများ အဆင့်အတန်းမြှင့်မားရေးအတွက် ဟိုတယ်လုပ်ငန်းလိုင်းစင်များ ထုတ်ပေးရာတွင် မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနမှ သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအမိန့်များနှင့်အညီ စနစ်တကျ စေ့စပ် သေချာစွာ စီစစ်ပြီးမှ ထုတ်ပေးသကဲ့သို့ စားသောက်ဆိုင်ကြီးများကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနမှ စနစ်တကျစီစစ်ပြီးမှသာ ထုတ်ပေးခဲ့ပါသည်။ ဟိုတယ်နှင့် စားသောက်ဆိုင်ကြီးများတွင် ပြင်ဆင်မွမ်းမံမှု (Decoration) သာမက ဝန်ဆောင်မှု (Service) မှာလည်း အဓိကကျသဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်းများတွင် ဟိုတယ်ဝန်ထမ်းများသာမက စားသောက်ဆိုင်ကြီးများမှ ဝန်ထမ်းများကိုပါ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးမှုပြုခဲ့ပါသည်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက် ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဧပြီလမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအထိ တိုင်းဒေသကြီးအသီးသီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် ဝန်ဆောင်မှု ဆိုင်ရာ သင်တန်း ၂၁ ကြိမ် ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ပြီး သင်တန်းသား ၃၃၃၇ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ပါသည်။ ထို့အတူ ခရီးသွားဧည့်သည်များအတွက် အဓိကလိုက် ပါရမည့် အရည်အသွေးမီ ဧည့်လမ်းညွှန်များပေါ်ထွန်းရေး၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့် အလမ်းများ ပိုမိုပေါ်ပေါက်စေရေးအတွက် ဧည့်လမ်းညွှန်အခြေခံသင်တန်း ခုနစ်ကြိမ်၊ သင်တန်းသား ၇၆၄ ဦး၊ ဧည့်လမ်းညွှန်များ အထူးမွမ်းမံသင်တန်း လေးကြိမ်၊ သင်တန်းသား ၃၈၃ ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် ဒေသဆိုင်ရာ ဧည့်လမ်းညွှန်အခြေခံသင်တန်း အကြိမ် (၂၀)၊ သင်တန်းသား

၁၀၇၀ တို့အား မွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ထို့အပြင် ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့ ရှိ ပုဂ္ဂလိကသင်တန်းကျောင်းများမှလည်း ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်းများ ပို့ချပေးခြင်းဖြင့် လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ကူညီဆောင် ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ခရီးစဉ်ဒေသများ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ရေရှည် တည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် ထိန်းသိမ်းရေးအပါအဝင် အခြားလိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် အသီးသီးတွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ စာတမ်းဖတ်ပွဲများ ကျင်းပဆောင် ရွက်ခဲ့သကဲ့သို့ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက် သည့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများအား နေပြည်တော်ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနသို့ ဖိတ်ကြား၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

ထို့အပြင် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍများနှင့် ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်မှု အင်အားကလည်း တစ်တပ်တစ်အားပင်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွား လုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ် (Myanmar Tourism Federation) အောက်တွင် အသင်း အဖွဲ့ ၁၁ ခု ဖွဲ့စည်းထားရှိပါသည်။ အဆိုပါ အသင်းအဖွဲ့များအနေဖြင့် ခရီးသွား လုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကျရာတာဝန်များအား ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြပါသည်။ အမျိုးသားခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဗဟိုကော်မတီမှလည်း အသင်းအဖွဲ့အားလုံးနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး၍ လိုအပ် သည့်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။ ဤသို့ တက်ညီလက်ညီ ဆောင်ရွက်မှုကြောင့်လည်း ယခုကဲ့သို့ အောင်မြင်မှုအသီးအပွင့်များ ရရှိလာ ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဆက်လက်၍လည်း ပိုမိုတိုးတက်စေရန် ပိုမိုပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဤနေရာတွင် အလှည့်သင့်၍ တင်ပြလိုပါသည်။ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ခရီးသည်ဝင်ရောက်မှုမှာ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံအချို့နှင့်နှိုင်းယှဉ်လျှင် နည်းပါးနေ သေးသည်မှာ မှန်ကန်ပါသည်။ သို့ရာတွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက် မတိုင်မီကာလက သန်းဂဏန်းဟု မဖော်ပြနိုင်ခဲ့ပါ။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် သန်းဂဏန်းနီးပါးရှိခဲ့ရာမှ ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ၁ ဒသမ ၀၆ သန်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ၂ ဒသမ ၀၄ သန်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၃ ဒသမ ၀၈၁ သန်း အသီးသီးတိုးတက်လာပြီဖြစ်ပါသည်။ တစ်ခုသတ်ပြုရန် လိုအပ်သည်မှာ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ရသုံးဝင်ငွေအခြေအနေပေါ်မူတည်၍ အခြေခံအဆောက်အအုံဆိုင်ရာများ ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် မိမိတို့နိုင်ငံရှိ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအသီးသီး၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုလေ့ထုံးစံများကို ထိခိုက် နှစ်နာမှုအနည်းဆုံးနှင့် အကျိုးအမြတ်အများဆုံးရရှိနိုင်စွာဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ရရှိရေးအတွက် အဓိကအခြေခံထား ဆောင်ရွက်နေမှုဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ လည်း တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်းမူဝါဒ (Responsible Tourism Policy) ဆောင်ရွက်/ရှောင်ရန် (Dos & Don'ts) များကို ဝန်ကြီးဌာနမှ အလေးထား ဖြန့်ဝေဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် စည်းနှင့် ကမ်းနှင့် တိုးတက်မှုများကို ရှေးရှု၍ စည်းမဲ့ကမ်းမဲ့တိုးတက်မှုမျိုး မဖြစ်ပေါ်စေရေး ဂရုပြုဆောင်ရွက်ခြင်းကို နားလည်သဘောပေါက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

ဟိုတယ်အခန်းခန်းများ ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်သည့်ဟုဆိုကြရာတွင် ၂၀၁၂ ခုနှစ်၌ ခရီးသည်ဝင်ရောက်မှု ရုတ်တရက်တိုးမြှင့်မှုကြောင့် အိပ်ခန်း လိုအပ်ချက်အချို့ရှိရာ အချို့သောလုပ်ငန်းရှင်များ၏ ဈေးကစားမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဝန်ကြီးဌာနမှ အချိန်မီဝင်ရောက်ညှိနှိုင်းဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအထိ တစ်နိုင်ငံလုံး တွင် နိုင်ငံခြားသားတည်းခိုခွင့်လုပ်ငန်းလိုင်းစင်ရ ဟိုတယ်၊ မိုတယ်၊ အင်း စုစုပေါင်း ၁၁၀၆ လုံး၊ အခန်းပေါင်း ၄၃၂၄၃ ခန်း ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ လုပ်ငန်းရှင်များမှ မိမိတို့ဟိုတယ်အဆင့်အတန်းအလိုက် ဈေးနှုန်းသတ်မှတ် ရောင်းချသကဲ့သို့ ဧည့်သည်များမှလည်း စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်နိုင်ခွင့်ရရှိပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အခြားအိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများကဲ့သို့ အနိမ့်ဆုံးနှင့် အမြင့်ဆုံး ဈေးနှုန်းမတန်သတ်နိုင်စေကာမူ တည်ငြိမ်သောဈေးနှုန်းနှင့် ဈေးကွက်စီးပွား ရေးစနစ်ပုံစံရရှိနေပြီကို ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍအား ထဲထဲဝင်ဝင်လေ့လာသူ တိုင်း သိရှိကြပါသည်။

အချုပ်အားဖြင့် ဆိုရပါလျှင် တစ်ချိန်သောအခါက မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွား လုပ်ငန်းကဏ္ဍ၏ အားနည်းချို့ယွင်းချက်များကိုထောက်၍ ရေးသားလေ့ရှိ သော ခရီးသွားကဏ္ဍတွင် ဩဇာတိက္ကမကြီးမားစွာဖြင့် စာဖတ်ပရိသတ်များပြား သည့် ကမ္ဘာ့ကျော်ပုဂ္ဂလိကပိုင် Media အုပ်စုကြီးဖြစ်သည့် Lonely Planet မှ ထုတ်ဝေသည့် Lonely Planet Traveller မဂ္ဂဇင်းကြီးမှ မြန်မာနိုင်ငံကို အကောင်းဆုံး AEC နိုင်ငံခရီးသွားဆု (Best in Travel-AEC Country) ကို ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၆ ရက် ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော် MICC II ၌ ကျင်းပသည့် Asean Tourism Forum (ATF-2015) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကြီးတွင် ထိုမဂ္ဂဇင်းကြီး၏ အမှုဆောင် အယ်ဒီတာချုပ်မှ တက်ရောက်အပ်နှင်းသည်မှာ အထက်တွင်တင်ပြခဲ့သည့်အညီ မြန်မာ နိုင်ငံ၏ ဘက်ပေါင်းစုံမှ ကောင်းသတင်းများ အဟုတ်မှန်၍ တကယ် ကျော်ခဲ့သည့် ခရီးသွားကဏ္ဍ၏ အမှတ်တရပုံရိပ်တစ်ခုအဖြစ် မျိုးချစ်စိတ် အပြည့်နှင့် ပြည်သူများက လက်ခံယုံကြည်ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြလိုက် ရပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြန်မာ့တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ် Langkawi International Maritime and Aerospace ပြပွဲမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် မတ် ၂၉
မြန်မာ့တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေ
ယာဉ် မဟာသီဟသူရသည် မလေး
ရှားနိုင်ငံရေတပ်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ
မလေးရှားနိုင်ငံ လန်ကာဝီကျွန်း၌
မတ်၁၇ ရက်မှ ၂၁ ရက်ထိ ကျင်းပ
သည့် Langkawi International
Maritime and Aerospace

Exhibition 2015(LIMA-2015)
ပြပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ယနေ့နံနက်
၉ နာရီခွဲတွင် အမှတ်(၃)ရေတပ်ဆိပ်ခံ
တံတား(သီလဝါ)သို့ ပြန်လည်ရောက်
ရှိလာရာ ရေတပ်သင်တန်းကျင်းပ
ချုပ် ဌာနချုပ်မှူး ဗိုလ်ချုပ်မြင့်ဦးနှင့်
တပ်မတော် (ရေ)မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်
မိသားစုများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြ

သည်။
အဆိုပါ စစ်ရေယာဉ် မဟာသီဟ
သူရသည် အပြန်ခရီးစဉ်တွင် မလေး
ရှားနိုင်ငံ၌ တရားမဝင်ရောက်ရှိနေ
သော မြန်မာအလုပ်သမား ၁၀၂ ဦး
ကိုမြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ခေါ်
ဆောင်လာခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိ
သည်။ **(သတင်းစဉ်)**



မြန်မာ့တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ် မဟာသီဟသူရသည် မလေးရှား
နိုင်ငံရေတပ်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ မလေးရှားနိုင်ငံ လန်ကာဝီကျွန်း၌ ကျင်းပ
သည့် Langkawi International Maritime and Aerospace Exhibition
2015(LIMA-2015) ပြပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး အပြန်ခရီးစဉ်တွင် မလေးရှား
နိုင်ငံ၌ တရားမဝင်ရောက်ရှိနေသော မြန်မာအလုပ်သမား ၁၀၂ ဦးကို မြန်မာ
နိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်လာခဲ့သည်။

မြန်မာအလုပ်သမားများ မလေးရှားနိုင်ငံတွင် တရားမဝင်ရောက်ရှိပြီး
တွေ့ကြုံခဲ့ရသည့် အခက်အခဲများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသို့ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ခဲ့
မှုများနှင့်လျဉ်း၍ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသည့် မြန်မာ
အလုပ်သမားများကို မြန်မာ့သတင်းစဉ်မှ တွေ့ဆုံမေးမြန်းမှုများကို ဖော်ပြ
လိုက်ပါသည်။

ဦးညွန့်ဦး (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်)

မလေးရှားနိုင်ငံမှာ တရားမဝင် အလုပ်သွားလုပ်တဲ့ အလုပ်သမားတွေ
နောင်တစ်ချိန်မှာ တရားဝင်သွားနိုင်ဖို့ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်ထုတ်ပေးတဲ့ အဖွဲ့
တွေ ပြည်နယ်နဲ့တိုင်းဒေသကြီးတွေမှာ ဖွဲ့ထားပြီးပြီ။ သူတို့ကို အသိပညာပေး
ချင်တယ်။ နောင်တစ်ချိန်မှာ တရားဝင်သွားလို့ရအောင်လုပ်ပေးမယ်။ တရားဝင်
သွားလို့ရအောင် မှတ်ပုံတင်နဲ့သန်းခေါင်စာရင်းမရှိဘူးဆိုရင် မိုးပွင့်အထူး
စီမံချက်နဲ့လုပ်ပေးနေပါတယ်။ မိမိသက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်တွေမှာ တိုင်းဦးစီးမှူးတွေ

မြန်မာ့တပ်မတော်(ရေ)စစ်ရေယာဉ် မဟာသီဟသူရ မလေးရှားနိုင်ငံမှ မြန်မာအလုပ်သမားများ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ရောက်ရှိ

ဒဏ်တစ်ချက်ကျပါတယ်။ ထိန်းသိမ်းရေးစခန်းမှာရှစ်လခွဲကြာတယ်။ ထိန်းသိမ်း
ရေးစခန်းက ထောင်လိုပါပဲ။ မြန်မာနိုင်ငံနဲ့လည်း အဆက်အသွယ်မရှိ။
ပြန်ဖို့လည်း ပိုက်ဆံမရှိ။ အခု နိုင်ငံတော်အစိုးရ အစီအစဉ်နဲ့ ပြန်လာရတာပါ။
မြန်မာနိုင်ငံကို ပြန်ချင်တဲ့သူတွေ အများကြီးရှိပါတယ်။ အခု တပ်မတော်သင်္ဘော
ပေါ်မှာ အစစအရာရာ ဂရုစိုက်ပါတယ်။ ကျန်းမာရေးကအစ အစစအရာရာ
စောင့်ရှောက်ပေးတယ်။ တစ်သက်နဲ့တစ်ကိုယ် ဒီလိုစောင့်ရှောက်မှုမျိုး
တစ်ခါမှ မခံခဲ့ရဘူး။ အခုသင်္ဘောနဲ့ ချိတ်ဆက်မိတာက နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး
မလေးရှားနိုင်ငံကို ရောက်တုန်းက ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခဲ့တာလို့ သိရပါတယ်။
ကိုယ့်နိုင်ငံသားတွေကို ပစ်ထားတဲ့အကြောင်း ဒီမှာ ဒုက္ခရောက်နေတဲ့သူတွေကို
သင်္ဘောကအရာရှိတွေ တတ်နိုင်သလောက် ခေါ်ဆောင်သွားဖို့ ပြောတယ်လို့
သံအမတ်ကြီးက အသိပေးပါတယ်။

ဆောင်ပေးတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါတပ်မတော် (ရေ)အနေနဲ့ ပထမဆုံးအကြိမ်
ပြည်ပက အလုပ်သမားတွေကို ခေါ်ဆောင်ပေးတာပါ။ တပ်မတော်(ရေ) ရဲ့
အခန်းကဏ္ဍ (၄)ခုရှိပါတယ်။ ကာကွယ်ရေးကဏ္ဍ၊ ရဲဘက်ဆိုင်ရာ တရားဥပဒေ
စိုးမိုးရေးကဏ္ဍ၊ သံတမန်ရေးရာကဏ္ဍ၊ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားတဲ့
အကူအညီပေးရေးကဏ္ဍ ဖြစ်ပါတယ်။ အခု သွားတာက သံတမန်ရေးရာကဏ္ဍအရ
လုပ်ဆောင်တာဖြစ်ပါတယ်။ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားတဲ့ အကူအညီပေး
ရေးကဏ္ဍအရ ဘေးဒုက္ခရောက်နေတဲ့အချိန် ဒုက္ခရောက်သူတွေ၊ အခက်
အခဲရှိနေတဲ့သူတွေ တွေ့မှပဲလုပ်ဆောင်ရတဲ့ ကဏ္ဍဖြစ်ပါတယ်။ အကူအညီ
ပေးရတဲ့အခါ ဒုက္ခရောက်တဲ့သူရှိမှ လုပ်ဆောင်ပေးရပါတယ်။ ဒီလို လုပ်ဆောင်
ပေးရတဲ့အတွက်လည်း ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါတယ်။
အခု မြန်မာနိုင်ငံမှာ နိုင်ငံခြားကိုတရားဝင်သွားရောက်လုပ်ကိုင်ဖို့ အခွင့်



ဦးညွန့်ဦး။



ဦးမျိုးအောင်။



ကိုကျော်စွာလင်း။



ကိုတင်ဆွေအေး။



ဗိုလ်မှူးကြီး ဇွဲဝင်းမြင့်။



ကိုမျိုးမင်းစိုး။

ကို အကြောင်းကြားပြီး လက်ဝယ်အရောက်လုပ်ပေးသွားမှာပါ။ တခြားနိုင်ငံကို
တရားမဝင်သွားပါနဲ့။ လဝကအက်ဥပဒေအရ တရားစွဲခံရမယ်။ အခု တရားစွဲ
ခြင်း မရှိသေးပါဘူး။ နောင်တစ်ချိန် တရားဝင်သွားလို့ရအောင် နိုင်ငံကူး
လက်မှတ်တွေရအောင် ဆောင်ရွက်ပေးသွားဖို့ အသိပေးခြင်းဖြစ်ပါတယ်။
အားလုံးကို တရားဝင် သွားစေချင်ပါတယ်။

ဦးမျိုးအောင် (ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာန)

အဓိကက သူများနိုင်ငံမှာ သွားအလုပ်လုပ်ကြတဲ့အခါ တရားဝင်သွား
ရောက် အလုပ်လုပ်ကြပါ။ တရားဝင်သွားရောက်တဲ့သူတွေတောင် သူများနိုင်ငံရဲ့
ဥပဒေတွေ၊ နည်းဥပဒေတွေ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းတွေ နားမလည်သဘောမပေါက်ထား
ရင်တော့ တရားမဝင် ဖြစ်သွားပြန်ရော။ ဥပမာအလုပ်လုပ်ခွင့်၊ နေထိုင်ခွင့်စတဲ့
အရာတွေ မကိုက်ညီရင်လည်း တရားမဝင် ဖြစ်တတ်ပါတယ်။ မလေးရှားနိုင်ငံ
မှာရှိတဲ့ မြန်မာသံရုံးရဲ့ ဦးဆောင်မှုနဲ့ ဒီလုပ်ငန်းစဉ် ဖြစ်လာတယ်။ မလေးရှားမှာ
ထိန်းသိမ်းခံထားရတဲ့သူတွေချည်း အခုပြန်လာတာ။ နာမကျန်းတာ နှစ်
ယောက်ပါတယ်လို့ သိရတယ်။ နိုင်ငံတော်အနေနဲ့ ကိုယ့်လူမျိုးတွေအပေါ် ပစ်
ထားဘူးဆိုတာ သိစေချင်တယ်။ ဒါ့ကြောင့် တရားဝင်လည်းဖြစ်၊ သက်ဆိုင်ရာ
နိုင်ငံရဲ့ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေတွေကို နားလည်ထားရမယ်။ အခြားနိုင်ငံကို
မသွားခင် သိသင့်သိထိုက်တာတွေကို မေးပြီးလေ့လာ သိအောင်လုပ်ပြီးမှ
သွားပါလို့ အကြံပြုချင်ပါတယ်။

ကိုကျော်စွာလင်း (မြန်မာအလုပ်သမား-ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝေါမြို့)

၂၀၀၉ ခုနှစ်မှာ မလေးရှားနိုင်ငံကို ရောက်ခဲ့တာပါ။ စားသောက်ဆိုင်မှာ
လုပ်ပါတယ်။ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်မရှိလို့ အဖမ်းခံရတာပါ။ ထောင်နဲ့လန့်ကြိမ်

ကိုတင်ဆွေအေး (မြန်မာအလုပ်သမား-မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မြိုင်မြို့နယ်)

မလေးရှားမှာ အလုပ်လုပ်ခဲ့တာရှစ်နှစ်ရှိပြီ။ နောက်ပိုင်း အဆင်မပြေ
တော့ဘူး။ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်မရှိတဲ့အတွက် အဖမ်းခံရတယ်။ ထောင်နဲ့ထိန်း
သိမ်းရေးစခန်းတွေမှာ ၁၁ လကျော် ကြာတယ်။ အစာရေစာမဝဘူး။ အခုလို
လာခေါ်ပေးတဲ့အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရနဲ့ ဒီတပ်မတော်သင်္ဘောပေါ်က
အရာရှိ၊ စစ်သည်တွေအားလုံး လမ်းတစ်လျှောက်လုံး ကျန်းမာရေးကအစ
အစစအရာရာ လိုလေသေးမရှိ ခေါ်လာပေးတဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင်မဆုံး
ဝမ်းသာမဆုံး ဖြစ်မိပါတယ်။ နောက်သွားမယ့်သူတွေ တရားဝင်သွားကြပါ။
တရားမဝင်သွားရင် တော့ ကျွန်တော်တို့လို ဒုက္ခတွေ ရောက်ကြမှာပါ။

ဗိုလ်မှူးကြီး ဇွဲဝင်းမြင့်(အမှတ်(၁)ဗဟိုဟာ စစ်ရေယာဉ်မှူး၊ ရေယာဉ်မှူး)

မလေးရှားနိုင်ငံ လန်ကာဝီကျွန်းမှာ ကျင်းပတဲ့ပြပွဲကို တက်ရောက်တဲ့သူ
အနေနဲ့ ပါပါတယ်။ မလေးရှားနိုင်ငံ ရေတပ်စခန်းဌာနချုပ်ကို ချစ်ကြည်ရေး
ခရီးသွားရောက်လည်ပတ်ပါတယ်။ အပြန်မှာ မြန်မာနိုင်ငံပြန်ဖို့ အခက်အခဲ
ရှိနေတဲ့ မြန်မာအလုပ်သမား ၁၀၀ ကျော်ခေါ်လာဖို့ သက်ဆိုင်ရာအကြီး
အကဲတွေက ညွှန်ကြားတဲ့အတွက် ကျွန်တော်ဦးဆောင်ပြီး ဒီခရီးစဉ် ဖြစ်သွား
တာပါ။

မြန်မာအလုပ်သမားတွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး မလေးရှား လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး
ထိန်းသိမ်းရေး စခန်းတွေရှိပါတယ်။ ဒီထိန်းသိမ်းရေးစခန်းမှာရှိနေတဲ့ မြန်မာ
အလုပ်သမားတွေကို မလေးရှားနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ မြန်မာသံရုံးက စိစစ်ပြီးတော့
မလေးရှား လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးက ခေါ်ဆောင်လာပေးတယ်။ မြန်မာသံအမတ်
ကြီး ဦးဖော်မြင့်ဆီက တစ်ဆင့် လွှဲပြောင်းယူပြီး ကျွန်တော်တို့ သင်္ဘောနဲ့ခေါ်

အလမ်းတွေ ရနေပါပြီ။ တရားမဝင်သွားတဲ့အခါ အလုပ်သမားရမယ့် ရပိုင်ခွင့်
တွေ၊ သံရုံးက အကာအကွယ်ပေးပိုင်ခွင့်တွေ အလိုအလျောက် ဆုံးရှုံးသွား
မှာဖြစ်ပါတယ်။ တရားဝင်သွားရောက်မှသာ အဲဒီနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ မြန်မာသံရုံးက
အပြည့်အဝကာကွယ်ပေးနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုလို အချိန်မျိုးမှာ တရားမဝင်
သွားရောက်ခြင်းကို ဖြစ်နိုင်ရင် ရှောင်ရှားစေလိုပါတယ်။ မြန်မာအလုပ်သမား
ဆိုတာ နိုင်ငံတကာမှာ အလုပ်လုပ်တာနဲ့ ပတ်သက်ရင် ဂုဏ်ရှိပြီးသားပါ။
အလုပ်ရှင်တွေရဲ့ မတရားဖိနှိပ်မှုတွေ၊ အခြားနိုင်ငံက အာဏာပိုင်တွေရဲ့
တရားဥပဒေကြောင်းအရ အရေးယူမှုတွေကို ရှောင်ရှားနိုင်ဖို့ဆိုတာ တရား
ဝင်သွားတာက အကောင်းဆုံးဖြစ်ပါတယ်လို့ အကြံပြုချင်ပါတယ်။

ကိုမျိုးမင်းစိုး (မြန်မာအလုပ်သမား-စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တန့်ဆည်မြို့နယ်)

သွားတုန်းက ဟိုကစက်ရုံမှာ ဆေးစစ်တော့ ဆေးကျတယ်။ မြန်မာပြည်
ပြန်ပို့မယ်လုပ်တော့ ထွက်ပြေးတယ်။ စွန့်ပစ်အပိုပစ္စည်းထုတ်လုပ်တဲ့ စက်ရုံမှာ
အလုပ်လုပ်တယ်။ ကျောထဲက အရိုးထွက်လာပြီး ခြေထောက်တွေ လှုပ်ရှားရ
တာ မကောင်းတော့ဘူး။ ဒါပေမယ့် ခြောက်လ ခုနစ်လလောက်အထိ ရအောင်
အလုပ်လုပ်ခဲ့သေးတယ်။ ၂၀၁၅ ဖေဖော်ဝါရီ ၃၃ ရက်မှာ ခြေထောက်တွေလှုပ်
မရတော့ဘူး။ ဆေးရုံတက်ရတယ်။ မြန်မာသံရုံးက အကူအညီနဲ့ ခုလိုပြန်ရ
တယ်။ ပြန်ရတဲ့ အတွက် ဝမ်းသာပါတယ်။ လမ်းတစ်လျှောက်လုံး တပ်မတော်
(ရေ)က ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုတွေ လုပ်ပေးပါတယ်။ ရန်ကုန်မှာ ဆေးရုံ
ဆက်တက်ဖို့ရှိတယ်။ ဟိုမှာက ဆေးရုံစရိတ်မတတ်နိုင်ဘူး။

သတင်း-ရီရီမြင့်၊ ဓာတ်ပုံ-လှမိုး

ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်နှင့် မိဒီယာကြား ထိတွေ့ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများ အပြန်အလှန်ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၉

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ဗြိတိန်နိုင်ငံမှ အငြိမ်းစားကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး Sir David Richards GCB CBE DOS အား ယနေ့ ညနေ ၃ နာရီတွင် ဘုရင့်နောင် ရိပ်သာဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အတူ ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ် ရေး ဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ တပ်မတော်အရာရှိကြီး များတက်ရောက်ကြပြီး ဗြိတိန်နိုင်ငံမှ အငြိမ်းစားကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဗြိတိန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Andrew Silas Patrick စစ်သံမှူး Colonel Antony Stern နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းများနှင့် ဒီမိုကရေစီလျှောက်လှမ်းနေမှုတွင် တပ်မတော်မှပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေ များ၊ လက်ရှိဆောင်ရွက်နေသောတစ်တိုင်းပြည်လုံး ပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် အကောင် အထည်ဖော်မှုအခြေအနေများ၊ တပ်မတော်နှင့်မိဒီယာကြား ထိတွေ့ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် တွေ့ကြုံရနိုင်သည်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်း စွာ အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးကြသည်။

အငြိမ်းစားကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး Sir David Richards သည် Eastbourne College မှ ဘွဲ့ရရှိခဲ့ပြီး ၁၉၇၄ ခုနှစ်တွင် University College Cordiff Graduating ၌ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးဘာသာရပ် ကို လေ့လာသင်ကြားခဲ့သည်။ ၁၉၇၁ ခုနှစ်တွင် ဗြိတိန် တော်ဝင်အမြောက်တပ်၌ ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိအဖြစ် စတင်



တာဝန်ထမ်းဆောင်၍ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် အောက်တိုဘာလတွင် ဗြိတိန်တပ်မတော်၏ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ဖြစ်လာခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင်လတွင် အငြိမ်းစားယူခဲ့သူဖြစ်ကြောင်း နှင့် ယခုအကြိမ်အပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံသို့ သုံးကြိမ်မြောက် လာရောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြဝတီ)



ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးလျှပ်စစ်ဖြင့် မလက်တိုနှင့် သရက်ငှက်ကျေးရွာတွင် မီးလင်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၉

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မအူပင်မြို့ နယ် မလက်တိုကျေးရွာအုပ်စု တပွတ္တ နောင်ကြီးကျေးရွာ၊ မလက်တိုကျေးရွာ နှင့် သရက်ငှက်ကျေးရွာများ၌ ကိုယ့်အား ကိုယ်ကိုး လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို မတ် ၂၈ ရက် နံနက် ပိုင်းတွင် ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဦးသိန်းညွန့်က ၁၆၀ ကေစီအေ ထရပ်စပယ်မာမှ ကျေးရွာတွင်းနေအိမ် များသို့ သွယ်တန်းထားသည့် လျှပ်စစ် ဓာတ်အားလိုင်းအား စတင်ပို့လွှတ်ပေး သည်။ ဆက်လက်၍ မလက်တို ကျေးရွာကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး လျှပ်စစ် မီးလင်းရေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို နံနက် ၈ နာရီတွင် လမ်းပန်းဆက်သွယ် ရေးဝန်ကြီးဦးသန်းထွန်း၊ အမျိုးသား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးသက် လင်းနှင့် ကျေးရွာလျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်စွာသိန်း တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

အလားတူ သရက်ငှက်ကျေးရွာတွင် မီးလင်းရေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းညွန့်က ယနေ့ လျှပ်စစ်မီးသုံးစွဲခွင့်ရရှိပြီးဖြစ် သည့် ကျေးရွာများမှ ပြည်သူများ အတွက် လျှပ်စစ်မီးသုံးစွဲခွင့်ရရှိရေး

ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့မှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ယခုရရှိသည့် လျှပ်စစ်မီးကိုအသုံးပြု၍ လူနေမှုဘဝ မြှင့်မားတိုးတက်လာစေရန်အတွက် မိသားစုတစ်ဝိုင်းတစ်ဝိုင်း စက်မှုလက်မှု လုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြ ရန်၊ လျှပ်စစ်မီး သုံးစွဲခွင့်မရရှိသေးသည့် ကျေးရွာအုပ်စုများမှပြည်သူများအနေ ဖြင့်လည်း တလုပ်လပ်အရှေ့ကျေးရွာ မအူပင် တံတားအနီးရှိ ၃၃/၁၁ ကေစီ ၂ အမ်ပီအေဓာတ်အားခွဲရုံမှ လျှပ်စစ်မီး ရရှိသုံးစွဲနိုင်ပြီဖြစ်၍ မိမိတို့ကျေးရွာ များ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးကြိုးပမ်းဆောင် ရွက်သွားကြရန်၊ ဒေသနေပြည်သူများ ၏ လူနေမှုဘဝ မြှင့်မားရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးထားသည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုး ရေးလုပ်ငန်းများကို သားစဉ်မြေးဆက် ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်သွားကြရန် မှာကြားသည်။

ယနေ့ဖွင့်လှစ်သည့် တပွတ္တနောင် ကြီးကျေးရွာ၊ မလက်တိုကျေးရွာနှင့် သရက်ငှက်ကျေးရွာများ ကိုယ့်အား ကိုယ်ကိုး လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် တလုပ်လပ်အရှေ့ကျေးရွာ မအူပင် တံတားအနီးရှိ ၃၃/၁၁ ကေစီ ၂ အမ်ပီအေ ဓာတ်အားခွဲရုံမှ ၁၁ ကေစီ အေလိုင်း ၆ ဒဿမ ၉ မိုင်၊ သူညီ ဒဿမ ၄ ကေစီလိုင်း ၃ ဒဿမ ၃၈ မိုင်၊ ၂၀၀ ကေစီအေ နှစ်လုံးနှင့် ၁၆၀ ကေစီအေ

ထရပ်စပယ်မာတစ်လုံးတို့ တည် ဆောက်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်းအိမ်ခြေ ၄၀၀ ကျော်အား လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း၊ မအူပင် မြို့နယ်အတွင်း ကျေးရွာအုပ်စုပေါင်း ၇၆ အုပ်စုတွင် ကျေးရွာပေါင်း ၄၃၀ ရှိသည့်အနက် ကျေးရွာပေါင်း ၂၆ ရွာတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိသုံးစွဲ နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (၁၀၇)

ကယားပြည်နယ် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးဆွေးနွေးပွဲ လွိုင်ကော်မြို့၌ ပြုလုပ်

လွိုင်ကော် မတ် ၂၉

ကယားပြည်နယ် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော် ဆောင်ရေးဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၈ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ကယားပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။

ရေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်း ရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်ပြီး ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်း ရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်း ခေါင်းဆောင် သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့် ကရင်နီအမျိုး သား တိုးတက်ရေးပါတီ (KNPP)မှ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မင်းခေါင်းဆောင် သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တို့က ကယား ပြည်နယ် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင် ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။

အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသော ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးအောင်မင်း၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဦးခင်ရီ၊ ဦးသန်းဌေး၊ ကယားပြည်နယ်ဝန်ကြီး

ချုပ် ဦးခင်မောင်ဦး၊ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီမှအဖွဲ့ဝင်များ၊ ကယား ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ (Myanmar Peace Center) မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကရင်နီအမျိုးသား တိုးတက်ရေးပါတီ (KNPP) မှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက် ကြောင်းနှင့် ဆွေးနွေးပွဲကို ညနေ ၅ နာရီတွင် ကျင်းပပြီးစီးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



ကိုယ်ပွားသတင်းစာတိုက်(မော်လမြိုင်)၌ လူမှုပူလုံရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ရှင်းလင်းဆွေးနွေး

မော်လမြိုင် မတ် ၂၉



မွန်ပြည်နယ် လူမှုပူလုံရေးအဖွဲ့မှ ပြည်နယ်တာဝန်ခံ ဒေါ်အိအိသွယ်(ဦးစီး) နယ်မြေဒုတိယဦးစီးမှူးများနှင့် မောင်ခင်ဆေးခန်းတာဝန်ခံ ဒေါက်တာဇင်မင်းနောင်တို့အဖွဲ့ သည် မတ် ၂၇ ရက်က ကိုယ်ပွားသတင်းစာတိုက်(မော်လမြိုင်) သို့ လာရောက်၍ ဝန်ထမ်းများအား ၂၀၁၂ လူမှုပူလုံရေး ဥပဒေပါ စီမံကိန်းများအကြောင်း ရှင်းပြခြင်း၊ လူမှုပူလုံရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ၏ အကျိုးခံစားခွင့်များရရှိရန် ဆောင်ရွက် ရမည့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရှင်းလင်းချ ပြခြင်း၊ လုပ်ငန်းခွင်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှုများ ဖြစ်ပွားပါက ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်များ အကြောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြ သည်။ (မောင်မေတ္တာ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

* ဒုတိယသမ္မတမှ

မုခ်ဦးကိုဖွင့်လှစ်စဉ် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများ၊ အလှူရှင်မိသားစုများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပိဋကတ်တိုက် တော်ကြီးနှင့် ပိဋကတ်အုတ်ကျောင်း တော်အဝင်မုခ်ဦး၊ မဟာပဋ္ဌာန်းဟော ရွှေသိမ်တော်ကြီးနှင့် အဝင်မုခ်ဦး၊ သုဓမ္မာဇရပ်တော်ကြီးနှင့် အဝင်မုခ်ဦး၊ သာသနာပိုင် ဆရာတော်ကြီးများ သီတင်းသုံးတော်မူရာ သုဓမ္မာ ရွှေကျောင်းတော်ကြီးနှင့် အဝင်မုခ်ဦး၊ ရတနာပုံမြို့တည် နန်းတည် ကုသိုလ်ရှင် မင်းတုန်းမင်းတရားကြီးနှင့် မြောက် နန်းစံ မိဖုရားကြီး စကြာဒေဝီတို့၏ ဗိမာန်တော်ကြီးနှင့် အဝင်မုခ်ဦး၊ မန္တလေး မြို့တည် နန်းတည် ရတနာပုံ ကျောက်စာတိုင်နှင့် အဝင်မုခ်ဦး၊ စနုဆောင်နှစ်ဆောင်မုခ်ဦး၊ ကျောက် တော်ကြီး မြတ်စွာဘုရား မုခ်ဦးများကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ကြသည်။

ထို့နောက် သီတဂူကမ္ဘာ့ပုဒ္ဒ တက္ကသိုလ် အဓိပတိ ဒေါက်တာ အရှင် ဉာဏိဿရ အမျိုးပြုသည့် ဆရာတော် သံဃာတော်များ၊ ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ အလှူရှင်များ သည် မဟာဗောဓိပင်အားစိုက်ပျိုးပြီး အမွှေးနံ့သာရည်များ၊ ရေစင်ရေသန့် များ သွန်းလောင်းပူဇော်ကြသည်။

ယင်းနောက် မန္တလေးမြို့တည် နန်းတည် သမိုင်းဝင်သတ္တဌာန အဆောင်တော်များကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုသည်။

ထို့နောက် ယာယီမဏ္ဍပ်၌ နိုင်ငံတော် ဩဝါဒါစရိယ၊ ဘုရားကြီးတိုက် လယ်ပေါ်ကျောင်းဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ကာရုဿထံမှ ကိုးပါးသီလခံယူဆောင် တည်ကြပြီး နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ၊ အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု၊ အဘိဓဇအဂ္ဂ မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက သက်တော်ရှည် ဝါဆိုကျောင်း ဆရာတော်ကြီး ဘဒ္ဒန္တ အတ္ထိယ၊ နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ၊ အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု၊ အဘိဓဇ အဂ္ဂ မဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိက သက်တော်ရှည် မြတောင်ကျောင်းတိုက် သာသနာပိလ ရွှေဝါဝင်းကျောင်း ဆရာတော်ကြီး ဘဒ္ဒန္တ သာသနာဘိဝံသ၊ သီတဂူကမ္ဘာ့ ပုဒ္ဒတက္ကသိုလ်အဓိပတိ ဒေါက်တာ အရှင်ဉာဏိဿရတို့ထံမှ ဩဝါဒ ကထာနာယူကြသည်။

ယင်းနောက် အလှူရှင် သီရိသုဓမ္မ မဏိဇောတရ ဒေါက်တာ သုဓမ္မာ ဦးကျော်ဝင်းက မန္တလေးမြို့တည် နန်းတည်သမိုင်းဝင် သတ္တဌာန အဆောင်အုံများ လှူဒါန်းခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြလျှောက် ထားသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ က အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်တော် မူလာကြသည့် ဆရာတော် သံဃာ တော်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ဆက်လက်၍ မြတောင်ကျောင်း တိုက် သာသနာပိလ ရွှေဝါဝင်းကျောင်း ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ သာသနာဘိဝံသထံမှ အနုမောဒနာတရား နာယူကြည်ညိုပြီး ဆရာတော် သံဃာတော်များအား သာသနာပိုင် ဆရာတော်ကြီးများ သီတင်းသုံးတော်မူရာ သုဓမ္မာ ရွှေကျောင်းတော်ကြီး၌ နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်သည်။



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး)အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

(သတင်းစဉ်)

ကုန်းဘောင်မင်းဆက် ဘုရင်တစ်ပါး ဖြစ်သည့် မင်းတုန်းမင်းတရားကြီးသည် ရတနာပုံ မန္တလေးမြို့တည်နန်းတည် သတ္တဌာနများဖြစ်သည့် မဟာလောက မာရဇိန် ကုသိုလ်တော်ဘုရားကြီး၊ မဟာအတုလဝေယံအတုမရိုကျောင်း တော်ကြီး၊ မဟာပဋ္ဌာန်းဟောရွှေသိမ် တော်ကြီး၊ သုဓမ္မာဇရပ်တော်ကြီး၊ ပိဋကတ်တိုက်တော်ကြီး၊ မန္တလေး မြို့ရိုးနှင့် ကျုံးတော်လေးဖက်လေးတန် တို့အား မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၂၂၀ ခုနှစ် ကဆုန်လပြည့်ကျော် ၆ ရက်တွင် တစ်ပြိုင်တည်းပန္နက်တော်တင်တည် ဆောက်ခဲ့ပြီး မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၂၂၃ ခုနှစ် ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁၃ ရက် တွင် ရေစက်သွန်းချလှူဒါန်းခဲ့သည်။

ခရစ်သက္ကရာဇ် ၁၉၃၉ - ၁၉၄၅ ခုနှစ် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကာလအတွင်း အဆိုပါ သတ္တဌာနများမှာ မီးလောင် ပျက်စီးခဲ့သည့်အတွက် ခေတ် အဆက်ဆက်အစိုးရများက နန်းမြို့ရိုး၊ ကျုံးတော်၊ လောကမာရဇိန်ကုသိုလ် တော်ဘုရားကြီးနှင့် မဟာအတုလဝေယံ ကျောင်းတော်ကြီးတို့ကို ပြုပြင်ခဲ့ပြီး မပြည့်မစုံဖြစ်ခဲ့ရာ အလှူရှင် သီရိ သုဓမ္မမဏိ ဇောတရ ဒေါက်တာ သုဓမ္မာ ဦးကျော်ဝင်းနှင့် ဇနီး သုဓမ္မ သီရီ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း မိသားစုတို့က အလှူငွေကျပ် သိန်းပေါင်း ငါးသောင်း သုံးထောင်တစ်ရာကျော် အကုန်အကျ ခံ၍ ပြည့်စုံအောင် ပြန်လည်ပြုပြင် တည်ဆောက်လှူဒါန်းခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် ဒုတိယ သမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး)သို့ ရောက်ရှိ ပြီး မန္တလေးမြို့ပေါ်ရှိ ဆေးဘက် ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်များမှ ပါမောက္ခချုပ် များ၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေး တက္ကသိုလ်မှ ပါမောက္ခ၊ ဌာနမှူးများ၊ သင်ကြားရေးဆိုင်ရာ ဆရာ ဆရာမ များ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံအခမ်းအနားတွင် သွားဘက် ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး) ခေတ္တပါမောက္ခချုပ် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ဒေါ်ဆန်းဆန်းဝင်းက သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး) ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းက အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး)၏ အခြေ အနေအရပ်ရပ်နှင့် လိုအပ်သည်များ ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် လာရောက် ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ သင်ကြားမွေး ထုတ်ပေးသည့် ကျောင်းသား ကျောင်း

သူများ၏ အရည်အသွေး အရည် အချင်းများသည် ဤတက္ကသိုလ်၏ ပုံရိပ်များပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပါမောက္ခ ချုပ်မှ အစပြု၍ ဝန်ထမ်းများအဆုံး စည်းလုံးညီညွတ်မှုရှိမှသာ သွားဘက် ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၏ အဆင့် အတန်းမြင့်မားလာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဤတက္ကသိုလ်ရှိ ဆရာ ဆရာမများ အဆင့်ဆင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ လျှပ်စစ်မီး၊ ရေ လိုအပ်ချက်များ လုံလောက်စွာရရှိရေး၊ ဝန်ထမ်းများ၏ လူမှုစီးပွားပြည့်စုံရေး သည် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရာ၌ တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြု စေနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း နိုင်ငံတော်က

လည်း ကျန်းမာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင်မှု အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းများခန့်ထားရာတွင် ရာနှုန်း ပြည့် ခန့်ထားခွင့်ပြုခဲ့ပါကြောင်း၊ သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ ပြည့်စုံစွာ ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အရေအတွက်ရော အရည်အသွေးပါ ပြည့်ဝသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများပေါ်ထွန်း လာစေရန် သင်ကြားပြသပေးကြရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်အနေဖြင့် သွားဘက် ဆိုင်ရာ ဆေးပညာစွမ်းအားဖြင့် ကျန်းမာသန်စွမ်းသည့် ပြည်သူများ မွေးထုတ်ရာတွင် တစ်တပ်တစ်အား

မြို့နယ်အတွင်း မိုးရာသီ လမ်းပျက်ပေါ်ရေမကျော်ရေး စက်ယန္တရားဖြင့်ရေမြောင်းတူးဖော်

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

ရန်ကုန်မြို့ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီသည် ရုံးပိတ်ရက်အနားယူခြင်းထက် မြို့နယ် အတွင်း မိုးရာသီတွင် လမ်းပျက်ပေါ် ရေမကျော်ရေးသည် အဓိကလုပ်ဆောင်ရမည့်လုပ်ငန်းအဖြစ် သတ်မှတ်ပြီး မတ် ၂၉ ရက် နံနက်က မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင် ဦးမြင့်လွင်(လူမှု) (အင်ဂျင်နီယာဌာန၊ လမ်းနှင့်တံတား)မှ ကြီးကြပ်ရေးမှူး ဦးအေးကြိုင်တို့ ဦးဆောင်ပြီး (ယ)ရပ်ကွက်

ဥက္ကလာပသီရိလမ်းမကြီးဘေးရေမြောင်း ရေစီးရေလာ ကောင်းရေးအတွက် စက်ယန္တရားဖြင့် တူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ယင်းလမ်းမကြီးတူးဖော်ပေးသည့်အတွက် ရပ်ကွက် အတွင်း စီးဆင်းမည့်ရေများ ရွှေ့လှေ့ချောင်းအတွင်း မြန်ဆန်စွာ စီးဆင်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အင်ဂျင်နီယာဌာန၊ လမ်းနှင့်တံတားမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

(ဦးသန်း)



အထောက်အကူ ပြုကြမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေး တက္ကသိုလ်အား အရည်အသွေး ပြည့်စုံသည့် နိုင်ငံတကာအဆင့် ဖြစ်ရေးအတွက် ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြရန် တိုက်တွန်းပါ ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး) ဧည့်သည်တော်မှတ်တမ်း တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး သွားဘက် ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး) အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ သည်။

သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး)ကို ၁၉၉၈ ခုနှစ် အောက်တို ဘာ ၁ ရက်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ၁၉၉၉ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်တွင် ဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး)နှင့် တွဲဖက် ၍ ပညာသင်ကြားပေးခဲ့သည်။ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ စတင်၍ ယခုလက်ရှိ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ် မြို့သစ် (၁)ရပ်ကွက် (၆၂)လမ်းရှိ သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး)တွင် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးပညာများကို ဆက်လက် သင်ကြားလျက်ရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

လွတ်လပ်၍ တရားမျှတသော ရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးတွေ့ဆုံဆွေးနွေး ရေစကြို မတ် ၂၉

ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်မှ ထုတ်ပြန်ထားသော ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ဥပဒေ၊ နည်း ဥပဒေ၊ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်များနှင့် ပတ်သက်၍ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ဝင်များနှင့် ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ တွေ့ဆုံညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၉ ရက် နံနက်က မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီး ဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်လွင်က အဖွဲ့အမှတ် စကားပြောကြားပြီး အခြေခံမဲဆန္ဒရှင် စာရင်းနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များ ပြုလုပ်ခြင်း၊ စိစစ်ခြင်းလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အဖွဲ့ခွဲဝင် ဦးလှမိုးက လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ ထုတ်ပြန် ထားသောဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် ပတ်သက်၍ အဖွဲ့ခွဲဝင် ဦးဇော်ဇော်ဦးက လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ၏ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်များနှင့် ပတ်သက်၍ အဖွဲ့ခွဲဝင် ဦးမြင့်ဟန်က လည်းကောင်း၊ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၏ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်များနှင့် ပတ်သက်၍ အဖွဲ့ခွဲဝင် ဦးခင်ဝကလည်းကောင်း အသေးစိတ်ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲဝင်များက မိမိတာဝန်ယူထား သည့် နယ်မြေအလိုက် အခြေခံမဲစာရင်း နှင့် ပတ်သက်သည်များကို ရှင်းလင်း ပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာသူများ ၏ ဆွေးနွေးမေးမြန်းချက်များကို မြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်လွင်က ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ သည်။ (ဖေထွက်ဇော်-ရေစကြို)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့် ရန်ကုန်အလုပ်သမားဆေးရုံကြီး ဆေးရုံအင်္ဂါရပ်နှင့်ညီအောင်ပြုပြင်ဆောင်ရွက်နေမှုများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်သည် မတ် ၂၉ ရက်တွင် ရန်ကုန်အလုပ်သမားဆေးရုံကြီးကို ဆေးရုံအင်္ဂါရပ်နှင့်ညီညွတ်အောင် ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်နေမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လေဝင်လေထွက်ကောင်းမွန်ရေး၊ ဆေးရုံအင်္ဂါရပ်နှင့်အညီ ပိုးမွှားအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် ဆေးရုံလာရောက်ဆေးကုသသည့်လူနာများအား ကောင်းမွန်သည့် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရေးအတွက် အထူးဂရုပြုဆောင်ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း မှာကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဆေးရုံတက်

ရောက်ကုသမှုခံယူနေသည့် လူမှုဖူလုံရေး အာမခံအလုပ်သမားများကို ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံကာ မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် အလုပ်သမားများ၏ ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများကို အထူးအလေးထားဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ အလုပ်သမားများ၏လုပ်အားသည် မိမိနိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အားတစ်ခုဖြစ်သလို မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနမှလည်း အလုပ်သမားများ၏ ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုအပိုင်းကို အထူးအလေးထား၍ ဝန်ဆောင်မှုအကောင်းဆုံးဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ အလုပ်သမားများအဓိကအားထားနေရသည့် ရန်ကုန်အလုပ်သမားဆေးရုံကြီးကို အမှန်တကယ်ကောင်းမွန်သည့် ကုသမှုပေးနိုင်သော ဆေးရုံကြီးတစ်ခုအဖြစ် ဆေးရုံအင်္ဂါရပ်နှင့် ညီညွတ်အောင်



အမြန်ဆုံးပြုပြင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် တစ်နိုင်တစ်ပိုင် အသေးစားနှင့်အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ (SMEs) များသည် အဓိကကျောရိုးဖြစ်သည်။ SME လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက်အကူဖြစ်စေရန် "စွန့်ဦးတီထွင်ခြင်းဆိုင်ရာနည်းလမ်းများ၊ အသေးစားနှင့်အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လူမှုစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများတွင် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာပါဝင်စေခြင်း အခန်းကဏ္ဍ" ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စကားပွဲဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၉ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ လမ်းမတော်မြို့နယ် မင်းရဲကျော်စွာလမ်းရှိ UMFCCI အသင်းချုပ်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ ဘဏ်လုပ်ငန်းနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးနိဒါန်းဆိုင်ရာ မိဟာမက် ယူနစ်က မြန်မာအသေးစားနှင့်အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆွေးနွေး



အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဥပဒေတစ်ရပ် အသက်ဝင်တော့မည်ဖြစ်ရာ ၎င်းအနေဖြင့် အလွန်ကောင်းသည့် အချက်တစ်ခုအဖြစ်လည်း ရှုမြင်သည်ဟု ဆိုသည်။ "ဥပဒေပြုနိုင်တာ ပထမအဆင့် အောင်မြင်သွားတာပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအချက်ကကောင်းပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဒီဥပဒေကို အကောင်အထည်ဖော်ဖို့ကလည်း အရေးကြီးတဲ့ နောက်တစ်ချက်ဖြစ်ပါတယ်။ အသေးစားနဲ့အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေအတွက် လိုအပ်တဲ့ပံ့ပိုးမှုတွေရရှိနိုင်ဖို့က ဒီဥပဒေအသက်ဝင်မှသာ ဖြစ်မှာပါ"ဟု ဆက်လက်သုံးသပ်သည်။

နေပါသေးတယ်။ အမျိုးသမီးတွေရတဲ့ပိုက်ဆံသည် အလေအလွင့်မရှိဘဲ အိမ်ထောင်စုတွေကို အကူအညီရောက်တာဖြစ်တဲ့အတွက် အမျိုးသမီးတွေလက်ထဲကို ပိုက်ဆံရောက်သွားပြီး အမျိုးသမီးတွေက စီးပွားရေးကို ကိုယ်တိုင်လုပ်နိုင်အောင် ဖန်တီးပေးဖို့လည်းလိုပါတယ်"ဟု ၎င်းက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများတွင် အမျိုးသမီးများ၏ အခန်းကဏ္ဍကို ယခုထက်ပိုမိုမြှင့်တင်ရေးကိုလည်း ထောက်ပြပြောဆိုခဲ့သည်။

မိဟာမက် ယူနစ်သည် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ Grameen Bank အား စတင်တည်ထောင်သူဖြစ်ပြီး ၎င်း၏ဘဏ်သည် အသေးစားချေးငွေလုပ်ငန်းများကို ၁၉၈၀ ခုနှစ် နှစ်လယ်ပိုင်းမှ စတင်ခဲ့သည်။ ယခုအချိန်တွင် နိုင်ငံပေါင်း ၁၀၀ ကျော်၌ အသေးစားချေးငွေလုပ်ငန်းများမှာ တွင်ကျယ်နေပြီး ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးအတွက် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ သန်းပေါင်းများစွာသော နှစ်ပေါင်းသူ အထူးသဖြင့် အမျိုးသမီးများအား လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်နိုင်ရန် အကူအညီပေးလျက်ရှိသည်။

"ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုမှ လွတ်မြောက်နိုင်သောနည်းလမ်းများကို လူအများစုမရရှိနိုင်သရွေ့ နိုင်ငံတွင်း ရေရှည်တည်တံ့သော ငြိမ်းချမ်းရေးမရနိုင်" အလားတူ မည်သည့်နိုင်ငံ၊ မည်သည့်ယဉ်ကျေးမှုတွင်ဖြစ်စေ အဆင်းရဲဆုံးသူများပင် ၎င်းတို့၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ လုပ်ဆောင်နိုင်ကြကြောင်းကို ပြသနိုင်ခဲ့သဖြင့် ၂၀၀၆ ခုနှစ်တွင် ငြိမ်းချမ်းရေးနိဒါန်းဆိုင်ရာ မိဟာမက် ယူနစ်သည် ဘောဂဗေဒဘာသာရပ်တွင် ဒေါက်တာဘွဲ့ ရရှိထားသူဖြစ်ပြီး ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံရှိ Chittagong တက္ကသိုလ်တွင် သင်ကြားပို့ချခဲ့သည်။ အသေးစားချေးငွေလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်စပ်သော ဖွံ့ဖြိုးမှုလုပ်ဆောင်ချက်များကို လူမှုစီးပွားရေးလုပ်ငန်းအသွင်သို့ ကူးပြောင်းခဲ့ပြီး ယခုအချိန်တွင် Yunus Center မှ တစ်ဆင့် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများတွင် လူမှုစီးပွားသဘောတရားများကို ဖြန့်ဝေလျက်ရှိသည်။

(နန္ဒာဝင်း)

Advertisement for NEW MOTION Travels & Tours. It features a logo with 'NM' and 'New Motion' and a list of travel packages for April. Packages include: 4-day (April 12,13,17), 4-day-9-night (April 13), 4-day-tour (April 11,12), 4-day-17-night (April 17), 4-day (April 13), 4-day/5-night (April 13,15), 4-day (April 14,17), 4-day (April 11,17). Contact numbers are provided for each package.

Advertisement for ရွှေနုဒါး (Shwe Nudae). It lists services like ကျိုက်ထီးရိုး(မျက်) ချောင်းသာ (မျက်) ငွေဆောင် (မျက်) and provides contact numbers: 209077, 209388, 09-73167000.

Advertisement for မျိုး (Mye). It lists a phone number 380164 and 09 5017088, and another number 09250640699. It also includes a note about services and contact information.

Advertisement for အမည်ပြောင်း (Name Change). It states that it handles name changes for various documents and provides contact information.

Advertisement for စာတုဗေဒသင်ပြကြမည့် ဆရာဆရာမများ (Teacher Training). It lists the organization as သီပေါပညာချုပ် (Diplo) and provides contact numbers: 01-570178, 570371, 09 50 29606.

Large advertisement for Red Bull. It features images of Red Bull cans and bottles, the Red Bull logo with two red bulls, and the text 'ကမ္ဘာ့ နံပါတ် (၁) ခွန်အားဖြည့် အချိုရည် Red Bull'. A phone number 01 2306666 is also provided.

ပြည်တွင်းရေးရာ

မော်လမြိုင်တွင် သီရိမင်္ဂလာအိမ်ရာတိုက်ခန်းများနှင့် ဆိုင်ခန်းများအပ်နှံပွဲကျင်းပ

မော်လမြိုင် မတ် ၂၉

မွန်ပြည်နယ်၏ ပထမဦးဆုံးသော သီရိမင်္ဂလာအိမ်ရာ စီမံကိန်း၏ ပထမအဆင့် အိမ်ခန်းများပိုင်ရှင်များလက်သို့ အပ်နှံပွဲနှင့် အဝင်မုခ်ဦး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၇ ရက်က သီရိမင်္ဂလာရပ်ကွက်ရှိ အဆိုပါ အိမ်ရာစီမံကိန်း၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဦးစွာ အဝင်မုခ်ဦးကို မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျင်ဖေနှင့် မွန်ပြည်နယ် စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာတိုးတိုးအောင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် သီရိမင်္ဂလာ အိမ်ရာစီမံကိန်းကို တာဝန်ယူတည်ဆောက်ပေးခဲ့သော UHM ကုမ္ပဏီမှ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးထွန်းအောင်ရွှေက စီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြရာတွင် မော်လမြိုင်မြို့၏ သီရိမင်္ဂလာအိမ်ရာစီမံကိန်းသည် လူနေစေ့ဆိုင်များဖြင့်စည်ကားသောနေသော သီရိမြိုင်စေ့နှင့် ကပ်လျက် တည်ရှိပြီး၊ စေတီဘုရား၊ စာသင်ကျောင်း၊ ရပ်ကွက်ဓမ္မာရုံကြီးများနှင့် နီးကပ်စွာတည်ရှိကာ အိမ်ခန်းအကျယ်အဝန်းမှာလည်း စတုရန်းပေ ၆၀၀ ရှိ၍ အခန်းတိုင်းထောင့်ခန်းများဖြစ်ခြင်းစသည့် ပြီးပြည့်စုံသော ပုံစံဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားကြောင်း၊ စီမံကိန်းတစ်ခုလုံး၏ အခြေခံအဆောက်အအုံ လုပ်ငန်းများဖြစ်သော ရေရရှိရေး၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊

လမ်း၊ ရေမြောင်းနှင့် စီမံလမ်းစီပြည်ရေးအပြင် စီမံကိန်းအတွင်းရှိသော စာသင်ကျောင်းအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ ရေ့မျက်နှာစာရှိ ဈေးဆိုင်တန်းများတည်ဆောက်ခြင်း စသည့်ကုန်ကျစရိတ်များအတွက် တိုက်ခန်းရောင်းဈေးကို ထပ်မံတိုးမြှင့်ခြင်းမရှိဘဲ မူလသတ်မှတ်သည့် တိုက်ခန်းရောင်းဈေးအတိုင်းသာ ယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ အိမ်ရာ ပထမအဆင့် တိုက်ခန်းဝယ်ယူထားသူများသို့ အခန်းသေ့များအပ်နှံရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်က လက်ငင်းငွေချေစနစ်ဖြင့်ဝယ်ယူသူ ၂၉ ဦးကိုယ်စား တိုက်ခန်းဝယ်ယူနေထိုင်ခွင့်ရသူ သုံးဦးအားလည်းကောင်း၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက အငှားဝယ်စနစ်ဖြင့် တိုက်ခန်းဝယ်ယူသူ ၁၃၀ ဦးကိုယ်စား နေထိုင်ခွင့်ရရှိသူ သုံးဦးအားလည်းကောင်း၊ မွန်ပြည်နယ် စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီးက အိမ်ရာစီမံကိန်းမှ တည်ဆောက်ပေးခဲ့သော ဆိုင်ခန်းများအား ဆိုင်ခန်းရှင်များကိုယ်စား သီရိမင်္ဂလာ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးအားလည်းကောင်း ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါစီမံကိန်းကို မွန်ပြည်နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်မတ်လက စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မြေညီထပ်တစ်ခန်းလျှင် ကျပ် ၁၃၅ သိန်း၊ ပထမထပ်တစ်ခန်းလျှင် ကျပ်သိန်း ၁၃၀ ၊ ဒုတိယထပ်တစ်ခန်းလျှင်ကျပ် ၁၂၅ သိန်း၊ တတိယထပ်တစ်ခန်းလျှင် ကျပ်သိန်း ၁၂၀ နှုန်းဖြင့် လုပ်သက်ရင့်



ဝန်ထမ်းများနှင့် ယင်းရပ်ကွက်နေဝန်ထမ်းမဟုတ်သော ပြည်သူများအား ငါးနှစ်အရစ်ကျပေးချေစနစ်ဖြင့် ရောင်းချခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ “ကျွန်မက အပေါ်ဆုံးထပ်တိုက်(E)၊ အခန်း (၃၀၆) ရတယ်။ အခုတော့ပင်စင်စားပေါ့။ ပင်စင်လစာက လေးသောင်းခန့်ထောင်ကျော်ရတယ်။ တိုက်ခန်းအနေနဲ့ တစ်လကို တစ်သိန်းလေးသောင်းကျော် သွင်းရပေမယ့် သားသမီးလေးယောက်ရဲ့ လုပ်ခလစာတွေနဲ့ပိုင်းဝန်းပေးကြလို့ အဆင်ပြေပါတယ်။ စစချင်း ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းပေးတုန်းကလည်း စုဆောင်းထားတဲ့ငွေနဲ့ တချို့ရွှေစလေး

တွေ ရောင်းပြီးပေးခဲ့တော့ အခက်အခဲမရှိခဲ့ပါဘူး။ အခုတော့ အိမ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရပြီဆိုတော့ ပျော်ပါတယ်” ဟု အလယ်တန်းပြဆရာမ ဒေါ်ခင်ရီက ပြောသည်။ ပထမအဆင့်အနေဖြင့် ရှစ်ခန်းတွဲ လေးထပ် ငါးလုံး၊ အခန်းပေါင်း ၁၆၀ကို ပေးအပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဒုတိယအဆင့် အနေဖြင့် ရှစ်ခန်းတွဲ လေးထပ် ကိုးလုံး၊ အခန်းပေါင်း ၂၈၈ ခန်းကို ဩဂုတ်လအတွင်းအပ်နှံနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ဆက်နေမင်းအောင်) ၀၀၀

နည်းပညာမြင့်မားလာသော Galaxy S6 နှင့် S6 Edge မြန်မာနိုင်ငံရောက်ရှိ

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

မိုဘိုင်းဖုန်းသစ်များ ပေါ်ထွက်လျက်ရှိသည့်အနက် Samsung မှ နောက်ဆုံးထုတ်ဖုန်းအသစ် Galaxy S6 နှင့် S6 Edge ပြသပွဲကို ရန်ကုန်မြို့၊ Junction Square တွင်ယနေ့ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ “အဓိကကတော့ ကျွန်တော်တို့နောက်ဆုံးထုတ်ရှိလိုက်တဲ့ S6 နဲ့ S6 Edge ရဲ့ ရိုးရှင်းတဲ့နည်းပညာဆန်းများနဲ့ ထူးခြားတဲ့အသွင်ဒီဇိုင်းကို ဈေးကွက်အတွင်းရရှိနိုင်မယ့် အာရှနိုင်ငံအနည်းငယ်မှာ မြန်မာနိုင်ငံလည်းတစ်နိုင်ငံပါဝင်စေချင်တဲ့အတွက် ဖြစ်ပါတယ်”ဟု Head Of IM မှ ကိုဇာနည်ဝင်းထက်က နည်းပညာဆန်းသစ်မှုနှင့်ဈေးကွက်ကို ရှင်းပြသည်။



သတ္တနှင့်မှန်သားကို အကောင်းဆုံးပေါင်းစပ်ထားသည့် Galaxy S6 နှင့် S6 Edge တို့တွင် သပ်ရပ်သည့် ဖြတ်တောက်ဖန်တီးမှုပုံစံအပြင် Samsung Core နည်းပညာကို လည်း အသုံးပြုထားကြောင်း သိရသည်။ အထူးသဖြင့် ကမ္ဘာပေါ်တွင် ပထမဆုံးသော ဘောင်နှစ်ဖက်တွင် ကွေးညွတ်မျက်နှာပြင် ပါရှိသည့် စမတ်ဖုန်းအဖြစ် S6 Edge ကိုဖန်တီးထားသည်။ ယင်းဖုန်းနှစ်မျိုးစလုံးတွင် ရိုးရှင်းစွာ သုံးစွဲနိုင်စေမည့် Application များ၊ အလိုအလျောက် လုပ်ဆောင်နိုင်မည့် Features များနှင့် Setting များကိုအဆင့်မြှင့်တင်ထား

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

သည့်။ ထို့အပြင် ဖုန်းဘက်ထရီကို ကြိုးမဲ့ အားသွင်းစနစ်ဖြင့် ကြိုးမဲ့အားသွင်းနိုင်သည့် မည်သည့်ကြားခံပစ္စည်းနှင့်မဆို အသုံးပြုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်မတို့ကသူများနိုင်ငံတွေနဲ့ အပြိုင် နောက်ဆုံးပေါ်ဖုန်းတွေကို ပြောင်းသုံးကြည့်ပြီး သတင်းအချက်အလက်နဲ့ နည်းပညာတွေ ကို ရယူနေတာပါ။ ဒါကြောင့် Samsung အသစ်ထွက်မယ်ကြားကတည်းက သိချင်လို့လာကြည့်တာပါ”ဟု မိုဘိုင်းဝါသနာရှင်တစ်ဦးက ပြောသည်။ ယင်းဖုန်းကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကြိုတင်မှာယူစနစ်ဖြင့် မတ် ၂၃ ရက်မှ ဧပြီ ၆ ရက်အတွင်း မှာ ယူနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ပုလဲဖြူ၊ နက်မောက်နီလာ၊ ရွှေရောင်ပလတ်တီနမ် စသည့် အရောင်များဖြင့်ရွေးချယ်နိုင်သည်။ 32 GB Galaxy S6 ၏ ဈေးနှုန်းမှာ ကျပ် ၇၄၉၀၀၀၊ S6 Edge မှာ ကျပ် ၈၆၉၀၀၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ခင်ဇော်)

ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ မသန်စွမ်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့်အဖွဲ့ဝင်များအား အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၏ သား၊ သမီး၊ မြေးများအတွက် ပညာသင်ထောက်ပံ့နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး အလှူရှင်များအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်း

လွှာများ ပေးအပ်သည်။ ယင်းနောက် ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အသက်(၇၀) နှစ်နှင့်အထက် မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ မသန်စွမ်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့်အဖွဲ့ဝင်များအား အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၏ သား၊ သမီး၊ မြေးများအတွက် ပညာသင်ထောက်ပံ့နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး ဂုဏ်ပြုဆုငွေများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ ပိုမိုတိုးချဲ့ရေး၊ စားသုံးသူကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ တိုးမြှင့်ရေးနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာစာပေများ တိုးတက်ရေးတို့အတွက် နယ်သာလန်နိုင်ငံနှင့် နိုင်ငံခြားတိုင်းပြည်တို့၌ နှစ်ပေါင်းများစွာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ၂၀၀၉ ခုနှစ်တွင် မိဖုရား မက်ဆီမာအား ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အလုံးစုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ခဲ့ရသည်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှစ၍ ဂျီ-၂၀ အဖွဲ့၏ Global Partnership for Financial Inclusion တွင် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်လာသည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကုလသမဂ္ဂနှင့် ဂျီ-၂၀ အကြားပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုအားကောင်းလာစေပြီး နှစ်ပေါင်းများစွာကပင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေသော ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ အလုံးစုံတိုးတက်လာစေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။



ပဲခူး မတ် ၂၉

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနလက်အောက်ရှိ ပဲခူးမြို့နယ် ဦးစီးဌာနမှူးရုံးမှ ပဲခူးမြို့၊ မြို့တွင်းကြီးရပ်ကွက် ပန်းခြံကုန်း ပရဟိတကျောင်း၌ မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပေးအပ်ပွဲကို မတ် ၂၈ ရက်က ကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသိန်းဌေး၊ ပဲခူးခရိုင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထိန်ဝင်းတို့၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ပဲခူးမြို့နယ် ဦးစီးဌာနမှူး ဦးခင်မောင်စိုး၊ လက်ထောက်

မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများပေးအပ်

လဝကမှူး ဒေါ်မေကြည်ခိုင်တို့က ဦးအောင်ဆန်းထံ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးရပ်ကွက်နေပြည်သူများ ကိုယ်စားကတ်ပြား ၅၃၆ ခု ပေးအပ်သည်။ (၀၇၅)



ပြည်တွင်းရေးရာ



ကျေးဇူးတင်လွှာ

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့ ငွေဆောင်ကမ်းခြေ Ngwe Saung Yacht Club & Resort ၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၂၅ ရက်နှင့် ၂၆ ရက်တို့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော 13th AESAN Senior Officials Responsible for Information Meeting (13th SOMRI Meeting) ကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရန် အစစအရာရာ ပံ့ပိုးကူညီပေးခဲ့သော ဝန်ကြီးဌာနအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့နှင့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ Ngwe Saung Yacht Club & Resort မှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ အဘက်ဘက်မှ ကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသူများအားလုံးကို လှိုက်လှဲစွာ အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား

လယ်တောသူအလှမယ်ပြိုင်ပွဲ (၂၀၁၅) ရန်ကုန်မြို့ MCC ၌ ကျင်းပ

ရန်ကုန် မတ် ၂၉ မြန်မာ့လယ်ယာထွက်ကုန်တန်ဖိုး မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့မှ ပြုလုပ်ခဲ့သော ၂၀၁၅ ခုနှစ် လယ်တောသူအလှမယ်ပြိုင်ပွဲအား လယ်ယာထွက်ကုန်မြှင့်တင်ရေးရန် ရည်ရွယ်ပြီး မတ် ၂၇ ရက်မှ ၂၉ ရက်အထိ ရန်ကုန်မြို့ မင်းမေလမ်း MCC မြန်မာ့အသံဇာရင်း စင်တာ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ နောက်ဆုံးနေ့ လယ်တောသူအလှမယ်ပြိုင်ပွဲ (၂၀၁၅) တွင် ပြိုင်ပွဲဝင် လယ်တောသူ စုစုပေါင်း ၂၀ က ကာယအလှပြိုင်ပွဲ၊ ကာယကြံ့ခိုင်မှုပြိုင်ပွဲနှင့် တစ်ဦးချင်းလယ်တောသူအလှယှဉ်ပြိုင်ပွဲအား ပထမ ၁၀ ဦးကို ရွေးချယ်သည်။ ယင်းနောက် ဆန်စပါးအသင်းနှင့်

တောင်သူလယ်သမားအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမားများအသင်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် မတင်မိုးလွင်တို့က လယ်ယာဗဟုသုတ မေးခွန်းတစ်ခုစီမေးမြန်းကြရာ အားလုံး ဖြေဆိုနိုင်သဖြင့် ငါးဦးကို ပြန်လည်ရွေးချယ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ Miss Farmer ၂၀၁၅ ဆုကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်မြို့နယ်မှ ခါးနံပါတ်(၁) မဝင်းလှဖြူ၊ 1st Runner Up ဆုကို ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့နယ် မိန်းမလှကျေးရွာမှ ခါးနံပါတ်(၁၅) မခင်သိမ့်သိမ့်သူ၊ 2nd Runner Up ဆုကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ ခါးနံပါတ်(၁၈) မအယ်တိုမီ၊ Miss Member Choice ဆုကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ မသဲယုမ့်နီ၊ Best

Photogenic ဆုကို ရှမ်းပြည်နယ် ညောင်ရွှေမု မနင်းအိန္ဒြာလှိုင်၊ Miss Best Costume ဆုကို ကချင်ပြည်နယ် မှ ခါးနံပါတ်(၂) မအိုင်းခေါ်တို့အား အကဲဖြတ်ရွေးချယ်အဖွဲ့မှ ကြည့်ရှုစိစစ်ရွေးချယ်ပြီး ဆုများ အသီးသီးပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ Miss Farmer ၂၀၁၅ ဆုရရှိ၍ အလွန်ဝမ်းသာကြောင်း၊ ယခုနှစ်မှ ယှဉ်ပြိုင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း Miss Farmer ၂၀၁၅ ဆုရရှိ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်မြို့နယ်မှ ခါးနံပါတ်(၁) မဝင်းလှဖြူက ပြောသည်။ ပြပွဲသို့ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ညီနောင်ဆန်စပါး၊ လယ်သမားအသင်းများမှ အသင်းဝင်များ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ (သန့်ဇင်ဝင်း)



ထွန်းထွန်းမင်း(မုဒုံသား)နှင့် ဖတ်မန်ခွန်(ထိုင်း)တို့ ဤသို့ရေကန်ရေခန်းယှဉ်ပြိုင်ကြစဉ်။

◆ ရိုးရာလက်ဝှေ့ ထောက်လက်သီးဒဏ်မခံနိုင်တော့ဘဲလဲကျပြီး ရဲသွေးနီအလဲထိုးအနိုင်ရခဲ့သည်။ ရွှေချစ်သွေး(တိုက်ဂါး)နှင့် အန်နတ်မာလီဆန်ပွဲစဉ်တွင် ပထမအချိန်နှင့် ဒုတိယအချိန်တို့တွင် နှစ်ဦးလုံးလက်ရည်တူ ယှဉ်ပြိုင်ပြီးနောက်ပိုင်းတွင် နှစ်ဦးစလုံးသက်လုံကျလာသည်။ ပဉ္စမအချိန် ၂ မိနစ် ၅ စက္ကန့်မှာပင် ရွှေချစ်သွေး၏ညာဂိုက်လက်သီးအန်နတ်မာလီဆန်မေးရိုးထိပြီး ရွှေချစ်သွေးအနိုင်ရရှိသွားသည်။ မိုးတိန်း(မိဂသီ)နှင့်ဆာရော့ဒန်စီ(ထိုင်း)တို့ပွဲစလုံးပင် မိုးတိန်းချီစောင်းတိုက်ချက် ဆာရော့ဒန်စီမေးရိုးထိပြီး အနားတောင်းလိုက်ရသည်။ ဒုတိယအချိန်အစတွင် မိုးတိန်းဘယ်ညာဂိုက်လက်သီးများ တရစပ်ပစ်သွင်း၍ ဆာရော့ဒန်စီကို ဒုတိယအချိန်မှာပင် ပွဲသိမ်းပေးလိုက်သည်။ ဧရာဝတီ(ရွှေကုက္ကိုလ်)နှင့် ယွတ်သပွန်ဒန်စီ(ထိုင်း)တို့ပွဲတွင် နှစ်ဦးစလုံးအလဲအကွဲမရှိ သက်လုံကောင်းစွာ လက်ရည်တူယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်ပြီး ပဉ္စမအချိန်ထိယှဉ်ပြိုင်သော်လည်း အနှုံးအနိုင်မပေါ်ဘဲ ဖူးတွဲသရေဖြစ်ခဲ့သည်။ ကြယ်စင်မြို့ (အဖြူရောင်သွေးသစ်)နှင့် နာရွန်ချိုင်(ထိုင်း)တို့ ပွဲစဉ်ဒုတိယအချိန် ကြယ်စင်မြို့၏ဘယ်ခြေကန်ချက် နာရွန်ချိုင်လည်ကုပ်ထိပြီး လဲကျကာ အနားတောင်းလိုက်ရပြီး ဒုတိယအချိန်မှာပင် ဆက်လက်မယှဉ်ပြိုင်နိုင်တော့သဖြင့် ကြယ်စင်မြို့အနိုင်ရလိုက်သည်။ သပြေညို(မိဂသီ)နှင့် ဖွန်လွမ်း(ထိုင်း)တို့ပွဲစဉ် တတိယအချိန်ထိ ဖွန်လွမ်း၏

ဘယ်ညာခြေကန်ချက်များကို သပြေညိုသတိထားပြီး ရှောင်တိမ်းနေရသည်။ စတုတ္ထအချိန်တွင် သပြေညို တရစပ်တိုက်စစ်ဆင်လာပြီး ဘယ်ညာဂိုက်လက်သီးများ ဒဏ် ဖွန်လွမ်းမခံနိုင်တော့ဘဲ စတုတ္ထအချိန်မှာပင် သပြေညို အနိုင်ရလိုက်သည်။ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်အဖြစ် ထွန်းထွန်းမင်း(မုဒုံသား) နှင့်ဖတ်မန်ခွန်(ခ)ဆူရာချိုင်(ထိုင်း)တို့ပွဲစဉ်စလုံးပင် ထွန်းထွန်းမင်း ဘယ်ညာခြေကန်ချက်များဖြင့် အကဲစမ်းလိုက်သည်နှင့် ဖတ်မန်ခွန် အမြင့်ကန်ချက်များတရစပ် ဝင်လာသည်။ တရစပ် ကန်လာသည့် ခြေကန်ချက်များကို ရှောင်တိမ်းရင်း ဒုတိယအချိန်တွင် ထွန်းထွန်းမင်း၏ညာဦး တိုက်ချက် ဖတ်မန်ခွန်မေးရိုးထိလဲကျပြီး အနားတောင်းရသည်။ ပြန်အစတွင် ထွန်းထွန်းမင်း၏ဘယ်ညာထောက် လက်သီးများကြောင့် ဖတ်မန်ခွန် မကြာခဏလဲကျနေသည်။ တတိယအချိန်တွင် ထွန်းထွန်းမင်း၏ခြေကန်ချက် ဖတ်မန်ခွန်တံကောက်ကွေးထိကာလဲကျပြီး ပြန်မထနိုင်သဖြင့် ထွန်းထွန်းမင်းပွဲချိတ်အလဲထိုးအနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ မြန်မာ-ထိုင်းရိုးရာလက်ဝှေ့စိန်ခေါ်ပွဲများမစတင်မီ မျိုးဆက်သစ်ပွဲလေးပွဲထည့်သွင်းကျင်းပခဲ့ရာ သိန်းစိုး (T&T)နှင့် နက္ခတ်အောင်(တောင်ကလေး)တို့ပွဲနှင့် ရှိုင်းထက်အောင်(အဖြူရောင်သွေးသစ်)နှင့်မိုက်မိုက်(STL) တို့ပွဲများ သရေကျခဲ့ပြီး ဗိုလ်အောင်ဒင်(မိဂသီ)နှင့်စောလှဒတ်(မိဂသီ)တို့က အသီးသီးအနိုင်ရရှိခဲ့သည်။



* ကျောဖုံးမှ အနိုင်ရရှိရန် ခက်ခက်ခဲခဲရုန်းကန်ခဲ့ရပြီး ဇွန်မိုးအောင်၏ ဝိုင်းနှစ်ရိုးကြောင့်သာ အနိုင်ရခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းမှာ နှစ်ပွဲဆက်အနိုင်ရလဒ်ကြောင့် ခြေစစ်ပွဲအောင်ရန် အခြေအနေပိုကောင်းသွားခဲ့သည်။ တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းကို အနိုင်ရခဲ့သည့် ပွဲထွက်လူစာရင်းမှာ နှစ်နေရာကို အပြောင်းအလဲပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ဇွန်မိုးအောင်နှင့် အောင်ရိုးသာမောင်တို့ကို ပွဲထွက်လူစာရင်းတွင် အသုံးပြုခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းမှာ နိုင်ပွဲဆက်ရေး ကြိုးပမ်းခဲ့သော်လည်း ၃၃ မိနစ်တွင် ထောင့်ကန်ဘောမှ တစ်ဆင့် ဟောင်ကောင်အသင်း၏ ဦးဆောင်ပိုင်းသွင်းမှုကို ခွင့်ပြုခဲ့ရ

သည်။ နှစ်မိနစ်အကြာတွင် မြန်မာကွင်းလယ်ကစားသမား လှိုင်းဘိုဘို တိုက်ရိုက်အန်ကတ်ဖြင့် ထုတ်ပယ်ခံခဲ့ရ၍ တစ်ယောက်လျော့ဖြင့် ကစားခဲ့ရသည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင် တစ်ယောက်လျော့နေသည့် မြန်မာအသင်းမှာ ကစားကွက်ပျက်မသွားဘဲ ချေပပိုင်းရရှိရန် ဟောင်ကောင်အသင်းဘက်သို့ ဆက်တိုက်ဖိကစားနိုင်ခဲ့သည်။ ယခုပွဲတွင် ပွဲထွက်ကစားခွင့်ရရှိခဲ့သည့် ဇွန်မိုးအောင်က ၅၄ မိနစ်တွင် ချေပပိုင်းသွင်းပြီး ၆၃ မိနစ်တွင် အနိုင်ပိုင်းသွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ကျန်ပွဲချိန်များတွင် မြန်မာအသင်းက ပွဲကိုထိန်းကစားသွားခဲ့ပြီး ဟောင်ကောင်အသင်း ချေပပိုင်းရနိုင်သည့် အခွင့်အရေးများ

ပြန်ရခဲ့သော်လည်း မြန်မာပိုင်းသမား ကျော်ဇင်ဖြိုး ကာကွယ်နိုင်ခဲ့သည်။ အုပ်စု(စ)၏ အခြားပွဲစဉ်တွင် ဩစတြေးလျအသင်းက တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းကို လေးပိုင်းပြတ်ဖြင့်အနိုင်ရရှိသွားသည်။ နှစ်ပွဲဆက်အနိုင်ရရှိခဲ့သော မြန်မာနှင့်ဩစတြေးလျအသင်းတို့မှာခြေစစ်ပွဲအောင်ရန် အခြေအနေကောင်းသွားခဲ့ပြီး တရုတ်(တိုင်ပေ)နှင့် ဟောင်ကောင်တို့မှာ ခြေစစ်ပွဲအဆင့် မှထွက်ခဲ့ရပြီဖြစ်သည်။ အုပ်စုတစ်ခုစီမှထိပ်ဆုံးအသင်းများနှင့် အကောင်းဆုံးအုပ်စု ဒုတိယနေရာရ ငါးသင်းမှာ ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်မည်ဖြစ်ရာ မြန်မာအသင်းအနေဖြင့် အကောင်းဆုံးအုပ်စု ဒုတိယနေရာဖြင့် ခြေစစ်ပွဲအောင်ရန် မျှော်လင့်ချက်ရှိနေသည်။

မော်တော်ယာဉ်များ စည်းကမ်းစနစ်တကျ ရပ်နားစေချင်

တောင်ကြီး မတ် ၂၉ တောင်ကြီးမြို့ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းမပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့မအထမ်းဆိုင်ရေးတွင် လမ်းမပေါ်တစ်ဝက်ထိရောက်ရှိအောင် ရပ်နားထားသော စည်းကမ်းမဲ့မော်တော်ယာဉ်တစ်စီးကို မတ် ၂၉ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ယခုကဲ့သို့ တွေ့နေရသည်။ ယခုလို ရပ်နားထားခြင်းဖြင့် ယာဉ်တိုက်မှုများကြုံတွေ့လာနိုင်သည့်အပြင် မလိုလားအပ်ဘဲ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုများလည်း ဖြစ်လာစေနိုင်သည်။ သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် တောင်ကြီးမြို့တွင်းတွင် မော်တော်ယာဉ်များမော်တော်ဆိုင်ကယ်များစည်းကမ်းစနစ်တကျဖြင့်မောင်းနှင်အသုံးပြုကြပြီး စနစ်တကျရပ်နားမှုများ လုပ်ဆောင်လာနိုင်ကြစေရေးအတွက် အချိန်ပြည့်ထိန်း



သိမ်းကြပ်မတ်အရေးယူဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်လျက် ရှိနေကြောင်း အကြံပြုတင်ပြလိုက်ရပါသည်။ KZLM (တောင်ကြီး)

အားကစား

ဒန်နိုအဲပက်စ်နေရာတွင် အသင့်အစားထိုးနိုင်ရန် ဂလင်းဂျွန်ဆင်ကို ဘာစီလိုနာသွင်းရန်

ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီအကုန်တွင် အသင်းနှင့်စာချုပ်သက်တမ်းကုန်ဆုံးတော့မည့် နောက်ခံလူ ဒန်နိုအဲပက်စ်နေရာတွင် လီဗာပူးနောက်တန်းကစားသမား ဂလင်းဂျွန်ဆင်ကို အစားထိုးခေါ်ယူရန် ဘာစီလိုနာကပစ်မှတ်ထားလာခဲ့သည်။ ဘာစီလိုနာသည် အဲပက်စ်နှင့် စာချုပ်သက်တမ်းတိုးရေးကို ယခုထိယတိပြတ်ဆွေးနွေးခြင်းမပြုရသေးပေ။ စပိန်မှလာသော သတင်းများအရ အကယ်၍ အဲပက်စ်အနေဖြင့် ဘာစီလိုနာမှ ချုပ်ဆိုလာသောစာချုပ်သစ်ကို ငြင်းပယ်ခဲ့ပါက ၎င်း၏နေရာတွင် အဆင်သင့်အစားထိုးနိုင်ရန် အတွေ့အကြုံရင့်ကျက်သော လီဗာပူးတောင်ပံခံစစ်မှူးကို ပစ်မှတ်ထားလာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဂလင်းဂျွန်ဆင်ကိုယ်တိုင်ကလည်း ယခုနှစ်နေရာသီအပြောင်းအရွှေ့စေ့ကွက်တွင် လီဗာပူးမှထွက်ခွာပြီး အခြားအင်္ဂလန်ပြင်ပအသင်းတစ်သင်းတွင် သွားရောက်ကစားလိုနေသည်။ ထို့ပြင် လီဗာပူးသည် အသင်းမှထွက်ခွာတော့မည့် အသင်းခေါင်းဆောင် စတီဗင်ဂျရတ်နေရာ၌ မန်စီးတီးကွင်းလယ်ကစားသမား ဂျိမ်းစ်မော့ကို အစားထိုးရန် ကြိုးပမ်းနေသည်ဟု အင်္ဂလန်မီဒီယာများက ဖော်ပြသည်။ (မေလွဲသင်း)



ဟယ်ရီကီနီးအား ဂိုးသွင်းယူနိုင်ရန် မိမိတိုက်တွန်းခဲ့သော်လည်း နှစ်ချက်ထိရုံမျှဖြင့် ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့ခြင်းအပေါ် မယုံနိုင်အောင်ဖြစ်မိဟု ဝိန်းရွန်းနီဆို

အင်္ဂလန်အသင်းခေါင်းဆောင် ဝိန်းရွန်းနီက ဟယ်ရီကီနီး၏ စွမ်းဆောင်ရည်နှင့် ပတ်သက်၍ ၎င်းအနေဖြင့် အမှန်တကယ်စိတ်လှုပ်ရှားမိကြောင်းနှင့် အီတလီကို ရင်ဆိုင်ရမည့်ပွဲ၌ ဆာဘော်ဘီချာလ်တန်၏ သွင်းဂိုးကို လိုက်မီရန် စံချိန်နီးကပ်လာမှုနှင့်အတူ ခြားနားသောစိတ်လှုပ်ရှားမှုမျိုးပင်ဖြစ်သည်ဟု ဆိုခဲ့သည်။

ဝိန်းရွန်းနီသည် လွန်ခဲ့သော (၁၂)နှစ်တာကာလ ၂၀၀၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂ ရက်က ဝင်ဘလေကွင်း၌ ၎င်း၏ အင်္ဂလန်လက်ရွေးစင်ကစားသမားဘဝကို စတင်ခဲ့သည်။ ယခုအခါ အင်္ဂလန်တိုက်စစ်မှူး ဟယ်ရီကီနီးသည်လည်း ဝိန်းရွန်းနီကဲ့သို့ပင် လက်ရွေးစင်ကစားသမားဘဝကို လစ်သူယေးနီးယားနှင့် ကစားသောပွဲ၌ စတင်ခဲ့

ကာ ဝင်ရောက်ကစားခဲ့ပြီး ၇၉ စက္ကန့်အကြာမှာပင် ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ရွန်းနီက “သူ ဘယ်တောင်ပံရောက်လာတဲ့ ဘောလုံးကို သူ့ခြေထောက်မှာ နှစ်ချက်ထိရုံလောက်နဲ့ ဂိုးအဖြစ် ချက်ချင်းပြောင်းလဲနိုင်ခဲ့တယ်။ ဒါဟာ တကယ့်ကိုမယုံနိုင်စရာပါပဲ။ ခင်ဗျားတို့လည်း သူ့ရဲ့ခြေစွမ်းအတွက် စိတ်လှုပ်ရှားမိမှာပါပဲ။ သူ့ကိုယ်သူတောင် ဒီလောက် အချိန်လေးအတွင်း ဂိုးသွင်းနိုင်လိမ့်မယ်လို့ စဉ်းစားမိမှာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဟယ်ရီကီ ခေါင်းတိုက်တကယ်သေသပ်တဲ့ ကစားသမားဖြစ်ပြီး အခုဆိုသူ့ခြေထောက်ထဲ ဘောလုံး နှစ်ချက်ထိရုံနဲ့ ဂိုးသွင်းယူနိုင်တဲ့ ကစားသမားဆိုတဲ့ ဂုဏ်ပုဒ်ပါ ထပ်တိုးလာခဲ့ပါတယ်”ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

ဟယ်ရီကီနီး၏ လက်ရွေးစင်ကစားသမားဘဝအစမှာ ဂိုးပြတ်အနိုင်ဖြင့် အဖွင့်လှခဲ့သော်လည်း ရွန်းနီသည် ၎င်း၏ လက်ရွေးစင်ကစားသမားဘဝကို အသက်(၁၇) နှစ်အရွယ်မှာပင် စတင်ခွင့်ရခဲ့သော်လည်း ယင်းပွဲတွင် ဩစတြေးလျအသင်းအား သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရွှန်းနီမဲ့ကာ အဖွင့်မလှခဲ့ပေ။ သို့သော် အဆိုပါပွဲကစားပြီး နှစ်လအကြာတွင် ရွန်းနီသည် တူရကီအား နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သောပွဲ၌ အထူးခြေစွမ်းပြကာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဥရောပဖလားတွင် ဝင်ရောက်ကစားရန် ထိုက်တန်သော ခြေစွမ်းရှိကြောင်းပြသနိုင်ခဲ့သဖြင့် လာမည့် မတ် ၃၁ ရက်တွင် အီတလီအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့်ပွဲမှာ ချစ်ကြည်ရေးခြေစွမ်းပွဲသာဖြစ်သော်လည်း ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ဖလား အုပ်စုအဆင့်၌ အီတလီအား နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရွန်းနီမဲ့ခြင်းကြောင့် ရေကုန်ရေခန်းကစားရန် ရွှင်ဟော့ဂ်ဆန်က ၎င်း၏ ကစား သမားများကို တိုက်တွန်းထားသည်။

ထို့ပြင် ရွန်းနီသည် အီတလီနှင့်ပွဲတွင် ဂိုးသွင်းယူနိုင်ခဲ့ပါက ဆာဘော်ဘီချာလ်တန်၏ သွင်းဂိုးကို လိုက်မီရန် နှစ်ဂိုးသာလိုတော့ရာ စံချိန်သစ်ရရှိရန် အလားအလာကောင်းနေရာ ထိုပွဲကစားရန်အတွက် အထူးစိတ်လှုပ်ရှားမိသည်ဟု ဆိုခဲ့သည်။ (မေလွဲသင်း)

မာချီစီယိုဒက်ရာရိုခွဲမှုအပေါ် အီတလီနည်းပြကွန်တီ အသက်အန္တရာယ်ခြိမ်းခြောက်ခံရ



ဂျပန်တပ်ကစားသမား မာချီစီယိုသည် လေ့ကျင့်ရေးကွင်း၌ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ရာ အသင်းပရိသတ်များက အဆိုပါ ကစားသမားဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းမှာ နည်းပြကွန်တီ၏ လေ့ကျင့်ရေးစနစ်ကြောင့်ဖြစ်သည်ဟု ယုံကြည်နေသည်။ ထို့ကြောင့် ဒေါသထွက်နေသော ပရိသတ်များက ရာသီအကုန်အထိ အနားယူရတော့မည့် အဆိုပါကစားသမားအတွက် မခံရနိုင်ဖြစ်ကာ ကွန်တီအား အသက်အန္တရာယ်ခြိမ်းခြောက်မှုပြုလာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အီတလီဆေးဘက်ဝန်ထမ်းများက မာချီစီယိုအနေဖြင့် ဒူးအရွတ်ကြောစုတ်ပြဲခဲ့ခြင်းကြောင့် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီအကုန်ထိ အနားယူရမည်ဟု ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

အီတလီဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ တာဗီချီယိုက Radio Rai နှင့် တွေ့ဆုံရာတွင် “မနေ့က မာချီစီယို လေ့ကျင့်ရေးကွင်းမှာ ဒဏ်ရာရလို့ ကွန်တီအနေနဲ့ အကြီးအကျယ်စိတ်ညစ်နေတာပါ။ ဒီမနက်ကျတော့ အင်တာနက်ကနေတစ်ဆင့် အသက်အန္တရာယ်ခြိမ်းခြောက်မှုကို သူခံခဲ့ရတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်ပြောချင်တာက သူဟာ ဘာအမှားမှလုပ်ခဲ့ခြင်းမရှိသလို အီတလီဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်အနေနဲ့လည်း သူ့ဘက်က ခိုင်ခိုင်မာမာရပ်တည်ချက်ရှိတယ်ဆိုတာ သူ့ကိုရော ပရိသတ်ကိုပါ ကျွန်တော် အသိပေးချင်ပါတယ်”ဟု ဆိုသည်။

ကွန်တီက မာချီစီယိုသည် ၎င်းဘာသာ သွေးပူလေ့ကျင့်ခန်းလုပ်နေစဉ်အတွင်းမှာပင် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဆိုခဲ့သည်။ ဂျပန်တပ်အသင်းကမူ မာချီစီယိုအနေဖြင့် ဒူးအရွတ်ကြောစုတ်ပြဲခဲ့ခြင်းမဟုတ်ဟု ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ အီတလီသည် လာမည့် မတ် ၃၁ ရက်တွင် အင်္ဂလန်အသင်းနှင့် တူရကီ၌ ချစ်ကြည်ရေးခြေစွမ်းပွဲကစားရမည်ဖြစ်ကာ လတ်လော့ရလဒ်ပိုင်းတွင် သာမန်အောက်ရောက်ရှိနေသော အီတလီအနေဖြင့် မာချီစီယို၏ ဒဏ်ရာမှာ ခေါင်းခဲစရာ ဖြစ်ရပ်ဖြစ်လာခဲ့သည်။ (မေလွဲသင်း)

အင်ဒိုနီးရှားနှင့် ခြေစမ်းပွဲအတွက် မြန်မာအသင်း လေ့ကျင့်ပြင်ဆင်

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် အင်ဒိုနီးရှားအသင်းနှင့် ခြေစမ်းပွဲကစားရန်အတွက် မတ် ၂၈ ရက်က ထွက်ခွာသွားခဲ့ပြီး ယနေ့ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတွင် လေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် အင်ဒိုနီးရှားလက်ရွေးစင်အသင်းတို့သည် မတ် ၃၀ ရက် မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဆီဒိုရာဂျီမြို့ရှိ Delta ကွင်း၌ ခြေစမ်းကစားမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းနှစ်သင်းစလုံးမှာ ဇွန်လတွင် စတင်ကျင်းပမည့် ၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲ အာရှဇုန်ဒုတိယအဆင့်ခြေစမ်းပွဲအတွက် ပြင်ဆင်နေသည့် အသင်းများဖြစ်ပြီး အင်ဒိုနီးရှားအသင်းမှာ မြန်မာအသင်းနှင့်မတိုင်မီ ကင်မရွန်းအသင်းနှင့်ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် ရွှန်းနီမဲ့ခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းနည်းပြချုပ် အေပရာမိုဗစ်သည် ယခုခြေစမ်းပွဲအတွက် ဝါရင့်ကစားသမားများနှင့် မျက်နှာသစ်ကစားသမားများကို ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းထားကြောင်း သိရသည်။

ခြေစစ်ပွဲကစားမည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူ ဦးတင်မြင့်အောင်၊ နည်းပြချုပ် အေပရာမိုဗစ်၊ လက်ထောက်နည်းပြ ဆာကိုဗစ်နှင့် ဦးစိုးမြတ်မင်း၊ ဂိုးနည်းပြ ဒီနို၊ အသင်းအတွင်းရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းအောင်၊ ကစားသမားများအဖြစ် ဂိုး-ပန်လားဟရွယ်၊ ပြည်ဖြိုးအောင်၊ နောက်တန်းခင်မောင်လွင်၊ အောင်ဇော်၊ ဝင်းမင်းထွန်း၊ ရဲဝင်းအောင်၊ သိန်းနိုင်ဦး၊ ဇော်လင်း၊ အလယ်တန်း ပြည်မိုး၊ ဆောင်လမန်၊ ဟိန်းဇာအောင်၊ ဒေးဗစ်ဒန်း၊ ရန်အောင်ကျော်၊ နန္ဒလင်းကျော်ချစ်၊ ရန်အောင်ဝင်း၊ ကြည်လင်း၊ ရှေ့တန်း-ကျော်ကိုကို၊ စိုးမင်းနိုင်နှင့် ဇင်မင်းထွန်းတို့ ပါဝင်ကြသည်။

သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ-ချစ်ကိုကို



မှူးသား

ကလေးမြို့နယ်တွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုဖြစ်ပွား

ကလေး မတ် ၂၉

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့နယ် ကျောင်းတိုက်ကျေးရွာအုပ်စု ကျောင်းတိုက်ကျေးရွာနှင့် သဖန်းအိုင်ကျေးရွာ၊ သာစည်ကျေးရွာအုပ်စု ရွာတောကျေးရွာတို့တွင် မတ် ၂၈ ရက် ညနေ ၄ နာရီခန့်တွင်လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ကျောင်းတိုက်ကျေးရွာ စာသင်ကျောင်းနှင့် ဆရာမနေအိမ်၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ဆွမ်းစားဆောင်နှင့် ကားဂိုဒေါင်၊ သဖန်းအိုင်ကျေးရွာ စာသင်ကျောင်း၊ ရွာတောကျေးရွာ စာသင်ကျောင်းနှင့် လူနေအိမ်တို့တွင် သွပ်မိုးများလန်၍ ပျက်စီးခဲ့သည်။

အဆိုပါ ပျက်စီးမှုအခြေအနေများကို ကလေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထွေးက ကျေးရွာရပ်မိရပ်မများနှင့်အတူ မတ် ၂၉ ရက် နံနက်ပိုင်း က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ပျက်စီးသွားသည့် စာသင်ကျောင်းများကို



အမြန်ဆုံးပြန်လည်ပြုပြင်ဆောင်ရွက်နိုင်ကြရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ ယင်းလေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် စုစုပေါင်းပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုးမှာ ကျပ် ၅၄ သိန်းကျော်ရှိပြီး လူနှင့်တိရစ္ဆာန်သေဆုံးမှုမရှိကြောင်း သိရသည်။

ဦးနက်

ရူပါကာစတန်ယာဉ်မှ လိုက်ထရပ်ယာဉ်အား အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ နောက်မှဝင်တိုက်မိ၍ သေဆုံး၊ ဒဏ်ရာရ

နေပြည်တော် မတ် ၂၉

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည် မြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၁၇၄/၁-၂)ကြားတွင် မတ် ၂၈ ရက် ညနေ ၃ နာရီ မိနစ် ၅၀ က ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ နေပြည်တော်မှ ရန်ကုန် သို့ ရောက်တိုင်းဒေသကြီး သာပေါင်း မြို့နေ ဒေါ်နီလာထွန်း (၄၃)နှစ် မောင်းနှင်လာသော 8J/---ရူပါကာ စတန်အဖြူရောင်ယာဉ်သည် ရှေ့မှ မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ သိရိမြိုင် ရပ်ကွက်နေ ဦးမင်းစိုး (၄၈)နှစ် မောင်း နှင်သည့် 6E/---လိုက်ထရပ်အဖြူ ရောင်ယာဉ်၏ ဝဲဘက်ခြမ်းကို အရှိန် မထိန်းနိုင်ဘဲ နောက်မှဝင်တိုက်မိခဲ့ သဖြင့် လိုက်ထရပ်ယာဉ်မှာ လမ်းယာ ဘက်ဘေးရှိ အလှူမိန့်ယာဉ်အား တိုက်မိကာ လမ်းဘေးမြေသား



လမ်းပေါ်သို့ ရောက်ရှိတိမ်းမှောက်ခဲ့ပြီး ရူပါကာစတန်ယာဉ်မှာ လမ်းလယ် ကျွန်းအား ကျော်တက်ပြီး တစ်ဖက် ယာဉ်ကြော မြေသားလမ်းဘေးရှိ မြောင်းထဲသို့ ထိုးကျရပ်တန့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထိုသို့တိုက်မိတိမ်းမှောက်

ပေါ်တွင် လိုက်ပါလာသူများအနက် ယာဉ်မောင်း ဦးမင်းစိုး၊ မော်လမြိုင်မြို့ သိရိမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဒေါ်ထွန်း (၅၂) နှစ်ပါ ၂၂ ဦးတို့တွင် ဒဏ်ရာများ အသီးသီးရရှိခဲ့သဖြင့် နေပြည်တော် ခုတင်(၁၀၀၀) ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ တင်ပို့ကုသခဲ့ပြီး ဒေါ်နီလာထွန်းအား သာဂရ အမြန်လမ်းမကြီးရဲစခန်းက အမှုဖွင့် အရေးယူထားကြောင်း သိရ သည်။

အဆိုပါ ဖြစ်စဉ်ကြောင့် နေပြည်တော် ခုတင်(၁၀၀၀) ပြည်သူ့ ဆေးရုံကြီးတွင် ဆေးကုသမှုခံယူနေ သူများအနက် ဒေါ်ဝင်းကြည်မှာ ရရှိသောဒဏ်ရာများဖြင့် မတ် ၂၉ ရက် နံနက် ၁၂ နာရီခွဲတွင် သေဆုံး သွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ရဲပြန်ကြား)

ဟင်္သာတမြို့တွင် မြေတူးရာမှ စစ်ကျန်ပစ္စည်းဆန်နှစ်လုံးတွေ့ရှိ

ဟင်္သာတ မတ် ၂၉

ဟင်္သာတမြို့ ကနောင်စုရပ်ကွက် မီးရထားစက်ခေါင်းရုံဝင်းအတွင်းရှိ အမှတ် (၄၁) အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းဆောင် ဆောက်လုပ်ရန် မြေတူး ရာမှ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အတွင်း နစ်မြုပ်ခဲ့သည်ဟုယူဆရသည့် ပဲခူးဆန်နှစ်လုံး တွေ့ရှိသဖြင့် မတ် ၂၉ ရက် ညနေ ၅ နာရီက မြန်မာ့မီးရထားရဲစခန်းသို့ လာရောက်အပ်နှံခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ကျောင်းဆောင်ဆောက်လုပ်ရန် မြေတူးသမား ဦးလှရွှေ အသက် (၅၆)နှစ် မြေတူးနေစဉ် အလျား ၁၂လက်မခန့်၊ လုံးပတ် ၁၀ လက်မ ခန့်ရှိ ပဲခူးဆန်နှစ်လုံးနှင့် အလျား ၁၃ လက်မ၊ လုံးပတ် ၁၀လက်မခန့်ရှိ ပဲခူးဆန် တစ်လုံး စုစုပေါင်းနှစ်လုံးကို တွေ့ရှိသဖြင့် သက်ဆိုင်ရာနယ်မြေ မီးရထား ရဲစခန်းသို့ လာရောက်အပ်နှံခြင်းဖြစ်သည်။

အဆိုပါပဲခူးဆန်နှစ်လုံးကို ဟင်္သာတမြို့နယ် မြေခဲခလရ (၁၈) နတ်မော်တပ်သို့ အပ်နှံသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(ခရိုင်ပြန်/ဆက်)



ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်းပေါ်တွင် စက်ဘီးတင်ယာဉ်မီးလောင်

ပဲခူး မတ် ၂၉

ပဲခူးမြို့နယ် မြို့မရဲစခန်းအပိုင် ကလေးကျေးရွာအနီး ရန်ကုန်- မန္တလေးလမ်းပေါ်တွင် မိုင်တိုင်အမှတ်(၅၂/၅)နှင့် (၅၂/၆) ကြားတွင် မတ် ၂၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ မိနစ် ၄၀ က ယာဉ်တစ်စီး မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ မတ် ၂၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ မိနစ် ၄၀ က ပဲခူးဘက်မှ တောင်ငူဘက်သို့ စက်ဘီးများ သယ်ဆောင်လာသည့် ယာဉ်မောင်း(စုံစမ်းဆဲ) မောင်းနှင်လာသော ယာဉ်အမှတ် 9E/---လိုက်ထရပ်အဖြူရောင် ယာဉ်သည် ခေါင်းခန်းအတွင်း အပူလွန်ကဲပြီး ဝါယာရှော့ဖြစ်ကာ ယာဉ်ခေါင်းခန်းနှင့် သယ်ဆောင်လာသောစက်ဘီးများ မီးလောင်ကျွမ်းခဲ့ပြီး ယာဉ်မောင်းမှာ ထွက်ပြေးသွားခဲ့သည်။ မီးလောင်ရာသို့ ပဲခူးမြို့မရဲစခန်း စခန်းမှူးအဖွဲ့နှင့် တိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်မြင့်နှင့်အဖွဲ့မှ မီးသတ်ယာဉ်တစ်စီးဖြင့် သွားရောက်ငြိမ်းသတ်ရာ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် မီးငြိမ်းခဲ့သည်။ သို့ဖြစ်၍ ယာဉ်မောင်းအား ပဲခူးမြို့ မြို့မရဲစခန်းက အရေးယူဆောင်ရွက်ထား ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)



အင်းစိန်မြို့နယ် ရွာမအနောက်ရပ်ကွက် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား ညောင်ပင်သာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းဖွင့်လှစ်ထားရှိ

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

ယနေ့ နံနက် ၁ နာရီ မိနစ် ၅၀ တွင် အင်းစိန်မြို့နယ် ရွာမအနောက် ရပ်ကွက် မင်းစေတီလမ်း ရွှေဇိက္ခကလမ်းသွယ် အမှတ်(၆၄၄)အိမ်ရှင် ဦးမြသိန်း ၏ သွပ်မိုး၊ အုတ်ကာ နှစ်ထပ်အိမ်မှတစ်ဆင့် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ အမှတ်(၆၄၄)အိမ်ရှင် ဦးမြသိန်းအိမ်မှ မုန့်ဟင်းခါးချက်ရန် ငါးဆီသတ်ရာတွင် ထင်းမီးအဆမတန်ထည့်၍ အသုံးပြုသဖြင့် ဆီဒယ်အိုးထဲသို့ မီးကူးစက်ရာမှ စတင်လောင်ကျွမ်းခြင်းဖြစ်သည်။ မီးလောင်မှုကြောင့် ဦးမြသိန်း၏ နေအိမ်တစ်လုံး အပါအဝင် နေအိမ်ငါးလုံးနှင့် နေအိမ်တစ်ခြမ်း မီးလောင်ပြီး မီးလောင်ကျွမ်းမှုကြောင့် စုစုပေါင်းခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၈၅၀၀၀၀ ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါမီးလောင်ကျွမ်းရာသို့ မြို့နယ်အသီးသီးမှ စုစုပေါင်း မီးသတ်ယာဉ် အစီး ၂၀၊ တိုင်းကြက်ခြေနီမှ လူနာတင်ယာဉ် ငါးစီး၊ ကွပ်ကဲမှုယာဉ် နှစ်စီး၊ အမှတ်(၂)တိုင်းဒေသကြီး ပြည်နယ်မီးသတ်ဦးစီးရုံးမှူးကွပ်ကဲမှုဌာနခွဲမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဦးအောင်ကျော်မြင့် ကွပ်ကဲမှုဖြင့် မီးသတ်သန္ဓေတပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၂၆ ဦး၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၀၄ ဦး၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင် ၇၅ ဦးဖြင့် သွားရောက်ငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ နံနက် ၂ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် မီးငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့သည်။

အဆိုပါမီးလောင်မှုကြောင့် အိမ်ထောင်စု ကိုးစု လူဦးရေ စုစုပေါင်း ၄၂ ဦးတို့ကို ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး ရွာမအနောက်ရပ်ကွက် ညောင်ပင်သာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း ဖွင့်လှစ်ထားပြီး လိုအပ်သည် များ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးထားကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

အရှိန်မထိန်းနိုင်သောယာဉ် လမ်းလယ်ကျွန်းပေါ်တွင် ပက်လက်လန်တိမ်းမှောက်

နေပြည်တော် မတ် ၂၉

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည် မြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၁၈၄/၂-၃) ကြား တွင် မတ် ၂၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ခွဲက ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ နေပြည်တော်မှ ရန်ကုန် ဘက်သို့ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့ (၃၇)နှစ်တို့တွင် ဒဏ်ရာများအသီး သိရရှိခဲ့သဖြင့် ဆွာ တိုက်နယ်ဆေးရုံ သို့ ကူညီပို့ဆောင်ပေးခဲ့ပြီး ယာဉ် မဆင်မခြင်မောင်းနှင်သူ ထူးခန့်လွင် အား သာဂရ အမြန်လမ်းမကြီးရဲစခန်း က အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

(ရဲပြန်ကြား)



mitv
MYANMAR INTERNATIONAL
Programme Schedule
(30-3-2015) (Monday)

-Fortune of Toys	-All About Orchids
-Myanmar Puppet	-Amazing: U Nyein Chan Aung
-News	-News
-The Man and The Elephant (Part- I)	-Shwe Maw Daw: The Glory Of Bago City
-The Man and The Elephant (Part- II)	-Reflected Glory
-Wholesale Fish	-A Dream A Destination (HpaAn)
-Culture Shows: Theatrical Art	-Singapore-Myanmar Bilateral Ties

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပီလောဝီနံ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် လာစေရေးအလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲပုသိမ်၌ကျင်းပ

ပုသိမ် မတ် ၂၉
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ် ဟိုတယ်တွင် ၂၀၁၅ မတ် ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပီလောဝီနံ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သွယ်မှုနှင့်တင်ပို့ရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူး၍ ကျင်းပရာ အခမ်းအနားသို့ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးနှင့် အစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးများနှင့် တိုင်း၊ ခရိုင်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် မြို့နယ်များမှ တောင်ယာစိုက်ပျိုးသူ များတက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ဆရာဝန်သစ်လွင်များအား နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်

မြစ်ကြီးနား မတ် ၂၉
ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း လစ်လပ်လျက်ရှိသော မြို့နယ်များတွင် အသစ်ခန့်အပ်မည့် ဆရာဝန်သစ်လွင် ၄၅ ဦး တို့အား နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်ပွဲကို မတ် ၂၆ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး ဆေးခန်းခွဲဝါဆင်ဝါးနောင်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ငါးဖွန်မြို့နယ်၌ CPပြောင်းနှင့် ကြက်ဆူ(အရိုင်း)များ မိုးမိ၍ဆုံးရှုံး

မြင်းမူ မတ် ၂၉
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ငါးဖွန်မြို့နယ် ရေလယ်သောင်(အရှေ့)ရွာ၌ အချိန်အခါမဟုတ်မိုး၊ လေကျရောက်ခြင်းကြောင့် စိုက်ပျိုးသူတောင်သူများအတွက် CPပြောင်းနှင့် ကြက်ဆူ(အရိုင်း)များ၊ ပဲမျိုးစုံများ မိုးမိ၍ ဆုံးရှုံးမှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း ယင်းဒေသမှ တောင်သူများက ပြောသည်။



အက်ကွဲတဲ့အထဲ မိုးရေတွေ ဝင်ခဲ့ပါတယ်။ ပဲစေ့တွေက ပွတာ၊ ပဲစေ့အဖြူရောင်မှ အဝါရောင်၊ ပဲစေ့အနီမှ အညိုရောင်ဘက်သန်းသွားပါတယ်။ CP ပြောင်းစေ့ ခြေပြီးသားတွေလည်း အဝါရောင်မှ အပြာဘက် သန်းသွားပါတယ်။ မိုးမိသွားတဲ့အတွက် ရောင်းတဲ့အခါ ဈေးနှိမ်ခံရတော့မှာပါ။

ဝန်ထမ်းလစာတိုးသော်လည်း ကုန်ဈေးနှုန်းအတက်အကျ သိသိသာသာပြောင်းလဲမှုမရှိ

ရေး မတ် ၂၉
နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ လစာတိုးပေးလိုက်သော်လည်း ကုန်ဈေးနှုန်းများမှာ သိသိသာသာမြင့်တက်လာခြင်းမရှိသည့်အပြင် အတာသတ်ကြိတ်ကာလ နီးကပ်လာသဖြင့် ကုန်စည်များမှာ ပိုမိုအရောင်းသွက်လာပြီး အရောင်းအဝယ်လည်း အားကောင်းလာကြောင်း အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သူများက ပြောကြသည်။

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည် (09-794555999, 09-976289888)
လှိုင်၊ အုတ်ကျင်းဘူတာရုံလမ်း၊ အဆင့်မြင့် Condo (အင်စိန်လမ်းမအနီး)၊ (1875 sqft)၊ MB(3)ခန်း၊ AC(5)၊ Water-Heater, Lift, ကားပါကင်၊ အဆင့်မြင့်မြင်ဆင်ပြီး ဈေးနှုန်း = 2650 သိန်း

အာဂ္ဂ နဂါး Asia Dragon ကျိုက်ထီးမိုး ရောင်းသား / ငွေဆောင်
Ph : 703790, 09-861-9008 707062, 09-861-7770

Golden Crown Engineering Training Center City & Guilds
Mechanical, Electrical & Electronic, Civil
City & Guilds မှအသစ်ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သော New Syllabus မြင့် သင်ကြားမည်။
"တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများ၊ လုပ်ငန်းရှင်သို့ဝင်ရောက်နေပြီးနိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြုဒီပလိုမာရလိုသူများ AGTI, B.Tech, B.E အောင်မြင်ပြီးသူများ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။"
April 1 ရက်မှ 4 ရက်နေ့အတွင်း သင်တန်းအပ်နှံသူများအား 25% Discount
အမှတ်(၁၅၀) တတိယထပ် ဆိပ်ကမ်းသာ(အောက်) ကျောက်တံတား၊ တန်းမို့သစ်အထက် ကျောင်းအပ်လက်ခံပြီး
Ph- 01 373030, 09 73234992

2 YEAR WARRANTY HIGH QUALITY GUARANTEED
EAGLE EYE CCTV Up to 20% OFF
သင်၏ လုံခြုံရေး... သင်၏ ဘဝ...
Your Safety, Your Life
သင်္ကြန်နှစ်ကျား Promotion
Free ကုန်ကျရိတ် ဝန်ပို့ခွန်ကောက်ပေးခြင်း
Free အိမ်တိုင်ရာရောက် ရှင်းလင်းပြောကြားပေးခြင်း
Free နယ် Customer များအတွက်လည်း ကားကိတ်အရောက်ပို့ခေပုံ
Free ရန်ကုန်မြို့တွင်း အရောက်ပို့
Call NOW 01-8610577, 09-33301390 09-791333619, 09-791246028
Selected Items, While stock last
www.facebook/EAGLE-EYE-CCTV www.takbusiness.net
TAK Business Group Co.,Ltd.
အမှတ် ၂၅၃ (အေ)၊ အခန်း ၁၅ - ၂၀၊ ၄၅ - လမ်း၊ မဟာဝန်လမ်း၊ ဂရိတ်ဓမ္မိကွန်ဒိုမီနီယမ်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
E-mail-sales@takbusiness.net

TRADEMARK CAUTION
Mestra AG of Kaegenstrasse 2, CH-4153 Reinach, Switzerland is the Owner and Sole Proprietor of the following trademarks:
EH (Reg. No. IV/1196/2015)
ENDRESS+HAUSER (Reg. No. IV/1197/2015)
PEOPLE FOR PROCESS AUTOMATION (Reg. No. IV/1198/2015)
used in respect of - Classes 9, 37, 39 and 42.
Fraudulent imitation or unauthorized use or any other infringement whatsoever of these trademarks will be dealt with according to law.
Htain Lin Oo LL.B Advocate
MYANMAR TRADEMARK AND PATENT LAW FIRM
E-mail: mtpip@mptmail.net.mm
Tel:376318 G.P.O Box:666, Yangon, Myanmar.

ပြည်တွင်းရေးရာ

သင်္ကြန်ကာလအတွင်း မှုခင်းကင်းစင်ရန် လိင်စိတ်ကြွဆေးနှင့် မူးယစ်ဆေးရောင်းချမှု ရှိ၊ မရှိလိုက်လံစစ်ဆေး

သထုံ မတ် ၂၉
ယခုနှစ် မြန်မာ့ရိုးရာ အတာသင်္ကြန်ကာလအတွင်း မှုခင်းများကင်းစင်ပြီး အများပြည်သူ စိတ်အေးချမ်းမြေ့စွာ ရေကစားစေနိုင်ရန်အတွက် မတ် ၂၇ ရက်က သထုံမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် တာဝန်ရှိသူများပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့တို့သည် သထုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဆေးဆိုင်များတွင် လိင်စိတ်ကြွဆေးများနှင့် တရားမဝင်တားမြစ်မူးယစ်ဆေးဝါးများ ရောင်းချခြင်းရှိ-မရှိကို လိုက်လံစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စဉ်ဆက်မပြတ်လုပ်ဆောင်နေသလို မူးယစ်ဆေးနဲ့ လိင်စိတ်ကြွစေတဲ့ ဆေးတွေ သုံးစွဲ၊ ရောင်းဝယ်ခြင်းမပြုကြဖို့ အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲတွေကိုလည်း လိုက်လံဆောင်ရွက်နေပါတယ်” ဟု မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကျော်မင်းက ပြောသည်။
ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင်သထုံမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့သည် သထုံမြို့မစခန်း၊ သူ ဝဏ္ဏဝတီစခန်း၊ သုဓမ္မဝတီစခန်းတို့မှ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်းကာ နယ်မြေအလိုက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ရောင်းဝယ် သုံးစွဲခြင်းများတွေ့ရှိပါက ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်သည်။ သက်ဦး(သထုံ)



မြစ်မီးရောင်ကဲ့သို့ ကျေးရွာစိမ့်ကိန်းအသေးစားငွေစု ငွေချေးလုပ်ငန်း အရင်းမပျောက်မတည်ငွေပေးအပ်

ကနီ မတ် ၂၉
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင်၊ ကနီမြို့နယ်တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ တိုင်းဒေသကြီး ပုဂ္ဂလိကငွေစုငွေချေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ၏ မြစ်မီးရောင်ကဲ့သို့ ကျေးရွာစိမ့်ကိန်းအသေးစားငွေစု ငွေချေးလုပ်ငန်း အရင်းမပျောက်မတည်ငွေပေးအပ်ပွဲကို ကနီမြို့နယ် တယ်ချောင်ကျေးရွာအုပ်စုတွင် အရင်းမပျောက်မတည်ငွေရရှိသည့် ရေလယ်ကျွန်းကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း၌ မတ် ၂၅ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးကော်မတီဝင် မြို့နယ်စိမ့်ကိန်းဦးစီးအရာရှိ ဦးကျော်စိုးမင်းက အဖွဲ့အမှားစကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ အသေးစားငွေစုငွေချေးလုပ်ငန်းအရင်းမပျောက်မတည်ငွေပေးအပ်ပွဲ ၅၀ ကို မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးကော်မတီဝင် ဦးကျော်စိုးမင်းက ရေလယ်ကျွန်းကျေးရွာ အရင်းမပျောက်မတည်ငွေကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင် ဦးသိန်းဇော်ထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့သည်။
အဆိုပါ မြစ်မီးရောင်ကဲ့သို့ကျေးရွာစိမ့်ကိန်း အသေးစားငွေစုငွေချေးလုပ်ငန်း အရင်းမပျောက်မတည်ငွေကို စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ခရိုင်များမှ တစ်ခရိုင်လျှင်သုံးမြို့နယ်နှင့် တစ်မြို့နယ်လျှင်တစ်ရွာ အရင်းမပျောက်မတည်ငွေများ ထုတ်ချေးပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့သည်။
သန်းဌေးအောင်(ကနီ)

မြေသားလမ်းသစ် ဖွင့်လှစ်

မိုးကောင်း မတ် ၂၉
နှစ် (၇၀) ပြည့်တော်မူနေ့ကို ဂုဏ်ပြုသော အားဖြင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ်သိန်း ၄၀ နှင့် ပြည်သူများစုပေါင်း ထည့်ဝင်လှူဒါန်းငွေတို့ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပြီးသည့် ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့ နောင်ကိုင်တော်ရပ်ကွက်ရှိ ရုံးဟောင်းလမ်းသွယ်(၆) မြေသားလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၇ နာရီက အဆိုပါလမ်းမုခ်ဦး၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုးနွယ်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသက်နောင်ဖြူနှင့် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးသန်းဌေးတို့က မြေသားလမ်းသစ်ကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၄၉၉)

မြင်းကင်းလမ်းမရှိပျက်စီးနေသည့်အပိုင်းများပြုပြင်ပေးရန် ဒေသခံများလိုလား

မကွေး မတ် ၂၉
မကွေးမြို့နယ်ရှိ မြင်းကင်းလမ်းမသည်တချို့နေရာများတွင် ဆိုးရွားစွာ ပျက်စီးနေသဖြင့် အုတ်သယ်ကားများ၊ သဲသယ်ဖောကားများ၊ ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေးကားများနှင့် အရှောင်အတိမ်း ပြုလုပ်ရသည့် များစွာစိတ်အနှောင့်အယှက် ဖြစ်ကြသည့်အပြင် ညအခါများတွင် ယာဉ်မတော်တဆမှုများ ဖြစ်ခြင်းတို့ကြောင့် မြင်းကင်းလမ်းမကြီးအား ပြုပြင်ပေးရန် လိုလားကြောင်း ဒေသခံများကပြောသည်။
“မြင်းကင်းလမ်းမကြီးက မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွက် လမ်းတံတားပြုပြင်ဆောက်လုပ်ဖို့ အုတ်၊ သဲ၊ ကျောက်သယ်ယူပို့ဆောင်တဲ့နေရာမှာ အဓိကအသုံးပြုကြတယ်။ ဒါ့အပြင် မကွေး တောင်တွင်းကြီး နေပြည်တော်အထိ ခရီးသွားလာနိုင်

တဲ့ မီးရထားဘူတာရှိတော့ မနက်စောစောသုံးနာရီခွဲကစပြီး မီးရထားစီးလို့ တဲ့ ခရီးသည်တွေလာကြတယ်။ မင်းလှအဆောင်လမ်းခွဲကနေ အောင်မေတ္တာသစ်တောလမ်းဆုံအထိ မီးမှောင်နေသလို လမ်းကလည်းပျက်နေတယ်။ တချို့ဆိုင်ကယ်တွေ လမ်းမှာမှောက်ကြ တိုက်ကြတယ်။မကွေးတက္ကသိုလ်ကနေ မြင်းကင်းရွာ နှစ်မိုင်လောက်အထိ လမ်းပျက်စီးနေတယ်။ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးရဲ့ အဓိကဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးလမ်းမဖြစ်သလို ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူတွေ၊ ဆရာ၊ ဆရာမတွေ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူတွေနဲ့ ဒေသခံပြည်သူတွေ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရေးအတွက် အမြန်ဆုံးပြုပြင်ပေးစေလိုပါတယ်” ဟု ဒေသခံတစ်ဦးက ပြောသည်။
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့နယ်တွင် အဆောက်အအုံ

များ၊ လမ်း၊ တံတားများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အုတ်၊ သဲ၊ ကျောက်အဓိကထုတ်လုပ်၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းတွင် မြင်းကင်းလမ်းမကြီးကို အဓိကအားထားအမှီပြုနေကြောင်းချောင်းဖြူ၊ သင်္ဘောဆိပ်၊ မြင်းကင်းကျေးရွာများမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများနှင့် ဒေသခံဈေးသည်များအပြင် အောင်မေတ္တာ (က၊ ခ) ရပ်ကွက်များရှိ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်သားများ၊ ဒေသခံများသည် မြင်းကင်းလမ်းမကြီးမှ အဓိကအားထားသွားကြကြောင်း၊ ဒေသထွက်ကုန်သီးနှံများ အရောင်းအဝယ်ဆက်သွယ်မှု မပြတ်သယ်ယူပို့ဆောင်နေကြောင်း သိရသည်။
ခွဲထက်ရှင်

Amazing Time Travels & Tours
ကိုရီးယား ဧပြီ ၁၀-၁၇ 1800 USD
ဒူဘိုင်း ဧပြီ ၁၃-၁၈ 1850 USD
ပြင်သစ်-အိတ်လီ-ဆွီဇာလန် ၁၄-၂၂ 3900 USD
139, 2nd Flr, Bagaya Road, Sanchaung Township, Yangon.
012304785, 0973211907, 0973120852, 0943064845

Access Cherry Travels & Tours
သင်္ကြန်အထူးခရီးစဉ် 10+1
ပုဂံ(စွယ်တော်လေးဆူ) - ပုပ္ဖိုး - ပခုက္ကူ (၃ည/၄ရက်)
April 12, 17 95000
အဆင့်မြင့် Hotel တည်းစားသောက်ဆိုင်တား AC ကားများဖြင့် (စရိတ်ပိုမို)
အမှတ် (၂၉) ပထမထပ်က တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းသစ်၊ ဟောခန်း၊ ရန်ကင်းမြို့
Ph : 09-43053066, 09-31134601, 09-259813831, 01-400547

GOLDEN STAR Travels & Tours
★ ရွှေစက်တော်/ပုဂံ-ပုပ္ဖိုး-ပခုက္ကူ Mar-26, Apr-11,12,17
★ ပုပ္ဖိုး-အလောင်းတော်ကဿပ Mar-20, 26, Apr-12
★ တောင်ကြီး-အင်းဝလမ်း-ပင်းတလ Mar-26, Apr-11,12,17
★ မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း Apr-12,17
★ ပုဂံ-ပုပ္ဖိုး-တောင်ကြီး-အင်းဝလေး Apr-11,12
★ တောင်ကြီး-အင်းဝလေး-လှိုင်တော် Apr-13
★ ထားဝယ်(ရှင်ကိုအရှင်)-မော်လမြိုင်-တော်စဲ Apr-11
Ph: 703448, 430480, 544383, 09-5046000, 09-5081580

နှစ်(၅၀)ပြည့်ရွှေရတနာမင်္ဂလာဆွတောင်း
ရန်ကုန်မြို့စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊မြောင်းမြလမ်း၊အမှတ်(၉)နေ
ချစ်ဒယ်ဒီဦးသိန်းအောင်(Chairmanတော်ဝင်အောင်ကုမ္ပဏီ)
နှင့် ချစ်မာမိသုဓမ္မသီရိဒေါ်အေးမြင့် တို့၏
“နှစ် (၅၀) ပြည့်ရွှေရတနာမင်္ဂလာ”
မှသည်နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင်သာသနာပြုနိုင်ပြီး
သား၊သမီး၊မြေး၊မြစ်များနှင့်အတူဘဝတစ်လျှောက်လုံးပျော်ရွှင်
ချမ်းမြေ့စွာဖြင့်လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေရန်ဆုမွန်ကောင်း
တောင်းပေးလိုက်ပါသည်။
ချစ်သား၊သမီး၊မြေး၊မြစ်များ
တော်ဝင်အောင်ကုမ္ပဏီမိသားစု။

ဝတဲ့သူတွေစားနေရတဲ့ တင်းကျပ်တဲ့ ဒုက္ခတွေလျော့အောင် ကိုယ်ပေါ်က အဆီပိုတွေကိုအမြန်ဆုံး
ထိရောက်ပြီး ဘေးကင်းဆုံးဖယ်ရှားပေးနိုင်တာ...
7-Days အဆီချခရင်မ်
လက်တို့ပြီး ပြောပြလိုက်မယ်...
Pepper (အစိမ်း) Ginger (အဝါ)
Apple Production Co.,Ltd. ရန်ကင်း(ရုံး) - 01-591391, 581844, 581886, 0949316408, 09 8618081, 09-5020489

ပြည်တွင်းရေးရာ

သတင်းဆောင်းပါး

မိုးလေဝသမှန်ကန်ရေး မုတ်သုံရာသီထိန်းသိမ်းပေးရမည်ဟု ပညာရှင်များပြောကြား

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

မြန်မာနိုင်ငံသည် ဆယ်စုနှစ်တစ်စုထက်တစ်စုမှတ်သုံ ရာသီအဝင်နှောင်းပြီး အထွက်စောလာသဖြင့် မုတ်သုံ ရာသီလျော့နည်းလာကာ မိုးရရှိမှုမှာ တစ်နှစ်လျှင်ရက် ပေါင်း (၄၀)ကျော်လျော့နည်းကျဆင်းလာသဖြင့် မိုး ရေချိန်ရရှိမှုများနည်းလာကာ မုတ်သုံမိုးကို အဓိက ထားစိုက်ပျိုးရေးသည် လယ်ယာလုပ်ငန်းအတွက် စိုးရိမ် လာဖွယ်ရှိနေကြောင်း မိုးလေဝသပညာရှင်ဦးထွန်းလွင်က ဟောပြောပွဲတစ်ခုတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

“မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရာသီဥတုဟာ နောင်လာမယ့် ၅၅ နှစ် အတွင်း ငါးဒီဂရီစင်တီဂရိတ် အပူချိန်တက်နိုင်တယ်။ ကျန်အာဆီယံနိုင်ငံများမှာမူ ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ် တက် ဖွယ်ရှိတယ်။ ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ပြည်သူလူထု၏ ဗဟုသုတပညာရှိမှုနှင့် နိုင်ငံတော်ဘတ် ဂျက် ဘယ်လောက်ရှိလဲဆိုတာ အရေးကြီးတယ်” ဟု ဦးထွန်းလွင်က ပြောသည်။

မုတ်သုံရာသီသည် ပုံမှန်အားဖြင့် မေ ၁၅ ရက်

တွင် မြန်မာနိုင်ငံသို့စတင်ဝင်ရောက်ပြီး အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပြန်ဆုတ်ခွာလေ့ရှိသည်။ ၁၉၈၀ နောက်ပိုင်းမှာ မုတ်သုံသည် ၁၅ ရက်နောက်ကျကာ မေလ ကုန်တွင် ဝင်ပြီး စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် စောစောမုတ်သုံ ဆုတ်ခွာသွားသဖြင့် ၁၄၅ ရက်ပုံမှန်ရရှိရာမှ ရက် ၄၀လျော့ နည်းသွားကာ မိုးရာသီမုတ်သုံလေကို ၁၀၅ ရက်သာ ရရှိတော့သဖြင့် မိုးရေချိန် ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း လျော့နည်းသွား သည်ဟု ဦးထွန်းလွင်ကပြောသည်။

မိုးနည်းသည့်အပြင် မုန်တိုင်းများလည်း ဝင်ရောက်မှု နည်းလာပြီး မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်း အပူပိုင်းဇုန်များ မိုးနည်းကာ တောင်သူလယ်သမားများ၏ လယ်ယာစိုက် ပျိုးရန် ခက်ခဲလာသည်။ စိုက်ခင်းများလည်း ဆုတ်ယုတ်လာ ကာ စိုက်ပျိုးရေးအားထားသည့်မြန်မာနိုင်ငံ၏ GDP ကို လည်း လျော့နည်းစေနိုင်သည့်အပြင် ဆင်းရဲခြင်းမှလည်း လွတ်မြောက်ရန်ပင် ခက်ခဲပေလိမ့်မည်။

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် ၁၉၇၈ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း တစ်နှစ်လျှင် ပျမ်းမျှ မုန်တိုင်း ၁၀ လုံးဝင်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ်များ

တွင် ခြောက်လုံးသာ ဝင်သည့်အတွက် ကမ်းရိုးတန်း နေသူများအတွက် မုန်တိုင်းဒဏ်လျော့နည်းသော်လည်း မြန်မာပြည်အလယ်ပိုင်းနေသူများအဖို့ မိုးခေါင်ရေရှား မိုး နည်းသွားခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသသည် မိုးဦး မိုးကြိုစပါး မိုးကြိုနှမ်းများ စိုက်ပျိုးမရတော့ သည်မှာ ရှစ်နှစ်ခန့်ကြာပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် သဘာဝဘေးဒဏ်ကြိုတင်ကာကွယ် ပြင်ဆင်မှုတွင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံ ၁၈၄ နိုင်ငံတွင် ၁၇၄ အဆင့်တွင် ရှိနေခဲ့သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်က ရာသီဥတု အဆိုးဆုံး ၁၀ နိုင်ငံ တွင် ဒုတိယအဆင့်တွင်ရှိခဲ့ကြောင်း Climate Change စာရင်းတွင် ဖော်ပြထားသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်က ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ကယားပြည်တို့ တွင် UV 15.6 ရှိခဲ့ပြီး အပူဆုံးဖြစ်ခဲ့ကာ ယခုနှစ်တွင် ကော့သောင်းမြို့၌ အပူချိန်မြင့်တက်ပြီး ခရမ်းလွန်ရောင် ခြည် UV 14.5 ရှိခဲ့ကြောင်း မိုးလေဝသကိန်းဂဏန်းများ အရ သိရသည်။ ထိုအပူချိန်အောက်တွင် အကာအကွယ် မပါဘဲ နေပူအောက်သွားလာသူများအတွက် မျိုးပွား

အစိတ်အပိုင်းဆိုင်ရာရောဂါများ ရစေနိုင်သည်။ UV 16 ကျရောက်လာပါက သတ္တဝါများသေစေနိုင်သဖြင့် ရာသီဥတုကို ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးများကို လေ့လာလိုက် နာဆောင်ရွက်ကြရန် လိုအပ်လာသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် မော်တော်ကားများ၊ စက်ရုံများမှထွက် လွတ်သည့် မီးခိုးများ၊ အမှိုက်များနှင့် တောင်ယာလုပ်ငန်း များမှ အမှိုက်များကို မလိုလားအပ်ဘဲ မီးရှို့ရှင်းလင်းမှု များ၊ တောမီးလောင်မှုများကို တတ်နိုင်သလောက်လျော့ ချပြီးမိမိတို့နိုင်ငံနှင့် ကိုက်ညီမည့် နည်းလမ်းများရှာကြံ၍ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ထိန်းသိမ်းကာ အသိတရား ကိုယ်စီဖြင့် ကာကွယ်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

ပုပ္ပားတောင်အနီးတစ်ဝိုက် တောမီးလောင်မှုများသည် အောက်ခြေပါ လောင်ကျွမ်းမှုဖြစ်ပါက ထိုအနီးတစ်ဝိုက်ရှိ ဒေသများ၊ ကျေးရွာများတွင် ရေရှားပါးမှုဒဏ်ခံရဖွယ်ကြုံ တွေ့လာနိုင်ကြောင်း ဒေါက်တာမောင်မောင်သန်း (RECOFTC)က ပြောကြားခဲ့သည်။

သန့်စင်စင်

စာကြည့်တိုက်များ ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေး ငွေ့ငွေ့

စဉ့်ကိုင် မတ် ၂၉

စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော ကျေးရွာကိုယ်အားကိုယ်ကိုး စာကြည့်တိုက် များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့၊ အဖွဲ့ အစည်းများ၊ ကျောင်းများတွင် ဖွင့်လှစ်ထား သော စာကြည့်တိုက်များ၏ ဝန်ဆောင်မှုလုပ် ငန်းများမြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၂ ရက်နှင့် ၂၃ ရက်တို့ တွင် စဉ့်ကိုင်မြို့၊ ရွှေလူခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် အခမ်းအနား

တွင် တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ် ဦးညီညီနှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့ က အမှာစကားများပြောကြားပြီး ခရိုင်ဦးစီး အရာရှိက အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များကို ပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်ပြီး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပရာ ကျောက်ဆည်တက္ကသိုလ်စာကြည့် တိုက်မှူး ဒေါ်ခင်ဦးတင့်၊ ခရိုင်ပြန်/ဆက်သွယ်ရေး အရာရှိနှင့် မြို့နယ်ပြန်/ဆက်သွယ်ရေး ဒေါ်တင် တင်ထွေးတို့က ဦးဆောင်ဆွေးနွေးပြီး တက် ရောက်လာကြသည့် စာကြည့်တိုက်မှူးများက မိမိတို့စာကြည့်တိုက်အလိုက် အားသာချက်၊



အားနည်းချက်များကိုဆွေးနွေးခဲ့သည်။ စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်အတွင်းတွင် ရပ်ကွက် (၅) ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ ၁၆၄ ရွာရှိကာ ကျေး ရွာကိုယ်အားကိုယ်ကိုးစာကြည့်တိုက် ၁၅၀ ကျော် ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး စာကြည့်တိုက် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ ရှင်သန်လျှက်ရှိသော စာကြည့်တိုက်များမှ စာကြည့်တိုက်မှူးများ၊ ကျောင်းများမှ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်မှူးများ၊ ရဲတပ်ရင်းမှ စာကြည့်တိုက်မှူးများတက် ရောက်ခဲ့သည်။

သမိုင်းဝင် စကားတောင်စေတီ၏ တောင်ပတ်လမ်း ဖောက်လုပ်

ရေး မတ် ၂၉

မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့ကျက်သရေဆောင် သမိုင်း ဝင် စကားတောင်စေတီ၏ တောင်ပတ်လမ်း ဖောက်လုပ်ခြင်းနှင့် အုတ်တံတိုင်းကာရံခြင်းလုပ် ငန်းများကို ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီးများထံမှ ခံယူပြီး ဖောက်လုပ်သွားမည်ဖြစ်၍ လုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော် အောင်မြင်ပြီးစီးနိုင်ရေး တို့အတွက် အုတ်တံတိုင်းငါးပေပတ်လည် တစ် ကွက်လျှင် ၅ သောင်းကျပ်နှုန်းဖြင့် ဖောက်လုပ်လျှ ခန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တောင်ပတ်လမ်းဖြစ် မြောက်ရေး စကားတောင်စေတီဂေါပကအဖွဲ့မှ ထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

တက်ဂျူ သင်ကြားပေးသော အင်္ဂလိပ်စာ သင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်ထားပါသည်။

Apr (3,10,12)

Yutong, Japan အားပေးခြင်း

ဖွင့်လှစ်သည့် နေ့စဉ် သင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်ထားပါသည်။

ဖုန်း: 09-73193817, 09-254855582, 09-254855583

ဆုပြည် 09-31815390, 09-792432296

09-31815395, 09-792298138

နေ့စဉ်အထူးအစီအစဉ် 6+1 FREE Package

ရွှေစတီတော်၊ ဩပြည် (ဘုရားစုံ) (ငြိမ်း) ၄၅,၀၀၀/-

ချောင်းသာ (ငြိမ်း) ၄၅,၀၀၀/-

အလောင်းတော်ကမ္ဘာဝ (သီးသန့်ငြိမ်း) ၅၀,၀၀၀/-

ငွေဆောင် (ငြိမ်း) ၅၅,၀၀၀/-

တိုက်ထီးမိုး (ငြိမ်း) ၄၅,၀၀၀/-

ရွှေစတီတော်၊ ဝှံပညောင်ဦး (ငြိမ်း) ၈၀,၀၀၀/-

သင်္ကြန်ပိတ်ရက်အထူးအစီအစဉ် (၅)ရက်ခရီး Apr 12 (ဟိုတယ်၊ စားစာဆင့်သွားပါ)

တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ တံလုံ၊ ကလေး (ငြိမ်း) ၁၅၀,၀၀၀/-

မန္တလေး၊ ဩပြည်လွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကမ္ဘာဝ (ငြိမ်း) ၁၆၀,၀၀၀/-

ချောင်းသာ (ညောင်ရေ) - ၁၂၀,၀၀၀/- (Guest House) Apr 13,14

ငွေဆောင် (ညောင်ရေ) - ၁၅၀,၀၀၀/- (Hotel)

မြန်မာ့ကောင်းကင်ကြယ်

အလောင်းတော်ကမ္ဘာဝ (သီးသန့်)

ဝန်ထမ်းများအတွက် အထူးအစီအစဉ် Apr 13

ချောင်းသာ/ငွေဆောင် Package

ဖုန်း: 09-73234009, 09-73104317, 09-253251638

တရုတ် ENGLISH Conversation Practice

စကားပြောရုံပဲဆိုရင် Sayar.Yang ပြောလိုပြီးပြောမတတ်သူ

(တရုတ်)စာမတတ်လည်းပြောလိုရတယ်။ ပြောတတ်ပြီးပြောမထွက်သူအတွက်

စကားပြောလေ့ကျင့်သင်တန်း

Great Wall TAMWE - 540714, 09 5183636

ဖုန်း: 09 420230133

MEGA TWO STAR နှစ်သစ်ကူးသင်္ကြန်အထူးအစီအစဉ်

ပုဂံ - ပုပ္ပိုး - ပုသိမ် (ပုဂံတော်လေးဆူ) ၃၂၂၅၄၅၀/-

တောင်ကြီး - အင်းလေး - ကလေး

ပင်းတယ - မန္တလေး - ကရင်ပြည်

ဖုန်း: (၆) ၆၆၆၆၆၆ (၁) ၆၆၆၆၆၆ (၁) ၆၆၆၆၆၆

Hotel, Restaurants တစ်ဆင့် သွားကုသရန် (ငြိမ်း) April 11, 17 ထုတ်ပါမည်။

(01) 8603651, (09) 5141446, 5032762, 251039391

ဆယ်တန်းဖြေဆိုထားပြီး ကျောင်းသားကျောင်းသူများ သိကောင်းစရာ

“အင်္ဂလန်နိုင်ငံနှင့် အင်္ဂလန်ပညာရေးအကြောင်းဟောပြောပွဲ”

- Civil, Mechanical, Aerospace and Aircraft Engineering ကို လက်တွေ့ အလုပ်သင် သင်ယူနိုင်မည့် အင်္ဂလန်တက္ကသိုလ်များ
- မြန်မာကျောင်းသားများ အင်္ဂလန်တက္ကသိုလ်တွေတက်ဖို့ GCE'A' လို့ မလို
- ဘာကြောင့်အင်္ဂလန်ဆေးကျောင်းက ကမ္ဘာမှာ အကောင်းဆုံးလဲ၊ အင်္ဂလန်ဆေးကျောင်းဘယ်လိုပြင်ဆင်မလဲ
- Business, Finance, Law ဘာသာရပ်တွေ သင်ယူမယ့်ဆိုရင် ဘာကြောင့် အင်္ဂလန်တက္ကသိုလ်တွေက အကောင်းဆုံးလဲ

Register Now : 09 50 85 185 - 099 75 0000 90, 09 730 40 688

CRÖWN EDUCATION Yangon • Myanmar British Council Education UK Agents Training Certificate (Distinction)

DATE : MAR 31 (TUESDAY)
TIME : 10:00 A.M - 1:00 P.M
VENUE : PARKROYAL HOTEL YADANAR ROOM (2) & (3)

GCE 'A' Level Scholarship up to 70%

ပြည်တွင်းရေးရာ

ငွေ့တောက်စမ်းရွာတွင် လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးနှင့် စက်ရေတွင်းဖွင့်ပွဲကျင်းပ

မကွေး မတ် ၂၉

မကွေးမြို့နယ် ငွေ့တောက်စမ်းရွာ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးနှင့် စက်ရေတွင်းသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၆ ရက် ညနေ ၆ နာရီက ငွေ့တောက်စမ်းရွာတွင်ပြုလုပ်ရာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မကွေးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှ ဦးခင်နိုင်က လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးနှင့် စက်ရေတွင်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးကျော်ဆွေက လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် စက်ရေတွင်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် 11KV (2.65) မိုင်၊ 200KVA Transformer တစ်လုံးနှင့် 400V လိုင်း ၄၃၀၀ ပေအတွက် စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၆၃ ဒသမ ၉ သန်း၊ စက်ရေတွင်းအတွက် လေးလက်မစက်ရေတွင်းအနက်ပေ ၇၆၀ ရှိပြီး ရေမြှုပ်ပန်နှင့် မီးစက်၊ ရေစက်ရုံ ရေကန်တို့ပါဝင်ပြီး ဂါလန် ၁၅၂၀ ထွက်ရှိကြောင်းနှင့် စက်ရေတွင်းအတွက်ကုန်ကျငွေ ၂၃ ဒသမ ၄ သန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်းကျပ် ၈၇ သန်း အကုန်အကျခံဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ငွေ့တောက်စမ်းရွာတွင် ယခင်အနီးနားက ကြားကျေးရွာတွင်သာ လျှပ်စစ်မီးရရှိခဲ့ပြီး ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးမီးလင်းရေး ဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါက စုဆောင်းရမည့် ငွေပမာဏများပြားလွန်းသည့်အတွက် နှစ်ချင်းမဟုတ်ဘဲ သုံးလေးနှစ်ခွဲပြီးမှ ဆောင်ရွက်နိုင်မည့်အခြေအနေတွင်ရှိခဲ့သည်။

ယခုလိုကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ခြင်းကြောင့် ယခုအချိန်တွင် ယင်းကျေးရွာ၌ ထင်းမီး၊ မီးသွေးတို့နှင့် ထမင်းချက်ခြင်း၊ ဖယောင်းတိုင်မီးသုံးစွဲခြင်း မရှိတော့သည့်အတွက် မီးဘေးအန္တရာယ်လည်း စိုးရိမ်စရာမရှိတော့ကြောင်း၊ ကျေးရွာစက်ရေတွင်းကိုလည်း ဒီဇယ်အင်ဂျင်အစား လျှပ်စစ်မီးနှင့်မောင်းနှင်နိုင်တော့မည့်အတွက် ရေတစ်စည်ကို ယခင်ကပေးဝယ်ရသည့်ဈေးနှုန်းထက် ပိုမိုချိုသာသောဈေးနှုန်းဖြင့် သုံးစွဲနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခင်မာလာ(မကွေး)

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းတွင် မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်းဝင် ကျေးရွာများအတွက် စီမံကိန်းရန်ပုံငွေများ လွှဲပြောင်းပေးအပ်

ကျောက်ပန်းတောင်း မတ် ၂၉

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေအတွက် ကျေးရွာများ စာရင်းရှင်သို့ BD လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲကို မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ရုံးအစည်းအဝေးခန်းမတွင် ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးစောထွန်းဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင်

မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ယခင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကျေးရွာငါးရွာတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုနည်းနာများကို လေ့လာပြီး ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ပိုမိုတိုးတက်အောင် စနစ်တကျနှင့် စည်းစည်းလုံးလုံး ဆောင်ရွက်သွားကြစေလိုကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်မြင့်ဝင်းက မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းများကို နိုင်ငံတော်၏အစီအစဉ်ဖြင့် ကျေးလက်နေပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအထောက်အကူဖြစ်စေရန်နှင့် ကျေးလက်နှင့်မြို့ပြ ဖွံ့ဖြိုးမှုတွာဟချက်နည်းပါး

စေရန် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် မိမိတို့ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့်လည်း လုံလုံစီရိယစိုက်ထုတ်၍ အောင်အောင်မြင်မြင်ဖြစ်အောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း ဆွေးနွေးမှာကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစောထွန်းဝင်းနှင့် ညောင်ဦးခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ရှိန်တို့က ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေ BD ကို လွှဲပြောင်းပေးအပ်ကြရာ ကမ်းပြုကျေးရွာနှင့် ပန်တော်ကျင်းကျေးရွာများမှ တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံရယူခဲ့ကြသည်။

ကိုနေ(ကျောက်ပန်းတောင်း)

ငါ့သရောက်၌သက်ကြီးရွယ်အိုများသို့ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များ အိမ်တိုင်ရာရောက်လိုက်လံဆောင်ရွက်ပေး

ငါ့သရောက် မတ် ၂၉

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ငါ့သရောက်မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနသည် မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက်များချမှတ်ကာ မြို့နယ်အတွင်းရှိ သက်ကြီးရွယ်အိုများနှင့် ကျန်းမာရေးမကောင်းမွန်သူများကို (Home Services) အနေဖြင့် အိမ်တိုင်ရာရောက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားပေးအပ်ခြင်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ မတ် ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက ငါ့သရောက်မြို့နယ် ကံသာယာကျေးရွာသို့ သွားရောက်ပြီး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကံသာယာကျေးရွာမှ မျက်စိအမြင်အာရုံချို့တဲ့နေသူ အဘွား ဒေါ်မြကြည် (၇၅) နှစ်နှင့် အဘွား ဒေါ်မြမေ (၆၇) နှစ်တို့မှာ အသက်အရွယ်ကြီးရင့်ပြီး



ကျန်းမာရေးချို့တဲ့နေသဖြင့် သွားလာရေးခက်ခဲနေကြောင်းသိရ၍ ညောင်ဦးခရိုင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထိန်လင်း

နှင့် ငါ့သရောက်မြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဦးထွန်းဝင်းနှင့် ဝန်ထမ်းများက အဆိုပါကျေးရွာမှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအိုသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထိန်လင်း

နေအိမ်သို့ သွားရောက်ပြီး (Home Services) ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရဲဝင်းနိုင်(ပြန်/ဆက်)

Amigos International Co., Ltd.
 ၃၀.၃.၂၀၁၅ မှ ၃၀.၄.၂၀၁၅ အထိ အထူးစျေးနှုန်းဖြင့် ချေးငွေပေးမည့် သင်္ကြန်အင်္ကျီအထူးစျေးရောင်းပွဲတော်

GNSS RTK GPS
 - 120 Channel,
 - Dual Frequency
 - Static Accuracy
 - 3mm ±0.1 ppm (horizontal)
 - 3.5mm ±0.4 ppm (vertical)

Total Station
 Range-10,000 m
 Reflectorless-1,000 m
 Removable USB memory stick

Digital Theodolite
 Precision - 2"
 Display Resolution - 1" to 5"
 Magnification - 30X
 Minimum focus distance - 1.35 m

Service Center

Rotating Laser
 Ø 300 m with detector
 ± 7.5mm at 100m
 IP65 (Rain and dust proof)

Digital Level
 Accuracy - D:10m, 0.001 x D
 Maximum Range - 105 m
 Internal memory - 2,000

Autolevel
 Magnification - 30X
 Magnetic type compactor
 1 km double-run 1.2mm

Switzerland

5% OFF

Address : SH-102 & 201, SH-Building, Thitsar Oo Yin Housing, Thitsar Road, (8) Quarter, South Okkalapa Tsp, Yangon.
 Ph : 01-564517, 564520, 8551224 HP : 09-73087709, 09-4922 5984, 09-3025972 Hot Line : 09-252429734, 09-261995037 Fax : 01-564520
 E-mail : sales@amigosmyanmar.com, marketing@amigosmyanmar.com, support@amigosmyanmar.com Amigo Myanmar

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း
ကျောက်မီးသွေးတင်သွင်းလိုသူများဖိတ်ခေါ်ခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ သံမဏိစက်ရုံများကြီးကြပ်ရေးဌာနအောက်ရှိ အမှတ်(၂) သံမဏိစက်ရုံ(ပင်းပက်)အတွက် ကျောက်မီးသွေးတန်ချိန်(၆၀၀၀၀)အား စက်ရုံအရောက် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့်စိတ်ပါ ဝင်စားသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုပါသည်။

ကျောက်မီးသွေးအမျိုးအစား - Sub-Bituminous
 တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုသည့်နေ့ရက် - ၆-၄-၂၀၁၅ရက်
 တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုသည့်နေရာ - အမှတ်(၂) သံမဏိစက်ရုံ(ပင်းပက်)
 ၂။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်-
 သံမဏိစက်ရုံများ ကြီးကြပ်ရေးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း
 စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၁)၊ နေပြည်တော်။
 ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၃၄၅

AMERICAN VISION EYE CARE CENTER

ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည် (UV Ray) များကို ရာနှုန်းပြည့်ကာကွယ်ပေးသော ကမ္ဘာကျော် BRANDED နေကာမျက်မှန်ဝယ်ယူသူတိုင်းအတွက်

1st Pair... **10% discount**
 2nd Pair... **20% discount**
 3rd pair... **30% discount**

BIG SUMMER SALE
 only until 30.04.2015

AMERICAN VISION ဆိုင်ခွဲများအားလုံးမှာ လျှော့ပေးနေပြီမို့ အခုပဲသွားလိုက်ကြစို့သူငယ်ချင်းတို့။

CALL FOR MORE INFO
 YANGON: (01) 242476, 241897, 241898
 MANDALAY: (02) 35588, 32053
 NAYPYITAW: (067) 432393

ပြည်တွင်းရေးရာ

ငါးလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

၄ မတ် ၂၀၁၅
 မွေးမြူရေးရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေးသည် မတ် ၂၅ ရက်က မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် ပွင့်ဖြူ မြို့နယ် ကွဲတိကျရွာတွင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ထားရှိသည့် အသေးစား ငါးသားဖောက်စခန်းအား စစ်ဆေးခဲ့သည်။
 ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် တည်ဆောက်ပေးထားသော ငါးသားဖောက်စခန်းမှ ငါးသားဖောက်ပြီး ဒေသတွင်းစားနပ်ရိက္ခာ ဖူလုံရေးအတွက် ဆည်တံခံများ၊ မြစ်ချောင်းအင်းအိုင်များနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးကန်များတွင် ငါးသားပေါက်များ မျိုးစိုက်ထည့်ပေးသွားရန်၊ အနီးပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ငါးမွေးမြူသူများအား ငါးသားပေါက်များ ဖြန့်ဖြူးပေးသွားရန်နှင့် ငါးသားပေါက်ရာသီချိန်အထိ သားဖောက်နိုင်ရန် မျိုးငါးများကို စနစ်



တကျမွေးမြူရန် မှာကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ကွဲတိကျရွာသို့ရောက်ရှိပြီး ကျေးရွာ၏လူမှုစီးပွားအခြေအနေများနှင့် လူနေမှုစနစ်များကို ကြည့်ရှုလေ့လာပြီး ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများနှင့် တွေ့ဆုံကာ ကျေးရွာရှိ အိမ်ထောင်စု၏ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သာ ရေအိမ်

တည်ဆောက်သုံးစွဲမှုရှိကြောင်း၊ ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ၏ တင်ပြချက်အပေါ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
 ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ရွှေတိုကျေးရွာအနီးရှိ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ ပွင့်ဖြူငါးလုပ်ငန်းစခန်းသို့ရောက်ရှိပြီး ငါးသားပေါက်ထုတ်လုပ်ခြင်းကို လျာထားချက်ကျော်လွန်အောင်ထုတ်လုပ်ရန်၊ ဒေသမျိုးရင်းငါးမျိုးများကို သားဖောက်ထုတ်လုပ်၍ မျိုးထိန်းသိမ်းရန်နှင့်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရန်ငါးလုပ်ငန်းကဏ္ဍဆိုင်ရာ စီမံချက်ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားခဲ့သည်။ **သန်းနိုင်ဦး(ခမ)**

ကံမမြို့၌ မော်တော်ယာဉ်လှူဒါန်း

ကံမ မတ် ၂၀
 မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်ခရိုင် ကံမမြို့ ရွှေစည်းခုံဘုရားဓမ္မာရုံတွင် မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မော်တော်ယာဉ် ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို ကျင်းပရာ မြန်မာ့ဩဘာလုပ်ငန်းစုကုမ္ပဏီမှ ငွေကျပ်သိန်း ၁၂၀ တန်ဖိုးရှိသော NISSAN CARAVAN အမျိုးအစား မော်တော်ယာဉ်အား ကံမမြို့ အရိပ်စစ်လူမှုကူညီရေးအသင်းသို့ မော်တော်ယာဉ်နှင့်သက်ဆိုင်သော စာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ လှူပြောင်းပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်းသိရသည်။
ကျော်ဇေယျဝင်း(ပြန်/ဆက်)

ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၀
 နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥက္ကဋ္ဌခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲမှ မတ် ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး (၃/၂၀၁၅) ကို ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 ယင်းအစည်းအဝေးတွင် ဥက္ကဋ္ဌခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်လွင်က လုပ်ငန်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မဲစာရင်းစနစ်တကျ ကောက်ယူထားရှိမှုအခြေအနေ၊ မဲရုံနေရာရွေးချယ်ရေးကိစ္စ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များမှ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေစာအုပ်များကို လေ့လာဖတ်ရှုကြရန်နှင့် ကော်မရှင်လုပ်ငန်းများအား နယ်မြေကွင်းဆင်းလုပ်ဆောင်ရာတွင် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်းပြီး ဆောင်ရွက်ကြရန် ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။
 ယင်းနောက် ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များမှ တစ်ဦးချင်းအလိုက် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြပြီး ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အတွင်းရေးမှူး ဦးသီဟထွန်းက ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအား ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။
 ဆက်လက်၍ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသန့်စင်စိုးက အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ရွှေရဲရင့်**

စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်တွင် ကျေးလက်လူငယ်စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးသင်တန်းဖွင့်

စဉ့်ကိုင် မတ် ၂၀
 စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကျောက်ဆည်ခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနတို့ပူးပေါင်းကာ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်သည့်အခါ အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ဆောင်ရွက်မည့် ကျေးလက်လူငယ်များအား စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေး ဆင့်ပွားသင်တန်းကို မတ် ၂၂ ရက်မှ ၂၄ ရက်ထိ စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် ဖလံဗိုလ်ကျေး

ရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 အဆိုပါ ကျေးလက်လူငယ်စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးသင်တန်းတွင် ကျေးလက်ဦးစီးဌာန၊ မွေးမြူရေးဦးစီးဌာနနှင့် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနတို့မှ ကျေးလက်လမ်းတံတား၊ သန့်ရှင်းသောသောက်သုံးရေရရှိရေး၊ ကျေးလက်မီးလင်းရေး၊ မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ ငါးသားဖောက်ခြင်းနည်းပညာ၊ ငါးမွေးမြူရေးဆိုင်ရာနည်း

စနစ်များ၊ ငါးမွေးမြူရေးနည်းပညာများ၊ တိရစ္ဆာန်မွေးမြူပုံနည်းစနစ်နှင့် ဇီဝလုံခြုံမှု၊ အာဟာရတန်ဖိုးမြှင့် နေပိယာမြက်အကြောင်းနှင့် တိရစ္ဆာန်များတွင် ဖြစ်ပွားတတ်သော ရောဂါအကြောင်းများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 အဆိုပါသင်တန်းသို့ စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် အနောက်ဘက်ခြမ်းရှိ ကျေးရွာ ၂၇ ရွာမှ ကျေးလက်လူငယ် ၁၃၅ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ပန်ဝန်**

National Open Tender Tender Reference : NOT-004/IT-2015

Save the Children is the world's leading independent organization for children. We work in 120 countries. We save children's lives; we fight for their rights; we help them fulfill their potential. We work together, with our partners, to inspire breakthroughs in the way the world treats children and to achieve immediate and lasting change in their lives. We have over two million supporters worldwide and raised 1.6 billion dollars in 2011 to reach more children than ever before, through programmes in health, nutrition, education, protection and child rights, also in times of humanitarian crises.

Save the Children International (Myanmar) is inviting submissions of tenders for a Framework Agreement contract for one year to provide the following IT equipments:
 (Laptop, Computer Desktop, Copier, Printer, Scanner, Mobile phone and LCD Projector)

Detailed technical specifications are included within the tender documents.

If you are interested in submitting a bid, please collect the tender documents are available during office hours from 9:00am to 5:00pm commencing from the 30th of March 2015 at logistics department, Save the Children Office, No 224 A, 2nd Floor, Solomon Building, U Wisara Road, Bahan Township, Yangon, Myanmar. Tel: 09 8610062-65 Ext 291, 09 8586674.

Deadline for bidding Document submission is **27 April 2015** by noon.

POPULAR STAR Travel & Services

လန်ဆန်း၊ ဖျော်ရွှင် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်

တောင်ကြီး - ဘင်းလေး - ပင်းစာယ ကလေး - ထမ့်သစ် - ငွေတော်ကဏ္ဍ Mar 26 - 130000 ကျပ် Apr 11,12,13,17 - 190000 ကျပ်	ပုသိမ် - ပင်းကျွန်း ပြင်ဦးလွင် - စစ်ကိုင်း Mar 26 - 130000 ကျပ် Apr 12,17 - 150000 ကျပ်
--	--

Scania (2+2) Bus, 3 Stars Hotel, Restaurants

အမှတ် ၇၄ | ပထမထပ် | နံ့သာလမ်း၊ ဌာနချုပ်ကွက်၊ အလုံမြို့နယ်၊
 Ph : 01 2301866 , 09 5129134, 09 254007909, 09 799676523

● သစ်ပင်စိုက်ပါ နို့ကမ္ဘာ သာယာလှပစိမ်းမြမြ ●

နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြုဘွဲ့များကို အချိန်တိုအတွင်း ကုန်ကျစရိတ် သက်သာစွာဖြင့်

လေ့လာသင်ယူနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ

- မြန်မာနိုင်ငံမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း၊ အောင်မြင်ထားပြီး စီးပွားရေးဘာသာရပ်နှင့် အင်ဂျင်နီယာဘာသာရပ်ကို စိတ်ပါဝင်စားသူများအတွက် Higher Diploma in Business Management နှင့် Higher Diploma in Electronics Engineering / Mechatronics Engineering
- HND နှင့် အသိအမှတ်ပြုဒီပလိုမာကိုဆောင်ထားသူများအတွက် London South Bank University မှ ပေးအပ်မည့် BSc (Hons) in Business Management (Top-Up)
- HND၊ B-Tech၊ BE နှင့် အသိအမှတ်ပြုဒီပလိုမာကိုဆောင်ထားသူများအတွက် University of Volverhampton မှ ပေးအပ်မည့် BE (Hons) in Electronic & Communication Engineering / Mechatronics၊ Birmingham City University မှ ပေးအပ်မည့် BE (Hons) in Electronic Engineering (Microelectronics)
- မြန်မာနိုင်ငံမှ အသိအမှတ်ပြုဘွဲ့ရရှိထားပြီးသူများအတွက် MBA နှင့် B-Tech၊ BE ပြီးဆုံးထားသူများအတွက် MSc in Project Management

Date 31-3-2015(Tuesday)
Time 2:30 to 4:30 PM
Venue SR Worldwide Education Office

အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက **SR WORLDWIDE STUDY ABROAD SPECIALIST SERVICES** Level 4, MMC City Campus 47/48 Bahosi Building, Lanmataw Township, 11131, Yangon, Myanmar. Phone - 01 210 765, 09 542 8848, 09 543 8848 Email - info@sr-education.com Website - www.sr-education.com

ပြည်တွင်းရေးရာ

ညောင်ဦးတွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ မဲစာရင်းရေးသွင်းခြင်း သင်တန်းဖွင့်



ညောင်ဦး၊ မတ် ၂၉

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးခရိုင် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံးက ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ မဲစာရင်းရေးသွင်းခြင်း သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ညောင်ဦးခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါသင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းမှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ နောက်ဆုံးပတ် (သို့မဟုတ်) နိုဝင်ဘာပထမပတ်အတွင်းကျင်းပမည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရန်၊ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းများကို ကွန်ပျူတာအတွင်းထည့်သွင်းရာ၌ လွယ်ကူလျင်မြန်စွာနှင့် စနစ်တကျထည့်သွင်းပြီး လိုအပ်သောအချက်အလက်များကိုလည်း လွယ်ကူလျင်မြန်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် သီးခြားကွန်ပျူတာနည်းစနစ်ပိုင်းဆိုင်ရာများကို သင်ကြားပေးရန်အတွက် ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုသင်တန်းသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် သင်တန်းသားများမှာ ကွန်ပျူတာပညာရပ်ကို အခြေခံတတ်ကျွမ်းထားသောသူများဖြစ်ကြောင်းနှင့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာဖောင်ဒေးရှင်း IFES (International Foundation For Electoral System)က နည်းပညာများ သင်ကြားပေးခြင်းအပြင် ကွန်ပျူတာများလည်း ပံ့ပိုးပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သင်တန်းတွင် ညောင်ဦးခရိုင် ညောင်ဦးမြို့နယ်နှင့် ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်များမှ သင်တန်းသား ၃၃ ဦး တက်ရောက်သင်ကြားကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ နှစ်ရက်ကြာမြင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

သစ်ရာကောက်ကျေးရွာမှ ဒေသခံများ ယနေ့ထက်တိုင် လျှပ်စစ်မီးမရရှိသေးသဖြင့် ရရှိရန်မျှော်လင့်နေကြ

မကွေး မတ် ၂၉

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့နယ် သစ်ရာကောက်ကျေးရွာသည် (ရန်ကုန်-တောင်တွင်း-မကွေး) လမ်းမပေါ်၌ရှိ၍ အိမ်ခြေ ၄၅၃ အိမ်၊ အိမ်ထောင်စု ၄၆၈၊ လူဦးရေ ၂၂၄၂ ဦးရှိပြီး ယနေ့ထက်တိုင် လျှပ်စစ်မီးမရရှိသေးသဖြင့် လျှပ်စစ်မီးရရှိရန် ဒေသခံများ မျှော်လင့်နေကြကြောင်း ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းနိုင်က ပြောသည်။

အဆိုပါ သစ်ရာကောက်ကျေးရွာတွင် အထက်တန်းကျောင်းတစ်ကျောင်း၊ တိုက်နယ်ဆေးရုံတစ်ခုရှိကြောင်း၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ ဆိုလာပြားမီးအလင်းရောင်ဖြင့်သာ စာကျက်ကြရပြီး အလင်းရောင်ကောင်းစွာရရှိသော လျှပ်စစ်မီးရရှိရန် မျှော်လင့်ကြောင်း၊ ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ ချက်ပြုတ်ရေးတွင်လည်း မီးရေးထင်းရေး မီးဘေးအန္တရာယ်စိုးရိမ်ရသဖြင့် လျှပ်စစ်မီးအသုံးပြုရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ တိုက်နယ်ဆေးရုံတွင်လည်း ဆိုလာပြားလျှပ်စီးသဖြင့် ဆိုလာပြားအလင်းရောင်ဖြင့်သာ လုပ်ကိုင်နေကြောင်း သိရသည်။

ယင်းသစ်ရာကောက်ကျေးရွာ၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုမှာ လျှပ်စစ်မီးမရှိ၍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သင့်သလောက် မတိုးတက်နိုင်ကြောင်းကို “ကွန်တော်တို့ကျေးရွာက ကားလမ်းမကြီးအနီးမှာ လည်းရှိတယ်။ အထက်တန်းကျောင်းကြီးလည်းရှိတယ်။ တိုက်နယ်ဆေးရုံလည်းရှိတယ်။ ဘုရား၊ ကျောင်း၊ စေတီ၊ ပုထိုး၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွေလည်းရှိတယ်။ သို့သော် လျှပ်စစ်မီးမရှိလို့ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံတွေမလုပ်နိုင်ဘူး။ လျှပ်စစ်မီးရရှိရင် စက်ရုံ၊ လက်မှုထွန်းကားတာပေါ့။

ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူတွေလည်း မီးပိုလင်းတော့ ပိုပြီးစာကြည့်ချင်စိတ်ရှိတာပေါ့။ တိုက်နယ်ဆေးရုံကလည်း လျှပ်စစ်မီးနှင့်ဆိုင်ရင် ပိုပြီးကောင်းတာပေါ့ဗျာ။ အရင်တုန်းကတော့ လျှပ်စစ်မီးမရှိလည်း မထူးခြားဘူးလို့ထင်ရပေမယ့် ယခုတော့ ကျေးရွာလူဦးရေကလည်းတိုး၊ အိမ်ခြေကတိုး၊ အိမ်ထောင်စုတွေကလည်းတိုး၊ ကားလမ်းမကြီးပေါ်မှာလည်း ကျေးရွာကရှိနေတယ်။ တိုက်နယ်ဆေးရုံ၊ အထက်တန်းကျောင်းနဲ့ဆိုတော့ လျှပ်စစ်မီးလိုအပ်လာပြီဗျာ။ လျှပ်စစ်မီးရှိမှ စက်ရုံ၊ လက်မှုထွန်းကားနိုင်မယ်။ ကျေးရွာကလည်း လျှပ်စစ်မီးရရှိရန် မျှော်လင့်နေကြတယ်” ဟု ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ကျေးရွာသားများက ပြောသည်။

ကောင်းသူတ(မင်းဘူး)

မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ်အခြေပြု We Are One ပရဟိတလူငယ်အဖွဲ့မှ မိဘမဲ့ကလေးများအား ဆန်အိတ်နှင့် အစားအသောက်များလှူဒါန်း

မြစ်ကြီးနား မတ် ၂၉

မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ်အခြေပြု We Are One ပရဟိတလူငယ်အဖွဲ့မှ ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့ အေးမြသာယာရပ်ကွက်အပိုင်း (၂) ရှိ မျှော်လင့်ခြင်းအသစ်မိသားစုဂေဟာမှ မိဘမဲ့ကလေးများအား ဆန်အိတ်နှင့် အစားအသောက်ပစ္စည်းများ လှူဒါန်းခြင်းအခမ်းအနားကို မတ် ၂၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အဆိုပါဂေဟာ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခြေပြု We Are One ပရဟိတလူငယ်အသင်း နာယက မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ် အင်္ဂလိပ်စာဌာန၊ အငြိမ်းစားပါမောက္ခ ဆရာမကြီးဒေါ်ရှိလာနန် တောင်က လာရောက်လှူဒါန်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မျှော်လင့်ခြင်းအသစ် မိဘမဲ့ကလေးထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်နန်းစံထွေးက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။

We Are One ပရဟိတလူငယ်အဖွဲ့ Team Song ကို တက်ရောက်လာကြသူများအားလုံးက မိဘမဲ့ကလေးငယ်များနှင့်အတူ ဖျော်ရွှင်စွာဝိုင်းဝန်းသီဆိုခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါအဖွဲ့မှ ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် မိဘမဲ့ကလေးများအား ဆန်အိတ်နှင့် အစားအသောက်များလှူဒါန်းရာတွင် ဂေဟာအတွင်းရှိ မိဘမဲ့ကလေးငယ်များအတွက် ကာလတန်ဖိုး စုစုပေါင်း ၅၀၆၀၀၀ ကျပ်တန်ဖိုးရှိ ဆန် ခုနစ်အိတ်နှင့် အခြားအစားအသောက်များလှူဒါန်းခဲ့သည်။ ဖိုမီးကျ(မြစ်ကြီးနား)

ယင်းအခမ်းအနားတွင် မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ်

မွေးနေ့မင်္ဂလာဆွတောင်းလွှာ

ဦးဝဏ္ဏထွန်း MDမြန်မာမဟာထွန်းကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ၃၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော မွေးနေ့မှာသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာ တိုင်အောင် ကျန်းမာ ချမ်းသာစွာဖြင့် လောကီ၊ လောကုတ္တရာ နှစ်ဖြာ သောအကျိုးကို အောင်မြင်အောင် စွမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

မြန်မာမဟာထွန်းကုမ္ပဏီလီမိတက် ဝန်ထမ်းများ

Advertisement for Professor Dr. Zin Tun Aung (ဒေါ်အောင် (ခ) ဒေါ်အောင်) who is a Honorary Doctor of Palmistry (Ph-D). The ad includes a photo of her and text in Burmese describing her services and contact information.

Advertisement for Pun Hlaing Hospital. It features the hospital logo, a list of services including arthroscopy and Ilizarov treatment, and contact information. There are also images of human joints.

ကြေးမြို့

ရွှေမြည်မြန်မာ 09-73207416, 420248633
 အမှတ်- ၂၅၂ (မြေညွှန်) ၃၅-လမ်း(အထက်)၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်

+ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ဝင်းကိုင်၊ ဗုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကသပ	Hotel 160000
+ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ထမိုဝမ်း၊ ဓမ္မတော်ကက္ကု	Hotel 140000
+ ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုပ္ဖိုး၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်	Hotel 180000
+ ထားဝယ် ရှင်ကဲ၊ ရှင်မောင်၊ မောင်မကန်၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ခမီ၊ ဝက်ခဲ	120000

Apr 3, 12, 13, 17 ကားချိမ့် ဝင်းလုံးအားထောက်ရွက်ပေးသည်။

စွမ်းအင်အာရိယာပူဇော်ပွဲ

ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ စွမ်းအင်ဘက်ဒါ(ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း)၏ ပထမအကြိမ် ဆရာကန်တော့ပွဲနှင့် ကျောင်းသားဟောင်းများ တွေ့ဆုံပွဲကို ၃-၄-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အောက်ပါကျောင်းသားဟောင်းများနှင့် ဆက်သွယ်ကြပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်	- ကိုကျော်သူရဝင်း	ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၂၂၆၉
ပြင်ဦးလွင်	- မနန်းခိုင်ဇာလင်း	ဖုန်း-၀၉-၃၃၃၂၇၆၂၂
	မလ	ဖုန်း-၀၉-၃၃၀၀၅၁၇၃
မန္တလေး	- ကိုအောင်ဇော်ထွန်း	ဖုန်း-၀၉-၂၀၀၃၆၄၈
	ကိုအောင်ဝင်း	ဖုန်း-၀၉-၂၀၀၇၄၀၆
လားရှိုး	- မမေပုလဲ	ဖုန်း-၀၉-၅၂၆၂၉၃၉
ဖျာပုံ	- ကိုအောင်ကျော်စိုး	ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၅၈၁၁၁၆

မတ်လမေ့နေဆွေတောင်း

ဖေဖေ မေမေတို့ရဲ့ သားသား ဟိန်းအာကပ်(အားလုံး)၏ ၂၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သည့် ရက်(၁၀၀)ပြည့်မွေးနေ့နှင့် အမြဲသမီးရတနာ ယွန်းလဲ့ခင်(ပင်းပင်း)နှင့် ယွန်းလဲ့ခင်(ချင်းချင်း)တို့ရဲ့ ၃၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သည့် (၄)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့မှတစ်ဆင့် ဖော်ရွှင်ချမ်းမြေ့ ပြီးပြည့်စုံသောဘဝကို လျှောက်လှမ်းနိုင်သော သားသမီးရတနာလေးများ ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက်-----

ဘိုးဘိုး - ဦးသက်လွင်၊ ဘွားဘွား-ဒေါ်ခင်ဖြူဖြူ
 ဖေဖေ - ဦးဝင်းထွန်းခိုင်၊ မေမေ-ဒေါ်လွင်လှဖြူ
 "တမ်းတမ်းတ" အဖကုန်၊ ပုသိမ်မြို့၊
 အနီတိ - ဒေါ်လွင်လတ်ဖြူ (Asia Power Quality Electric Co.,Ltd)
 မမ - ဣသုခင်(ရီကျယ်)၊ အမက(၂၀)ပုသိမ်မြို့။

Sub Contractor အမြန်အလိုရှိသည်

ဆက်သွယ်ရန်
 ဖုန်း 081-201686,
 09-421044590, 09-252787662

FEARLESS GENERATION

ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်
သူထူးစံ
 စိတ်ထက်ဝေဝေ
 ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း
 နှစ်(၁၀၀)ပြည့် အမှတ်တရ

မြန်မာ့စာပေ
 Union Publishing House
 ဖုန်း - 09 250 957579

ဖိုလ်မင်းရောင် ထွက်ပြီ

“ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ပန်းလှိုင်အိမ်ရာ၊ ပန်းလှိုင်လမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၁၀) (၅)လွှာ၊ စောင့်တိုက်ခန်းကို လက်ရှိ ဝိုင်ရှင်ဒေါ်အေးအေးခိုင် (နိုင်ငံသားအမှတ်-၉/မရတ(နိုင်)၀၉၆၈၅၄) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏အိမ်ရာအဖြစ် အပြီးအသိအခန်းကို ဝယ်ယူရန်နှစ်ဦး သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး၊ စရန်ခွင့် တစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးစေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဝိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို လုံလောက်သောစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းအပြည့်အစုံဖြင့် လူ့ကိုယ်တိုင် ကျွန်ုပ်တို့ထံ (၅)ရက် အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတိပေးရန်ကျင့်လုပ်ပါက အရေးဒ်အဝယ်ကိုခွင့် ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင်ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဓမ္မစု-စိန်ညွှန်း ဦးမျိုးမြင့် (စဉ်-၃၂၅၅/၄၄)
 B.A, H.G.P, R.L II, D.L.P, WIPO(Switzerland)

ဒေါ်နှင်းဝေဝေ(LLB) ဒေါ်အေးသိတာမင်း(LLB)
 အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၈၄၇၇) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၃၅၀၀)
 M-2 Law Firm

မုံအမှတ်-၉၀၊ လမ်း-၄၀၊ မြည်ထပ်(အောက်လမ်း) ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၀၀၃၆၃၉၊ ၀၉-၂၅၃၃၃၃၉၉၊ ၀၁-၃၉၈၀၇၀

Kyaw & Naing Engineering Group Co.,Ltd
 M & E Design, Supply, installation
 Fire alarm and Fire Fighting design, supply, installation
 Industrial motor control installation, panel installation.
 Plc Programming installation (omron, delta, simen software).
 Ph:09-421012437, 09-253257416, 09-252420967
 E-mail : Kyawandnaingengineering@gmail.com
 No.1, 3rd flr, upper baho road, ward 2,mayangone township, yangon, Myanmar.

နဝမအကြိမ်မြောက်
ဒဂုံတက္ကသိုလ် အင်္ဂလိပ်စာအထူးပြု
ကျောင်းသား/သူဟောင်းများ အာရိယာပူဇော်ပွဲ

ဒဂုံတက္ကသိုလ် အင်္ဂလိပ်စာအထူးပြု ကျောင်းသား/သူဟောင်းများက မိမိတို့အား ပညာအမွေပေးခဲ့ကြသော ဆရာ၊ ဆရာမတို့ကို ရိုသေလေးမြတ်စွာ ဂါရဝပြု ကန်တော့မြေပြင်ပါ၍ ကျောင်းသား/သူဟောင်းများ စုံညီစွာ တက်ရောက် ဂါရဝပြုကြပါရန် ခင်မင်လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက်	- ၁-၅-၂၀၁၅ ရက်(မေအေးနေ့)	
အချိန်	- နံနက် ၈-၁၀ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီထိ	
နေရာ	- ရွှေရမ်းကန်စားတော်ဆက်၊ အင်းလျားလမ်း၊ အင်းလျားကန်စပ်	
၁၉၉၂	- ကိုမောင်မောင်ဦး	ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၄၇၅၆
၁၉၉၃	- ကိုမျိုးသန်းထွန်း	ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၀၃၁၃၁
၂၀၀၀	- ကိုစိုးသူရ	ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၆၈၄၆၈
၂၀၀၀	- မမေကြည်ထွန်း	ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၃၇၅၅၀
၂၀၀၅	- ကိုစိုင်းမင်းလတ်	ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၀၃၉၈၅
၂၀၀၈	- ထက်အာကာကျော်	ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၁၂၆၁

Asia Top 0943164118, 09421099574, 0949764458

▲ ရွှေစက်တော်၊ မကျေး၊ မင်းဘူး၊ ကျောင်းတော်ရာ နှင့် ပြည်ဘုရား	40000
▲ အလောင်းတော်ကသပ၊ မန္တလေး၊ ဝင်းကိုင်၊ ဗုံရွာ လမ်းဘုရား	60000
▲ အလောင်းတော်ကသပ၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ဝင်းကိုင်၊ ဗုံရွာဘုရား	80000
▲ ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပညာဦး၊ ပုပ္ဖိုး၊ လမ်းဘုရား	75000
▲ ရွှေစက်တော်၊ မန္တလေး၊ ဝင်းကိုင်၊ ဗုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကသပ လမ်းဘုရား	75000
▲ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ဓမ္မတော်ကက္ကု၊ ထမိုဝမ်း	65000 ကားလမ်းများ
▲ ထားဝယ်ရှင်ကဲ၊ ရှင်မောင်၊ မောင်မကန်၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ခမီ၊ ဝက်ခဲ	100000 စီစဉ်ပေးသည်။

ကျိုက္ခမီ/ချောင်းသာ/ပြင်ဦးလွင်/လက်မူး/ထားဝယ်/ပြင်ဦးလွင်/မန္တလေး/အလောင်းတော်/အင်းလေး/ပင်းတယ်/ဝက်ခဲ/ဝက်ခဲ

GL အဆင့်မြင့်ဓရီးသွားလုပ်ငန်း

*ပြည်အကောက်တောင်(နေချင်းပြန်)	Apr 13,15,17
*တောင်ကြီးအင်းလေးပင်းတယ်ကလေး	Apr 13
*မန္တလေးပြင်ဦးလွင်၊စစ်ကိုင်း၊ဗုံရွာ၊ကသပ	Apr 12
*ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ပုပ္ဖိုး၊မန္တလေး၊ပြင်ဦးလွင်	Apr 12
*ထားဝယ်၊ကန်ချာဘုရားမောင်မကန်ကမ်းခြေ	Apr 12
*ထားဝယ်ရှင်ကဲ၊ရှင်မောင်မကန်ကမ်းခြေ	Apr 12
*ချင်းပြည်နယ်(နတ်တောင်)၊ပခုက္ကူ	Apr 12
*ကျိုက္ခမီ၊ထီးရိုး၊မော်လမြိုင်၊ကျိုက္ခမီ၊စက်စံ	Apr 12
*မန္တလေး၊စစ်ကိုင်း၊မင်းကွန်း၊မိုးကုတ်	Apr 12
*ချောင်းသာ ကမ်းခြေ	Apr 12/14

အမှတ်(၁၀၀)လမ်းသစ်လမ်း၊လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့။
 09 73040050, 09 73040051, 09 73040052
 09 51364666, 09 86364666, 09 73040053

ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်
ဘွဲ့လွန်ဒီပလိုမာသင်တန်း ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
ကြေညာချက်

၁။ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၏ (၂၀၁၅-၂၀၁၆)ခု ပညာသင်နှစ်အတွက် ဖွင့်လှစ်မည့် အောက်ပါ ဘွဲ့လွန်ဒီပလိုမာသင်တန်းသို့ ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

(က) စီမံအုပ်ချုပ်မှုပညာဒီပလိုမာ (DMA)

၂။ အဆိုပါ ဘွဲ့လွန်ဒီပလိုမာ သင်တန်းအတွက် အောက်ပါအရည်အချင်းများနှင့် ကိုက်ညီသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

(က) အသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
 (ခ) တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုတွင် အခြားသင်တန်းတစ်ခု တက်ရောက်နေသူ မဖြစ်စေရ။
 (ဂ) သက်ဆိုင်ရာသင်ရိုးနှင့်အညီ သတ်မှတ်ထားသော အချိန်အတိုင်း ပြည့်စီစွာ တက်ရောက်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။
 (ဃ) သင်တန်းများသို့ အစိုးရဌာနများမှ ဘွဲ့ရအရထမ်းများအပြင် ပြင်ပပုဂ္ဂလိကစီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ၌ လုပ်ကိုင်နေသော ဘွဲ့ရပုဂ္ဂိုလ်များပါ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
 (င) ၁၆-၂၀၁၅ ရက်တွင် အသက် (၂၅)နှစ်ပြည့်ပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။

၃။ ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် လျှောက်လွှာပုံစံများကို ရန်ကုန်စီးပွားရေး တက္ကသိုလ် (ကမာရွတ်နယ်မြေ) ကျောင်းသားရေးရာဌာနတွင် ၆-၄-၂၀၁၅ရက်မှ ၈-၅-၂၀၁၅ရက် အထိ ရယူပြီး ၈-၅-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့)နောက်ဆုံးထား၍ ပြန်လည်တင်သွင်း လျှောက်ထား နိုင်ပါသည်။

၄။ သင်တန်းဝင်ခွင့်ရရှိစာမေးပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(ကမာရွတ်)၌ ကျင်းပပါမည်။

၅။ သင်တန်းဝင်ခွင့်ရရှိစာမေးပွဲတွင် အဆင့်မီသူများအား လူတွေ့ စစ်ဆေးရွေးချယ်၍ သင်တန်းသားဦးရေ ကန့်သတ်လက်ခံပါမည်။

၆။ သင်တန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဖုန်းအမှတ်(၅၃၆၄၃၆၊ ၆၆၄၃၃၆၊ ၆၆၄၆၈၄)တို့တွင် အသေးစိတ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

မော်ကွန်းထိန်းအဆင့်-၁
 ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်

ဈေးပွဲတော်ဆိုင်ခန်းများစုံစမ်းရန်

ပြည်သူ့ဥယျာဉ်ခန်းအတွင်းရှိ Myanmar Culture Valley Shopping Mall ကားပါကင်ဧရိယာတွင် နံနက် ၉နာရီ မှ ညဉ့်နာရီထိမြန်မာနှစ်သစ်ကူးအကြံဉာဏ်ပွဲတော် ကို(၃.၄.၂၀၁၅ မှ ၉.၄.၂၀၁၅)ထိ ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသဖြင့် ဆိုင်ခန်းငှားရမ်းလိုသူများ၊ စိတ်ပါဝင်စား သူများဆက်သွယ်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၂၀၃၉၇၆၊ ၀၉-၃၁၀၅၇၈၀၇၊ ၀၉-၂၅၃၃၂၄၈၈၉

(၁)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့ဆုတောင်း

ဘိုးဘိုး ဦးတင်ဝင်း၊ ဘွားဘွား ဒေါ်ခင်ကြည်အေး 'စိန်'ငွေချေးလုပ်ငန်း၊ အမှတ်(၈၉၄)၊ ငမိုးရိပ်(၁)လမ်း၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်နှင့် Daddy ဦးသူရကို၊ Mommy ဒေါ်ဝတ်ရည်လှိုင်ဝင်းတို့၏ ချစ်သမီးလေး **Aria အိမ်ခြံကို** ရဲ့ ၃၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော (၁)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့ရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာ “မကောင်းမှုရှောင်ကောင်းမှုဆောင်ဖြူအောင်စိတ်ကိုထား” ပြီးယဉ်ကျေးလိမ္မာ၍ ထူးချွန်ထက်မြက်သောသမီးကောင်း ရတနာလေးဖြစ်ပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပေးပါ တယ်။

Daddy ဦးသူရကိုကို-Mommy ဒေါ်ဝတ်ရည်လှိုင်ဝင်း

သတ္တတွင်းဝန်ကြီးဌာနသို့ လုပ်ငန်းစာချုပ်အရ ရွှေပေးသွင်းရန် ကျန်ရှိသည့်ကုမ္ပဏီ(၅)ခုအား တရားစွဲဆိုအရေးယူမည် ဖြစ်ကြောင်း သတိပေးအကြောင်းကြားခြင်း

သတ္တတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၂)သတ္တတွင်းလုပ်ငန်းနှင့် ထုတ်လုပ်မှုအပေါ် ခွဲဝေခံစား သည့်စနစ်ဖြင့် ရွှေသတ္တုအသေးစားထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းအား စာချုပ်ချုပ်ဆိုလုပ်ကိုင်ခဲ့ကြသည့် ကုမ္ပဏီများအနက် အောက်ပါကုမ္ပဏီ(၅)ခု-

- (၁) အံ့ဖွယ်ကမ္ဘာကုမ္ပဏီ
- (၂) မိုးသောက်ကြယ်သစ်ကုမ္ပဏီ
- (၃) ခုနစ်ခုသောရာစုကုမ္ပဏီ
- (၄) အောင်စစ်သွေးကုမ္ပဏီ
- (၅) မြန်မာထာဝရတည်တံ့သောကုမ္ပဏီတို့သည်

လုပ်ငန်းသဘောတူစာချုပ်အရ နိုင်ငံတော်သို့ပေးသွင်းရမည့် ရွှေစင်များအား ပေးသွင်းရန် ပျက်ကွက်ခဲ့ပါသည်။ ဌာနမှစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့များဖြင့် နိုင်ငံတော်သို့ပေးသွင်းရန်ကျန်ရှိသည့် ရွှေစင်များနှင့်ပတ်သက်၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကုမ္ပဏီများ၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့များသို့ ပေးသွင်းရန် ကျန်ရှိသည့် ရွှေစင်များအား ၂၀၁၄-၂၀၁၅ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အပြီးပေးသွင်းရန် အကြောင်း ကြားခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါ ကုမ္ပဏီ(၅)ခုသည် လုပ်ငန်းစာချုပ်အရ နိုင်ငံတော်သို့ပေးသွင်းရန်ကျန်ရှိသည့် ရွှေစင်များအား ဌာနသို့ လာရောက်ပေးသွင်းခြင်းမရှိသဖြင့် ကုမ္ပဏီ(၅)ခု၏ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ နှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များအား မကြာမီ တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားပါသည်။

အလားတူ အမှတ်(၂)သတ္တတွင်းလုပ်ငန်းနှင့် ရွှေသတ္တုအသေးစားထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုလုပ်ကိုင်ခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းစာချုပ်အရ နိုင်ငံတော်သို့ ပေးသွင်းရန် ကျန်ရှိသည့် ကုမ္ပဏီ များမှ ပေးသွင်းရမည့် ရွှေစင်များအား ပေးသွင်းခြင်းမရှိပါက အထက်ပါအတိုင်း တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

အမြန်အလိုရှိသည်

- Marketing Manager အမျိုးသမီး (၂) ဦး ။
- Sale & Marketing အမျိုးသမီး (၃) ဦး ။
- Marketing အရည်အချင်းကောင်းကောင်းရှိရန်လိုအပ်သည်။
- ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းဖြန့်ဖြူးမည်ဖြစ်ပါသည် ။
- ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းဆိုင်ရာအတွေ့အကြုံရှိသူဦးစားပေးမည်။
- လစာ ခုသိန်းမှတစ်သိန်းအထိပေးမည်။
- (၁၀. ၄. ၁၅) ရက်နေ့ထိလျှောက်ထားနိုင်ပါသည် ။

HEIN ENGINEERING CO.,LTD
 အမှတ်(၁၂) ၊ မာလာမြိုင်လမ်း ၊ (၁၆) ရပ်ကွက် ၊
 ဘောက်ထော် ရန်ကင်းမြို့နယ် ၊ ရန်ကုန်မြို့ ။ Ph:018603597

အတိတ်လို အဆင့်မြင့် ခရီးသွားကုမ္ပဏီ

စစ်တွေ-မြောက်ဦး-ငပလီ ဧပြီလ ၁၂ ရက်
ထားဝယ်-မောင်းမကန်-ကန်ချာဘုရား ဧပြီလ ၁၂ ရက်
01-389187, 09-32109138, 09-795418474

ရောင်းရန်ရှိသည်။

အသုံးပြုနေဆဲ ပလတ်စတစ် PET ဘူးခွံထုတ်စက် (Blowing Machines) ကျူထုတ်စက်၊အဖုံးထုတ်စက် (Injection Machines -260 PET ,380 PETများရောင်း ရန်ရှိသည်။ဆက်သွယ်ရန် -၀၁. ၆၁၈၂၉၀ ၊ ၆၁၈၂၉၁ (Ext : 102) သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းပါရန်။

ကြေး

ကျေးဇူးတင်လွှာ

၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ၌ ခြောက်ဘာသာဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့သော ဦးဝင်းဟန် (မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ) 'ဒွဲသစ်နေ' ကုမ္ပဏီ + ဒေါ်စန်းဟန် (ကောင်း-ဆေးဆိုင်) ကော့သောင်းမြို့တို့၏သမီး၊ ဒေါ်ရှုဟန်၏တူမ၊ မောင်ပြည်ပိုင်ပိုင်၏ညီမ၊ 'မဆုဆုထက်' အား ဂုဏ်ယူပေးမြှောက်စွာ ဆုချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြသော ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် (ဂုဏ်ထူးဆောင်နာယက) ထားဝယ်အသင်း နှင့် ဝန်း ဒေါ်ကြူကြူလှ မိသားစု၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး သန်းဇင် (ငြိမ်း) (MEC) နှင့် ဝန်း ဒေါ်အေးအေးမော်၊ ဗိုလ်ကြီးသောင်းထွန်း (ငြိမ်း) ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဝန်း ဒေါ်ရီရီဌေး၊ ထားဝယ်အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်စိုးနှင့် ဂုဏ်သရေရှိအသင်းသားများ၊ ကော့သောင်းအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်အောင်နှင့် ဂုဏ်သရေရှိအသင်းသား များ၊ ပုလောအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်လှနှင့်ဂုဏ်သရေရှိအသင်းသားများ၊ မြင်ဘူကြီးကျေးရွာ (တွဲဖက်အထက် တန်းကျောင်း) ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်နုနုလွင်၊ ဆရာ ဦးကြီးညွန့်၊ ဦးလေး ဦးဘမြင့်နှင့် သွားသွား ဒေါ်ခင်ရီမိသားစု၊ ငယ်စဉ်မှပညာသင်ကြားပေးခဲ့ကြသော အထက(၁) ဒဂုံမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီးနှင့်တကွ ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ မူလတန်းပညာသင်ကြားပေးခဲ့ကြသော အမက (၁၈) တာမွေမှ ဆရာ ဆရာမများ၊ ဆရာ ဦးလင်းဦး စာသင်ပိုင်းမှ ဆရာ ဆရာမများအားလုံးအဖက်ဖက်မှ သင်ကြားပံ့ပိုးပေးခဲ့ကြသော ဆရာ ဦးဝင်းခိုင်၊ ဆရာမ ဒေါ်ခင်မာဌေး၊ ဦးစန်းမြင့် + ဒေါ်ခင်လေးခိုင် သမီး မသင်းနေခြည်ဆန်းတို့အား လိုက်လံစွာ ဖြင့် ကျေးဇူးအထူးပင်တင်ရှိကြောင်း။

ဦးဝင်းဟန် + ဒေါ်စန်းဟန် (သား) မောင်ပြည်ပိုင်ပိုင်၊ (သမီး) မဆုဆုထက်

စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းပိုင်ရှင်နှင့် စားသုံးသူများသို့ မေတ္တာရပ်ခံပန်ကြားချက်

- * စားသုံးသူများအနေဖြင့် ကျသင့်ငွေကို ပေးချေချိန်တွင် အခွန်တံဆိပ် ခေါင်းကပ်ထားသောပြေစာကို မဖြစ်မနေ တောင်းယူကြပါရန်။
* စားသောက်ဆိုင်များကလည်း စားသုံးသူက တောင်းခံသည်ဖြစ်စေ၊ မတောင်းခံသည်ဖြစ်စေ အခွန်တံဆိပ်ခေါင်းကပ်နှိပ်ထားသည့် ပြေစာများ ကို မဖြစ်မနေ ထုတ်ပေးပါရန်။
* စားသုံးသူများအနေဖြင့် ပြေစာထုတ်မပေးသော စားသောက်ဆိုင်များကို တွေ့လျှင်ဖြစ်စေ၊ အခွန်တံဆိပ်ခေါင်း မပါရှိသော(သို့မဟုတ်) ကျသင့်အခွန် ကို အပြည့်အဝကပ်ထားခြင်းမရှိသော ပြေစာကိုရရှိလျှင်ဖြစ်စေ အောက်ပါ လိပ်စာနှင့် ဖုန်းနံပါတ်များသို့ တိုင်ကြားခြင်းဖြင့် ကူညီကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအခွန်ဦးစီးဌာနမှူး အမှတ်-၁၆၃/၁၆၇၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၁-၂၅၂၅၄၃၊ ၀၁-၂၅၂၅၄၇၊ ၀၁-၃၇၂၃၀၈ အခွန်ကောက်ခံမှုစိစစ်ကြပ်မတ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့

အသိပေးကြေညာချက်
ရုပန်နိုင်ငံ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံနှင့် မလေးရှားနိုင်ငံတို့မှ မော်တော်ယာဉ်များ တင်ဆောင်လာသည့် M.V GOLDEN FAN V.25 သင်္ဘောသည် ၀-၄-၂၀၁၅ ရက်နေ့ တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ ကုန်ချလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါသည်။ မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILL OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။ သင်္ဘောဆိုက်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်း နိုင်ပါသည်။ ဖုန်း- ၂၃၀၁၀၉၁၊ ၂၃၀၁၀၇၈ ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန၊ မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

မိမိနှင့် 140 K Sq-Ft (၄၀၀၀) 120 နိုင်ငံရေးအဖွဲ့အစည်းမှ 254044529
ကားမျိုးစုံငှားနိုင်ပါသည်။ ခရီးစဉ်မျိုးစုံအတွက် ကားမျိုးစုံနှင့် လျှပ်စီးစနစ်များလည်းငှားနိုင်ပါသည်။ ယဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်ပါ။ MT & K Tours Ph-656573 09-31065335, 09-975599880

Batching Plant / AG ရောင်းမည်
လက်ရှိလည်ပတ်နေသော 30m³/hour batching plant (wet mix)နှင့် AG (၄)စီး၊ Loader၊ Generator complete set တစ်စုံကို ရောင်းချရန်ရှိပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- 09-5010385/ 09-73124217

ရောင်းမည် (သိန်း ၅၀၀ ညှိနှိုင်း)
အသင့်ပြင်ဆင်ပြီး၊ တတိယအလွှာ၊ (13.5' x 55')၊ 2 Bedroom, Korea ပါတေး နှင့် ကြွေးမြှားခင်းပြီး၊ သစ္စာလမ်းနှင့် သံသုဗာ လမ်းဆုံအနီး။ Ph: 09-73166680, 09-5159822, 09-5141080

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထား ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များမှ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်ရထားများနှင့် မြို့ပတ်ရထားတွဲများ အဆင့်မြင့်သန်ရှင်းမှုနှင့် တွဲထိန်းဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန်အတွက် စိတ်ဝင်စားသူများအား ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

- ၁။ မြန်မာ့မီးရထားသည် ခရီးသည်ဝန်ဆောင်မှုအဆင့်မြှင့်တင်ရန်အတွက် ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင် များကို ရန်ကုန်-မန္တလေး လူစီးအမြန်ရထားများနှင့် မြို့ပတ်ရထားတွဲများ အဆင့်မြင့် သန်ရှင်းမှုနှင့် တွဲထိန်းဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း အပ်နှံလိုပါသည်။ ဟိုတယ်နှင့် ကုန်တိုက်အဆင့်မီ သန်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း အတွေ့အကြုံရှိသည့် စိတ်ဝင်စားသူ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကုမ္ပဏီများဖြင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။
၂။ စိတ်ဝင်စားသူ ပြည်တွင်းပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းများသည် စိတ်ဝင် စားမှုဖော်ပြခြင်းလျှောက်လွှာ(Expression of Interest)တွင် လုပ်ငန်းစဉ်အား အဆိုပြုဖော်ပြလျက် အောက်ပါအထောက်အထား၊ အချက်အလက်များနှင့်အတူ ဒုတိယအတွေ့ထွေမန်နေဂျာ (ထောက်ပံ့) ဗိုလ်တထောင်မြို့၊ ရန်ကုန်အား (၃၀-၄-၂၀၁၅)ရက် (၁၆:၀၀)နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့ပါရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။
(က) ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်အမည်နှင့် အဖွဲ့အစည်းအမည်(မြန်မာနိုင်ငံသားပိုင်ဖြစ်ရမည်)
(ခ) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကိစ္စများအမှတ်(မိတ္တူပူးတွဲ)နှင့် ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ
(ဂ) ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်နှင့် ထုတ်ပေးသည့်ရက်စွဲ(မိတ္တူပူးတွဲ)
(ဃ) လုပ်ငန်းလိုင်စင်(မိတ္တူပူးတွဲ)
(င) လုပ်ငန်းတည်နေရာ(လိပ်စာအပြည့်အစုံ)
(စ) ဟိုတယ်နှင့်ကုန်တိုက်အဆင့် သန်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာအတွေ့အကြုံအသေးစိတ်၊ အထောက်အထား၊ ထောက်ခံချက်များ၊
(ဆ) ဘဏ္ဍာရေးခိုင်မာမှုနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မိတ္တူပူးတွဲ)
(ဇ) ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းအစီအမံ (Conceptual Plan)
၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား စုံစမ်းမေးမြန်းလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
၀၆၇-၇၇၀၁၁၊ ၀၆၇-၇၇၀၅၄၊ ၀၆၇-၇၇၀၇၆၊ ၀၁-၃၈၅၆၄၈
၄။ EOI ပုံစံများကို အောက်ပါဌာနတွင် ရုံးချိန်အတွင်း ရယူနိုင်ပါသည်။ ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် သိမ်ဖြူလမ်းထောင့်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁-၂၉၄၃၅၂၊ ၀၁-၂၉၁၉၉၄

VAC VALUE ADDED CONSULTANCY မြန်မာပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်း
Job Openings for Foreign Firms
Sales Manager (Vietnam Co) USD 3000 M/F(1)
Public Relation Manager (Korean Co) M/F(2)
Receptionist (Japan Co) USD 300 F(2)
Programmer (Japan Co) USD 300 F(2)
Andriod Developer - B.C.Sc / Any Grad, 2 yrs Exp in Relevant Field; M/F(2)
Construction Manager M(2)
Chief Engineer (Japan) -BE / AGTI (Civil), Exp in Road & Bridge Field; M(1)
Project / Site Engineer -BE (Civil), 3 - 5 yrs Exp in Relevant Field; M(10)
QS Manager / QS Engineer M/F(5)
Structure Engineer - BE (Civil), 2 yrs Exp in Relevant Field; M(1)
Sr. Architect (Japan Co) - B.Arch, Exp in Relevant Field; M/F(1)
Sr. M & E Design Engineer (Japan) M(2)
Telecom Engineer (Yangon / Mandalay / Naypyidaw / Magway) M(20)
Service Engineer / Technician (Telecom / Generator)-Any Engg Degree; M(10)
Lawyer / Legal Advisor - LLB / BA (Law) / DBL, Exp in Relevant Field; M/F(3)
English / Korean / Chinese / Thai / Japanese Translator M/F(5)
English - Shan Translator (Vietnam Co) M/F(2)
E-mail ဖြင့် အလုပ်လျှောက် နိုင်သည်။ CVကို MS Word File & Photo ကို Jpg File ဖြင့်ပို့ပါ။
www.vacjobsearch.com
No.118, 6th Floor, 23rd St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com
Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန
မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်

မဟာအင်ဂျင်နီယာဘွဲ့၊ မဟာမိသကဘွဲ့နှင့် မဟာသိပ္ပံဇီဝနည်းပညာဘွဲ့
သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းသားခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ခု၊ ပညာသင်နှစ် အတွက် ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇွန်လ ၁ရက်တွင် စတင်၍ အောက်ဖော်ပြပါ မဟာအင်ဂျင်နီယာနှင့်မိသကဘွဲ့၊ မဟာသိပ္ပံဇီဝနည်းပညာဘွဲ့သင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်-

- (က) မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာ(Structural Engg./ Water Resources Engg.) (စ) မက္ကာထရောနစ်အင်ဂျင်နီယာ
- (ခ) စက်မှုအင်ဂျင်နီယာ (ဆ) ဓာတုအင်ဂျင်နီယာ
- (ဂ) လျှပ်စစ်စွမ်းအားအင်ဂျင်နီယာ (ဇ) နျူကလီးယား
- (ဃ) အီလက်ထရွန်နစ်အင်ဂျင်နီယာ (ဈ) ဗီသကဘွဲ့
- (င) သုတနည်းပညာအင်ဂျင်နီယာ (ည) ဇီဝနည်းပညာ

၂။ အထက်ပါ မဟာဘွဲ့သင်တန်းများသည် အချိန်ပြည့် သင်တန်းများဖြစ်ပြီး မဟာဘွဲ့အကြိုသင်တန်း(၁)နှစ်နှင့် သုတေသနကျမ်းပြုသင်တန်း(၁)နှစ် စုစုပေါင်း(၂)နှစ်သင်တန်း ဖြစ်ပါသည်။မဟာဘွဲ့အကြိုသင်တန်း (Course Work) ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများအနက် သက်မှတ်အရည်အချင်းပြည့်မီသူများကိုသာ မဟာဘွဲ့သုတေသန ကျမ်းပြု သင်တန်းသို့ တက်ရောက်ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားကြသူများအနက် အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများအား ဝင်ခွင့်အရည်အချင်း စစ် စာမေးပွဲ ဝင်ရောက်ဖြေဆိုခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်-

- (က) လျှောက်ထားသူနှင့် ၎င်း၏မိဘနှစ်ပါး(၃)ဦးစလုံးသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) သက်ဆိုင်ရာ အဓိကဘာသာရပ်ဖြင့် အင်ဂျင်နီယာဘွဲ့နှင့် ဗီသကဘွဲ့၊ သိပ္ပံဘွဲ့(ဇီဝနည်းပညာ) ရရှိပြီး မဟာအင်ဂျင်နီယာဘွဲ့နှင့် မဟာဗီသကဘွဲ့၊ မဟာသိပ္ပံဇီဝနည်းပညာ သင်တန်းများသို့ တက်ရောက်ရန် အဆင့်မီသူများဖြစ်ရမည်။

(ဂ) သင်တန်းသို့ အချိန်ပြည့်တက်ရောက်နိုင်သူဖြစ်ပြီး သင်တန်းစည်းကမ်းချက်များကို လိုက်နာနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

(ဃ) ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် လျှောက်ထားရမည်။

၄။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ လျှောက်ထားသူ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား (မူရင်းနှင့် မိတ္တူ)၊ အကျင့်စာရိတ္တ ကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)၊ ပတ်စပို့အရွယ် ရောင်စုံ ဓာတ်ပုံ (၃)ပုံနှင့် မဟာအင်ဂျင်နီယာဘွဲ့နှင့် မဟာသိပ္ပံဇီဝနည်းပညာဘွဲ့ သင်တန်းများသို့ တက်ရောက်ရန် အဆင့်မီ သူများဖြစ်ကြောင်း အောင်မြင်ခဲ့သော နည်းပညာတက္ကသိုလ်များမှ ထောက်ခံချက်(မူရင်းနှင့်မိတ္တူ)တို့ကို ပူးတွဲ တင်ပြရမည်။

၅။ ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့် လျှောက်လွှာများကို မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့သို့ ဧပြီလ ၃၀ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။ လျှောက်လွှာပါအချက်အလက်များ အား စိစစ်ပြီးမှန်ကန်ပါက စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားကို ၅-၅-၂၀၁၅ရက် (အင်္ဂါနေ့)တွင် စတင်ထုတ်ပေး မည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၌ အောက်ပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်-

နေ့ရက်	ဖြေဆိုရမည့်ဘာသာရပ်	ဖြေဆိုရမည့်အချိန်
--------	--------------------	-------------------

၇-၅-၂၀၁၅(ကြာသပတေးနေ့) အင်္ဂလိပ်စာ ၉:၀၀နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီ

၈-၅-၂၀၁၅(သောကြာနေ့) သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ် ၉:၀၀နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီ

၇။ ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုရန် လာရောက်သည့်အခါ မိမိ၏နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား (မူရင်း) စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့် ကတ်ပြား တစ်ပါးတည်းယူဆောင်လာရမည်။

၈။ သင်တန်းအတွက် လူတွေ့စစ်ဆေးခံရမည့် အမည်စာရင်းကို ၂၅-၅-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ထုတ်ပြန်ပေး မည်ဖြစ်ပြီး လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းကို ၂၇-၅-၂၀၁၅ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)မှစ၍ မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ မဟာဘွဲ့သင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်ရသူများ၏ အမည်စာရင်းကို ၂၉-၅-၂၀၁၅ရက် (သောကြာ နေ့)တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာပေးမည်။

၉။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ် ဖုန်းနံပါတ် ၀၂-၅၇၃၆၃၁ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

(ဒေါက်တာနီနီဝင်း)
 မော်ကွန်းထိန်း

(၃၅)နှစ်ပြည့် မင်္ဂလာဆွေတောင်း

ချစ်ဖေဖေ ဦးစန်းဝေ(ဒုအင်ဂျင်နီယာချုပ်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း)နှင့် ချစ်မေမေ ဒေါ်ဌေးဌေးကြည်(အလပြ-ငြိမ်း)တို့၏ ၃၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက် သော (၃၅)နှစ်ပြည့် “ကျောက်စိမ်းရတု” မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်း (၁၀၀)တိုင်အောင် ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ ကျန်းမာပျော်ရွှင်စွာဖြင့် သာယာချမ်းမြေ့ သောဘဝလမ်းကို လျှောက်လှမ်းနိုင်ပြီး လောကီလောကုတ္တရာအကျိုး နှစ်ဖြာကို ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက်။

- သမီးကြီး - ကိုရန်နိုင်(Electrical Officer -BBT Co.,Ltd)-**
မစန်းသိတာဝင်း
- သမီးလတ်- ဗိုလ်မှူးသန့်ဇင်ဝင်း-မရောစုကြည်**
- သမီးငယ် - မဝင်းယုယုမြိုင်**
- သား - မောင်ဝေရန်ရှင်းနှင့် ချစ်မြေးများ**

Wonderful Days Travels & Tours

- ◆ တောင်ကြီး ခရီးစဉ် Apr- 12, 13, 17
- ◆ ပုဂံ - တောင်ကြီး Apr- 13
- ◆ အလောင်းတော်တထဝ ခရီးစဉ် Apr-12
- ◆ မန္တလေး - တောင်ကြီး Apr- 12
- ◆ မော်လမြိုင် ခရီးစဉ် Apr-17

See Travelling, Feel Happy!
 အမှတ်(၂၂၈)မြေညီထမ်း၊ ငွေလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊
 Ph: 220 905, 09 731 93 262, 09 731 78 716.

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း		
၁။ အောက်ပါ လုပ်ငန်းများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လိုပါသည်-		
စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	လုပ်ငန်းအမည် နှင့် တည်နေရာ
က	၀၂/မမ/CE (1 Lot)	ကြိခင်း-ပခုက္ကူ ရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးစီမံကိန်း - ဥသျှစ်ပင်-ဘုရားပေါ် ဘူတာကြား၊ မိုင် ၂၂၁/၉-၁၀ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း - ဥသျှစ်ပင်-ဘုရားပေါ် ဘူတာကြား၊ မိုင် ၂၂၁/၅-၁၆ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
ခ	၀၃/မမ/CE (1 Lot)	- ဘုရားပေါ်-ညောင်ကိုင်း ဘူတာကြား၊ မိုင် ၂၃၂/၉-၁၀ တွင် RC Retaining Wall (၂၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
ဂ	၀၄/မမ/CE (1 Lot)	- ပြရည်-သရက် ဘူတာကြား၊ မိုင် ၂၇၀/၁-၂ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း - ပြရည်-သရက် ဘူတာကြား၊ မိုင် ၂၇၃/၄-၅ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
ဃ	၀၅/မမ/CE (1 Lot)	- သရက်-ကြာကန် ဘူတာကြား၊ မိုင် ၂၈၇/၇-၈ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
င	၀၆/မမ/CE (1 Lot)	- ဒေါင်းသာ-ထန်းခြောက်ပင်ကြား၊ မိုင် ၄၄၄/၁၆-၁၇ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း - ဒေါင်းသာ-ထန်းခြောက်ပင်ကြား၊ မိုင် ၄၄၄/၁၂-၁၃ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း - ဒေါင်းသာ-ထန်းခြောက်ပင်ကြား၊ မိုင် ၄၄၆/၅-၆ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
စ	၀၇/မမ/CE (1 Lot)	- ထန်းခြောက်ပင်-ရွာသစ်ဘူတာကြား၊ မိုင် ၄၄၈/၂-၃ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
ဆ	၀၈/မမ/CE (1 Lot)	- တန့်ကြည်တောင်-ကျွန်းချောင်းဘူတာကြား၊ မိုင် ၄၅၆/၄-၅ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း - တန့်ကြည်တောင်-ကျွန်းချောင်းဘူတာကြား၊ မိုင် ၄၅၆/၈-၉ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း - တန့်ကြည်တောင်-ကျွန်းချောင်းဘူတာကြား၊ မိုင် ၄၅၇/၉-၁၀ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း - တန့်ကြည်တောင်-ကျွန်းချောင်းဘူတာကြား၊ မိုင် ၄၅၇/၈-၉ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
ဇ	၀၉/မမ/CE (1 Lot)	- ဝဲကြီး-ဥသျှစ်ပင်ဘူတာကြား၊ မိုင် ၂၇/၁၇-၁၈ တွင် RC Retaining Wall (၁၀၀)ပေ အရှည်၊ အမြင့် (၅)ပေ တည်ဆောက်ခြင်း
ဈ	၁၀/မမ/CE (1 Lot)	- ကွင်းလှ-ဝဲကြီးဘူတာကြား၊ မိုင် ၁၉၉/၄-၅ တွင် (၃၀)ပေ Span Slab တံတား တည်ဆောက်ခြင်း

တင်ဒါပိတ်ရက် - ၁၀.၄.၂၀၁၅ (၁၂:၃၀)နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံများကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနတွင် (၃၀.၃.၂၀၁၅)ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း နှင့် အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
 ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့်သိမ်မြို့လမ်းထောင့်၊
 ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း: 294352, 291994

Myanmar Book Centre
 (Supplying the world's Knowledge)

စာလုံးသစ်ပေါင်း (၇၀၀)ကျော်ဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် အသစ်ထွက်ရှိလာသော အိမ်တိုင်းဆောင်ထားသည့် **Oxford အဘိဓာန်**
Oxford Advanced Learner's Dictionary
 (New 9th Edition)

Shop I : No. 55, Baho Road, Ahlone Township. Tel: 221 271, 09-730 15993
 Shop II : No. 561-567, Room (3), MAC Tower I, Merchant Road. Tel: 370 532, 384 508
 Mandalay : Room No. 110, Level-3, Yadanapon Diamond Plaza. Tel: 09 7300 2698

Ks. 25,000 Only

FAME BeePollen
 Nutritional Supplement
 ဟူးဝတ်မှုန်သေး

ISO 9001 : 2008
 ISO 14001 : 2004
 OHSAS 18001 : 2007
 GMP Certified
 Organic Certified

TMR 010182 (0216)
 ၂/၂၀၁၂ တထထလ/တိုး(၀၆၅၇)

FAME SawPalmetto
 5α-reductase inhibitor
 ဆီးကျိတ်ရောဂါသေး

ISO 9001 : 2008
 ISO 14001 : 2004
 OHSAS 18001 : 2007
 GMP Certified
 Organic Certified

TMR 007343 (1216)
 ၂/၂၀၁၂ တထထလ/တိုး(၀၆၅၇)



အလုံ့ ပရိယတ္တိ ပါဠိတက္ကသိုလ်စာသင်တိုက် သာသနာ့ဝေပုလ္လ(သုံးထပ်တိုက်ကျောင်းတော်ကြီး) ကျောင်းလွတ်ပူဇော်ရောက်ချ အလှူတော်မင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

- * ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံ့မြို့နယ်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အလုံ့ပရိယတ္တိပါဠိတက္ကသိုလ်စာသင်တိုက် သာသနာ့ဝေပုလ္လ(သုံးထပ်တိုက်ကျောင်းတော်ကြီး) ကျောင်းလွတ်ပူဇော်ရောက်ချအလှူမင်္ဂလာသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်အားပေး သာဓုအနုမောဒနာခေါ်ဆိုပေးကြပါသော နိုင်ငံတော် သြဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးနှင့် ဆရာတော် သံဃာတော်များ
- * အလှူတော်မင်္ဂလာဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးကြပါသော ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက ဆရာတော် မုနိမြေ အသျှင်ဉာဏိဿရ နှင့် တပည့်သံဃာတော်များ၊ ကျောင်းတိုက် အကျိုးတော်ဆောင် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်လူကြီးမင်းများ၊ ဓမ္မမိတ်ဆွေသင်္ဂဟအပေါင်းများ၊
- * ချစ်သော မမ အဖွဲ့နှင့် ငယ်ကျွမ်းဆွေ ချစ်သူငယ်ချင်းအပေါင်းတို့အား အထူး အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း။
- * နည်းများမဟူ လှူတန်းပေးကြပါသော (၇)ရက်သားသမီး အလှူရှင်များကို ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း။
- * ကြွရောက်လာကြပါသော လူကြီးမင်းများအား ဧည့်ခံကြိုဆိုရေးတွင် လစ်ဟာပျက်ကွက်မှုများရှိပါက နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးပါရန်နှင့် ဧည့်ဝတ်ကျေပွန်မှု မပြုလိုက်ရသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့ကိုလည်း နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးပါရန် အနူးအညွတ်တောင်းပန်အပ်ပါသည်။

ဦးကျော်ဝင်း-ဒေါ်တင်မိုးမိုးလွင်
မိသားစု

FLL Fully Light Travels & Tours Co.,LTD
B-801,Dagon Center I,Bargarya Road,Myaynigone

2015 သင်္ကြန်တွင် ဧဟောင်ကောင် ၊ ထရုတ် နိုင်ငံရေးကြည့်ရန် ချော်လင့်ဒွာ လည်ပတ်လိုသူများအတွက်

11-18.April.2015	12-22.April.2015
ဧဟောင်ကောင်	ပီကင်း
မကာဆို	ရှန်ဟို
ရှန်ကျွန်	နန်ကျင်း
ကွမ်တုန်း	ပူစည်
ကျွန်ပိုင်	ဟန်ကျီး
USD 1900	USD 2000

ဆန္ဒပြုရရှိနိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုများ

- ⇒ ပီကင်းလျှောက်ပေးခြင်း(သံရုံး ၊ Online)
- ⇒ ပြည်တွင်း ၊ ပြည်ပ လေယာဉ်လက်မှတ်များ
- ⇒ ခရောင်းချပေးခြင်း
- ⇒ ပြင်တွင်း ၊ ပြည်ပ ဝရီးစဉ်များ စီစဉ်ပေးခြင်း
- ⇒ ဧည့်လမ်းညွှန်များစီစဉ်ပေးခြင်း
- ⇒ ခော်တော်ယာဉ်စီးလုံးငှား စီစဉ်ပေးခြင်း

Tel:01-503815,01-516932,01-516964,01-516985,09-421013085,09-33377782,09-33377783

(၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတုမင်္ဂလာဆုမွန်

ဖေဖေ ဦးထွန်းဇော်ချစ်-မေမေ ဒေါ်ပြုံးပြုံးဌေးတို့၏ ၃၀-၃-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်သော ငွေရတုမင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် ရွှေရတု စိန်ရတု တိုင်အောင် ချစ်သောသားကြီး၊ သမီးငယ်တို့နှင့်အတူ ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာခြင်း၊ ချမ်းသာခြင်းများ ပြည့်စုံ၍ ရည်မှန်းထားသည့်အတိုင်း သာသနာပြုနိုင်သော ဖေဖေနှင့်မေမေ ဖြစ်ပါစေလို ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်သားကြီး -ကျော်မိုးဟန်(နေလဧည့်ရိပ်မွန်၊ ပြင်ဦးလွင်)
ချစ်သမီးငယ်-ရှင်းပြုံးသန်း(4 T- Civil နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ မန္တလေး)

Come to FMA's Summer Special English Teacher Lily !

No.347, Maharbandoola St, Kyauktadar, Yangon.
Ph..386499. HP. 09-514-4358.

SHARP

ဂျပန်အရည်အသွေးကောင်းပစ္စည်းများနှင့် နှစ်ခြိုက်ပျော်မွေ့ပါ။

AQUOS Quattron Pro

Plasmacluster

on

Mandalay Electronic Mart

Moe Yu San, Actress, SHARP Ambassador

SHARP ကို ဂျပန်နိုင်ငံတွင် (၁၉၁၂) ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး နှစ်ပေါင်း (၁၀၀)ကျော် ယုံကြည်အားထား လှူကြိုက်များသော ဂျပန်ကုန်တံဆိပ်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်ဘဝနေထိုင်မှုစနစ်ကို SHARP နှင့်တကွ ဂျပန်နည်းပညာ များနှင့်အတူ ပြောင်းလဲလိုက်ကြပါစို့။



ဆွေသဟာ

ပြီပရီမီးရှင်းအစီအစဉ်ကို

ထပ်မံတိုးမြှင့်လိုက်ပါပြီ

အလျင်မြန်ဆုံး 3G အင်တာနက်ကို အသင့်တင့်ဆုံးဈေးနှုန်းဖြင့် ရယူလိုက်ပါ။

အင်တာနက်သုံးစွဲစ
၅၀%
အထူးလျှော့ဈေး

1 MBလျှင်
၇ကျပ် ၅၀ပြား



ပျော်ရွှင်စရာ အထူးဈေးနှုန်းများကို ရယူနိုင်ဖို့ MPT ၏ ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကို ယခုပင် ဝင်ရောက်လိုက်ကြရအောင်!

ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကိုရယူရန်

Prepaid သုံးစွဲသူများအတွက် **SWE** ဟုဂိုက်၍ **1 3 3 2** သို့ SMS အမေပေးပို့ပါ။

Postpaid သုံးစွဲသူများအတွက် **POSTSWE** ဟုဂိုက်၍ **1 3 3 2** သို့ SMS အမေပေးပို့ပါ။

- ဆွေသဟာဝန်ဆောင်မှုကို ရယူခြင်းမှာ အခမဲ့ဖြစ်ပါသည်။
- GSM နှင့် WCDMA အသုံးပြုသူများအတွက် ဖြစ်ပါသည်။
- အင်တာနက် 1MB လျှင် ၇ကျပ် ၅၀ပြား အထူးလျှော့ဈေးသုံးစွဲနိုင်သည့် ကာလကို ထပ်မံမကြေညာမီကာလအထိ တိုးမြှင့်လိုက်ပါသည်။



၀နစဉ် (၂၄)နာရီလုံး အခမဲ့ ဖော်ထုနိုင်ပါသည်။

ဝေါဟာရနှင့် သတ်မှတ်ချက်များအား အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက

<http://www.mpt.com.mm>

<https://facebook.com/mptofficialpage>



CONGRATULATIONS

With great pride and pleasure we extend our congratulations to Yangon Tyre for the grand opening of a new Yangon Tyre Factory in Bilin, Mon State and recently developed production of "Yangon Steel Radial Tyres" made by using Taiwan Tyre Machineries and Raw Materials.

Taiwan Tyre Machine Makers and Raw Material Suppliers.

- | | |
|---|---|
| 1. ALL WELL INDUSTRY CO.,LTD. | 11. KOLOWA VENTILATION CO.,LTD. |
| 2. ANYKING INT'L TRADING CO.,LTD. | 12. LONGCHUAN MACHINERY WORKS LTD. |
| 3. CHINA SYNTHETIC RUBBER CORP. | 13. MING KING IND.CO.LTD. |
| 4. CPC CORPORATION, TAIWAN | 14. PI HONG MACHINERY INDUSTRY CO.,LTD. |
| 5. EKTRON TEK CO.,LTD. | 15. ROUND CHANCE MACHINERY CO.,LTD. |
| 6. FORMOSA TAFFETA CO.,LTD. | 16. SUAN HUANG ENTERPRISE CO.,LTD. |
| 7. FUNATION REFRIGERATION COMPANY LIMITED | 17. SUN BEAM TECH INDUSTRIAL CO.,LTD. |
| 8. HER TAY TRADING CO.,LTD. | 18. VULCHEM INC. |
| 9. JUNKY ENTERPRISE CO.,PTE LTD. | 19. YUAN-KING MACHINERY CO.,LTD. |
| 10. JUNMA TYRE CORD COMPANY LIMITED | 20. SHINE TEAM GLOBAL CORP. |

iStock ကုန်ပစ္စည်းထိန်းကွန်ပျူတာစနစ်

ကုန်ရောင်း/ကုန်ဝယ်စာရင်း
ကုန်လက်ကျန်စာရင်း
အကြွေးစာရင်း
ငွေစာရင်း
ကုန်တစ်မျိုးချင်းစီ၏ အမြတ်စာရင်း
လုပ်ငန်းတစ်ခုလုံး၏ အရှုံးအမြတ်စာရင်း

Contact Us ...
 YGN 09-254151516, 09-43029798, 09-43064181
 MDY 09-43200283, 09-257333214
 NPT 09-974432762, 09-974432763
 Galaxy Software Co.,Ltd.
 www.galaxy.com.mm

Pleasant Times
Travels & Tours
Release Your stress with Pleasant Times

ပုဂံ (April:12) Bagan River View Hotel
 ငွေဆောင် (April:13) Ocean Blue Hotel
 ပုံရွာ-အလောင်းတော်ကသာပ (April:13) Jade Royal Hotel
 တောင်ကြီး (April:13,17) Aye Thar Yar Resort & Pine Hill Resort
 ထားဝယ်ရှင်ကိုးရင် with Flight (April:12,17) Zayar Htet San & Maung Ma Gan Hotels
 ရွှေစက်တော် (April: 3) ပြည် (အကောက်တောင်) (April: 4)

Scania Coach

အမှတ်(၇၃),အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းနှင့် အုန်းပင်လမ်းထောင့်၊ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့။
 Tel: 01-500993, 09-73158702, 09-73072661, 09-420029003



ထိုင်းနိုင်ငံမှတင်သွင်းသော ဆိုင်ကယ်အသစ်များ

NCX Myanmar၏၁၀၀%အာမခံချက်

မြန်မာနိုင်ငံအတွက်အသင့်လျော်ဆုံး



ထိုင်းနိုင်ငံထုတ်ကုန်ပစ္စည်း
မြန်မာနိုင်ငံအတွက်

စစ်မှန်သောHonda AT Myanmar ဖြစ်ရန်အတွက်အောက်ပါတို့ကိုစစ်ဆေးပါ။
 ဗရိန်အမှတ် [JFXXXXE - [2] XXXXXX].NCX Emblem

New Scoopyi
1,720,000 KYAT

MOOVE
1,750,000 KYATS

1,930,000 KYATS

NCX MYANMAR CO., LTD.
 အမှတ် (၄၃၊ ၄၄၊ ၄၅)၊ အခန်းအမှတ် (A-002)၊ အင်းလမ်းနှင့် ဖြည့်မလမ်းကြား၊
 ကြည့်မြင်တိုင်ကမ်းနားလမ်း၊ သီရိမင်္ဂလာစုစတုဂံတန်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ၆၅၂ ၂၅၀ ၁၁၀၂၅၅

NCX MYANMAR ဆိုင်ခွဲ • ရန်ကုန် ဖုန်း - (၀၁) ၅၀၀၄၇၀၊ ၀၉ ၂၅၀၁၁၀၂၅၅
 • မန္တလေး ဖုန်း - ၀၉ ၄၀ ၆၀၆၆၄၀၊ ၀၉ ၂၅၅၀၀၀၅၅၅ • တောင်ကြီး ဖုန်း - ၀၉ ၄၀ ၂၆၂၅၅၅
 • ပဲခူး ဖုန်း - (၀၅၂) ၂၃၂၆၅၊ ၀၉ ၄၀ ၂၅၀၇၀၃၃ • မော်လမြိုင် ဖုန်း - (၀၅၇) ၂၃၂၅၅၊ ၀၉ ၂၅၀၁၁၀၇၅၀
 • ပြည် ဖုန်း - (၀၅၃) ၂၄၀၀၇



ယနေ့ ဗဟိုဏ်

ပုံဖြိုးလာသော

မီဒီယာလောက

စာမျက်နှာ - ၂

တပ်မတော်သတင်းမှန်

ပြန်ကြားရေးအဖွဲ့၏

သဘောထား

ထုတ်ပြန်ချက်

စာမျက်နှာ - ၅

ခရီးသွားကဏ္ဍ၏

အမှတ်တရ

ပုံရိပ်တစ်ခု

စာမျက်နှာ - ၆

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း မန္တလေးမြို့တည် နန်းတည် သမိုင်းဝင်သတ္တဌာန အဆောင်တော်များဖွင့်ပွဲ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်

မန္တလေး မတ် ၂၉

မန္တလေးမြို့တွင် ရောက်ရှိနေသော ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန်တို့သည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးဝင်းမြင့်၊ ဒေါက်တာသန်းအောင်၊ ဦးစိုးဝင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးရဲမြင့်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဝိုလ်ချုပ်ကျော်ညွန့်၊ ဦးသန်းဆွေ၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မန္တလေး မြို့တည်နန်းတည် သမိုင်းဝင်သတ္တဌာန အဆောင်တော်များဖွင့်ပွဲမဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အစီအစဉ်အရ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က သမိုင်းဝင်သတ္တဌာန အဆောင်တော်များတည်ရှိရာ ရတနာပုံမုခ်ဦးကို စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများက မုခ်ဦးအား အမွှေးနံ့သာရည်များ ပတ်ဖျန်းကြသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ *



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ မန္တလေး မြို့တည် နန်းတည် သမိုင်းဝင်သတ္တဌာန အဆောင်တော်များအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တစ်ယောက်လျှော့မြန်မာအသင်း ဟောင်ကောင်အသင်းကို အနိုင်ယူ

သတင်း >> ရှိုင်းထက်ဇော်၊ ဓာတ်ပုံ >> ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်

တရုတ်(တိုင်ပေ)တွင် ကျင်းပလျက်ရှိသည့် အာရှ ယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲ အုပ်စု(F) ဒုတိယနေ့ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားသည်။

မြန်မာ-နှစ်ပိုး ဟောင်ကောင်-တစ်ပိုး

ပွဲဦးထွက်ပွဲ၌ တရုတ်(တိုင်ပေ)ကို အနိုင်ရထားသည့် မြန်မာအသင်းမှာ ယခုပွဲတွင်လည်း နိုင်ပွဲထပ်မံရယူကာ နှစ်ပွဲဆက်အနိုင်ရယူနိုင်ခဲ့သည်။ ၃၂ မိနစ်တွင် ဂိုးစပေးခဲ့ရပြီး ၃၅ မိနစ်တွင် တစ်ယောက်အထုတ်ခံခဲ့ရသည့် မြန်မာအသင်းမှာ စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၁ သို့ *



ရိုးရာလက်တွေ့စိန်ခေါ်ပွဲတွင် မြန်မာလက်တွေ့ကျော်များ ထိုင်းလက်တွေ့ကျော်များကို အလဲထိုးအနိုင်ယူ

သတင်း >> အောင်ကျော်ဦး၊ ဓာတ်ပုံ >> ခင်မောင်ဝင်း

ရန်ကုန် မတ် ၂၉

မြန်မာနိုင်ငံရိုးရာလက်တွေ့အဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမား၍ မြန်မာ့ရိုးရာလက်တွေ့အစည်းအရုံးက စီစဉ်ကျင်းပသည့် ONE ON ONE မြန်မာ-ထိုင်းရိုးရာလက်တွေ့စိန်ခေါ်ပွဲကို မတ် ၂၉ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ သိမ်ဖြူအားကစားခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ မြန်မာ-ထိုင်းရိုးရာလက်တွေ့စိန်ခေါ်ပွဲတွင် မျိုးဆက်သစ်သုံးချိစိန်ခေါ်ပွဲလေးပွဲနှင့် မြန်မာ-ထိုင်းအထူးစိန်ခေါ်ပွဲ ခုနစ်ပွဲတို့ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြရာ အထူးစိန်ခေါ်ပွဲ ပထမပွဲစဉ် ရဲသွေးနီ (တောင်ကလေး)နှင့် ကစ်တီဆက်(ထိုင်း)တို့စဉ်တွင် ကစ်တီဆက်က ရဲသွေးနီထက် အရပ်အမောင်းသာသော်လည်း ပထမအချိန်တွင် ရဲသွေးနီ၏ ညှာထောက်လက်သီး ကစ်တီဆက်မေးရိုးထိပြီး အနားတောင်းလိုက်ရသည်။ မြန်မာအစတွင် ရဲသွေးနီ၏ စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၄ သို့ *

“လက်မူလယ်ယာမှ စက်မူလယ်ယာ ပြောင်းလဲဖို့ နယူးဟော်လန်ထွန်စက်များကို သုံးကြဖို့”

နယူးဟော်လန်လယ်ထွန်စက်များ၏ ကြံ့ခိုင်မှုအတွက် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း လယ်ကွင်းထဲအရောက် အခမဲ့လာရောက် စစ်ဆေးပေးမည်ဖြစ်ပါသဖြင့်ပြုပြင်ရေးဌာနသို့ ဆက်သွယ်ကြပါရန် လေးစားစွာအသိပေးအပ်ပါသည်။

(၁၆.၃.၂၀၁၅) မှ (၈.၅.၂၀၁၅) အထိ၊ ဧရာဝတီတိုင်း၊ ပဲခူးတိုင်းနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊
 (၂၆.၄.၂၀၁၅) မှ (၅.၅.၂၀၁၅) အထိ၊ နေပြည်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊
 (၆.၅.၂၀၁၅) မှ (၂၅.၅.၂၀၁၅) အထိ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊
 (၁၅.၆.၂၀၁၅) မှ (၃၀.၆.၂၀၁၅) အထိ၊ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း / မြောက်ပိုင်း)။

T7. Series (171HP to 270HP)

(၃) နှစ် (၄) ရစ်စနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

တောင်သူကြီးလယ်ထွန်စက်ကုမ္ပဏီ
 အမှတ်(၁၁၅၉)၊ ဝိတ်အမှတ်(၂)၊ FMIပဒေသာပင်မြို့တော်၊ ရန်ကုန် - မုသိပ်လမ်းမကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 (အရောင်းဌာန) ဖုန်း - (၀၁) ၆၈၇ ၀၀၂၊ ၆၈၇ ၀၀၃၊ ၆၈၇ ၈၈၁၊ (၀၉) ၂၅၀၁ ၇၀၀၈၂၊ ၇၃၀၇ ၀၈၃၀၊ (ပြုပြင်ရေးဌာန) ဖုန်း - (၀၉) ၇၉၉ ၅၂၁ ၃၈၁၊ ၇၉၉ ၅၂၁ ၃၈၂

Vertical text on the right edge of the page containing contact information and publication details.